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آسفالت زخمی عامل افزایش 
عملیات های اورژانس در کرمان

سرمازدگی باغات کرمان و سرمازدگی باغات کرمان و 
احتمال جهش قیمتی پسته در بازاراحتمال جهش قیمتی پسته در بازار

در نشست خبری فدراسیون 
تشکل های صنایع غذایی و کشاورزی 

 ایران مطرح شد:

کاهش ۵۰ 
درصدی فروش 

صنایع غذایی

 مدیرکل بیمه سلامت استان کرمان :

مادران باردار کرمانی 
فاقد بیمه زیر چتر بیمه 
 سلامت قرار می گیرند

مدیرکل بیمه ســامت اســتان کرمــان گفت: همه 
مادران فاقد بیمه درمانی را تا پایان دوره شیردهی و 
همچنین فرزندان آنها را تا پنج سالگی بدون آزمون 

وسع زیر پوشش بیمه قرار می دهیم.
به گزارش خبرگــزاری فارس ، محمــد جعفری در 
جمع خبرنگاران اظهار داشت: سازمان بیمه سامت 
ایران همه مادران فاقد بیمه درمانی را تا پایان دوره 
شــیردهی و همچنین فرزندان آنها را تا پنج سالگی 

بدون آزمون وسع زیرپوشش بیمه قرار می دهد.
وی بیان داشــت: همچنیــن زوجین نابــارور تا 49 
ســال می توانند از خدمات نازایی و نابــاروری بیمه 

سامت تا سه دوره با پوشش بیمه ای 90 درصد 
استفاده کنند.

بــه گفته رییــس اورژانــس کرمــان ایجاد 
زها و همچنیــن حفاری هــای  ندا دســت ا
متعدد در ســطح شــهر کرمان اغلب موجب 
بروز حوادث می شــود که عوامــل اورژانس 
چندین مرحله در این حــوادث مصدومان را 
به بیمارســتان منتقل کرده اند. یک شهروند 
می گوید شکایت قضایی از شهرداری کرمان را 
به علت رها کردن چاله ایجاد شده در خیابان 

و بروز سانحه و آســیب برای وی و همسرش 
کلید زده است.

این شهروند با نام مصطفی.خ که مشخصاتش 
نزد ایرنا محفوظ است می گوید مراحل اداری 
و قضایی طرح شــکایت را پیگیر اســت زیرا 
با به علت رها شــدن چاله کنده شده توسط 
شهرداری، رها شدن آن بدون عائم و تاخیر 
در ترمیم آن، دچار ســانحه هنــگام تردد با 

موتورســیکلت شــده و خودش و همسرش 
دچار مصدومیت شــده اند. محل بروز حادثه 
برای این شهروند ســه راه هوانیروز در بلوار 
جمهوری اسامی شهر کرمان و این در حالی 
بوده که فرزند خردسالشــان نیز همراه آنان 
بوده است. کندن آسفالت در دیگر نقاط بلوار 

جمهوری نیز رخ داده بوده است.

بازدید معاون رئیس جمهور از آسایشگاه 
جانبازان بچه های حاج قاسم 

مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان کرمان:

شرایط ساماندهی وانت بارهای 
فعال در جاده های استان اعلام شد

معادن استان باید 
زمینه ساز تولید 
 و اشتغال باشند

معاون رئیس جمهور و نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شورای اسامي از آسایشگاه جانبازان 
بچه های حاج قاسم که به همت شرکت گهرزمین راه اندازی شده است، بازدید کرد.  سید امیرحسین 
قاضی زاده هاشمی پیش از ظهر پنجم خردادماه طی این بازدید در جریان مشکات جانبازان قرار گرفت 
و به درد و دل های آنان گوش داد. رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران کشور در این بازدید گفت: بودجه ای 

برای خرید تجهیزات پزشکی و درمانی و رفاه جانبازان سراسر کشور در نظر گرفته شده است. 

شرایط ساماندهی ناوگان وانت بارهای فعال در جاده های استان کرمان 
همراه با استان های سراسر کشور با هدف کاهش تصادفات، جلوگیری از 
قاچاق کالا، ساماندهی محمولات قابل حمل و ساماندهی فعالیت رانندگان 
وانت بار اعام شد. مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمان 
در خصوص شرایط و مدارک مورد نیاز رانندگان مشمول این طرح گفت: 
داشتن حداقل 23 سال سن، گواهینامه رانندگی، مدرک تحصیلی پایان 
ابتدایی یا نهضت سوادآموزی، اصل و تصویر کلیه صفحات شناسنامه، 
کارت ملی و کارت پایان خدمت، همچنین 2 قطعه عکس 4*3 از جمله 

مدارک لازم طرح ساماندهی رانندگان وانت بار هستند.

نماینده مردم زرند و کوهبنان در مجلس گفت:سرمایه اصلی در کرمان 
بخش معادن است که باید با حضور سرمایه گذاران پاک دست زمینه 

راه اندازی واحدهای تولید و افزایش تولید فراهم شود. 
 به گــزارش فارس عفت شــریعتی کوهبنانی نماینده مــردم زرند و 
کوهبنان اظهار کرد: ایران اسامی در جامعه بشریت در اوج عظمت 
و اقتدار است و تحریم های دشــمنان نمی تواند ذره ای از عظمت ما 

کم کند

معاون امور مجلس
  رئیس جمهور:

احتمال سفر 
رئیس جمهور 

به کرمان

رئیس فدراســیون 
صنایــع غذایــی با 

اشــاره به افزایــش 6.5 برابــری قیمت 
روغن، تصریح کرد: قیمت روغن در نرخ 
غذاهای آماده و سالادها حدود 20 درصد 
تعیین کننده اســت اما این افزایش نرخ 
باعث ریزش 50 درصدی فروش صنایع 

غذایی شد.
به گزارش ایلنا، نشست خبری فدراسیون 
تشــکل های صنایع غذایی و کشاورزی 
ایران با حضور امیررضــا ثابت  پی رئیس 
و محســن نقاشــی دبیر و دیگر اعضای 
 هیات مدیره این فدراسیون  برگزار شد. 

صفحه 3 
را بخوانید

 رییس کل دادگستری استان کرمان:

دفاع از حوزه اقتصادی 
باید در بدنه قوه قضاییه 

نهادینه شود 
کل  رییــس 
ی  گســتر د ا د

استان کرمان با اشــاره به این  مطلب که 
دفاع از حوزه اقتصادی بایــد در بدنه قوه 
قضاییه نهادینه شــود، گفــت: قضات، 
دادیاران، بازپرســان و نیروهای صف در 
دســتگاه قضایی در ارتباط مســتقیم با 
تولیدکنندگان و فعالان اقتصادی هستند 
و باید بر مبنای آموزش، زمینه ای فراهم 
شــود که دفاع قانونمند از فعــالان این 
 حوزه در بدنه قوه قضاییه نهادینه گردد.

حجت الاســام و المســلمین ابراهیم 
حمیدی در دیدار با هیات نمایندگان اتاق 
بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان 
کرمان افزود: یکی از اولویت های دستگاه 
قضایی در کنار وظایف ذاتی آن و براساس 
فرمایشات و تاکیدات رهبر معظم انقاب 
اسامی، حمایت از حوزه تولید و اشتغال و 
اجرای سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی 

است.

صفحه 2 را 
بخوانید
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امام جمعه کرمان: دولت را در جنگ کنونی یاری کنیم 
 نماینده ولی فقیه و امام جمعه کرمان با بیان اینکه 
اکنون در شرایط جنگ ترکیبی قرار داریم گفت: اکنون 
همه باید دولت را در این جنگ یاری کنیم زیرا دولت 
شجاعانه وارد میدان شده تا در اقتصاد کشور تحول به 

وجود بیاورد.
 حجت الاسام حسن علیدادی سلیمانی در خطبه های 
این هفته نماز جمعه کرمان افزود: امیدواریم با هم افزایی 
مردم و مسئولان، بخش خصوصی و دولتی کشور را از این 

پیچ تاریخی عبور دهیم.
او همچنین با تبریک به مناسبت آغاز هفته مجلس 
شورای اسامی به نمایندگان اظهار داشت: رهنمودها 

و سخنرانی راهبردی مقام معظم رهبری در تذکرات 
به نمایندگان مجلس راه را برای همه چهره هایی که 

می خواهند انقابی باشند و انقابی بمانند روشن کرد.
نماینده ولی فقیه در استان کرمان گفت: مخاطب 
فرمایشات مقام معظم رهبری تمامی نخبگانی هستند 
که می خواهند انقابی باشند و انقابی بمانند؛ معظم له 
بخشی از مصادیق انقابی را در این سخنان برشمردند 

که یکی از آنها از خود گذشتن است.
او تصریح کرد: از خودگذشتگی یکی از مصداق های بارز 
در میدان جنگ و جهاد است اما در صحنه های دیگر هم 

باید از خود گذشت.

حجت الاسام علیدادی سلیمانی افزود: گذشتن از میل 
های حقیر و جاذبه های کوچک همان از خود گذشتگی 
است و برخی مسایل با نگاه دنیایی در مقابل مسائل 

دینی حقیر هستند لذا انتقادها باید برای خدا باشد.
او یادآور شد: همه فرهیختگان و نخبگان جامعه نیز باید 
به فرمایشات مقام معظم رهبری جامه عمل بپوشانند، 
ایشان همچنین بر ساده زیستی تاکید فرمودند لذا 
زمانی که مسئول شدیم نباید تفاوتی با پیش از آن داشته 
باشیم. امام جمعه کرمان با تاکید بر مبارزه با فساد، رانت 
و تبعیض ها گفت: هر کسی در محدوده کاری و حیطه 

توان خود باید با این موارد مبارزه کند.
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

تومــان  500 قیمــت  صفحــه            8            1401 مــاه  خــرداد   07 شــنبه        1238 پیاپــی  شــماره  پنجــم          ســال 

شرکت آب و فاصلاب استان کرمان

وزارت نیـرو
شرکت مهندسی آب و فاصلاب کشور 

)مادر تخصصی(  آگهی مناقصه ت اول 
شماره 10/الف/03-1401 منوب

شرکت آب و فاضلاب استان کرمان در نظر دارد مناقصه موضوع : قرائت کنتور ، وصول مطالبات شهرستانهای فهرج، ریگان و نرماشیر را با برآورد 47.647.206.650 ریال و 
مبلغ تضمین فرایند ارجاع کار 2.382.360.333 ریال از محل اعتبارات داخلی و با حداقل تعداد شرکت کنندگان 2 نفر و به شماره 2001005963000034 را از طریق سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت برگزار نماید. لذا از کلیه شرکت هایی که دارای گواهی صلاحیت در رشته خدمات عمومی و همچنین صلاحیت ایمنی صادره از اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی می باشند، 

دعوت می شود جهت دریافت اسناد مناقصه تا ساعت 19 روز چهارشنبه مورخ 1401.03.12 به سامانه ستاد ایران مراجعه نمایند.

کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس 
www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت 

شرکت در مناقصه محقق سازند.
مشخصات این مناقصه در سایت شرکت مهندسی آب و فاضلاب به آدرس www.abfakerman.ir موجود می باشد.

- تاریخ انتشار مناقصه در سامانه ساعت 8 صبح روز شنبه مورخ 1401.03.07 می باشد.
- مهلت زمانی ارائه پیشنهاد در سامانه ساعت 19 روز سه شنبه مورخ: 1401.03.24

- تاریخ تحویل ضمانتنمه به دبیرخانه شرکت ساعت 14 روز سه شنبه مورخ : 1401.03.24
 - زمان بازگشایی پاکت ها ساعت 9:00 صبح روز چهارشنبه مورخ: 1401.03.25 

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف :
 آدرس کرمان بلوار 22 بهمن- شرکت مهندسی آب و فاضلاب استان کرمان- دفتر قراردادها و تلفن :03433222282

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : 021-41934 
دفتر ثبت نام : 88969738 و 85193768 

مدیریت روابط عمومی و آموزش همگانی

صدای پای آب صدای پای زندگی است

فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای  روش اول

م  
 دو

بت
نو

بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان کرمان در نظر دارد تهیه مصالح و اجرای پروژه های طرح هادی روستایی به شرح مندرج در جدول ذیل را از طریق برگزاری مناقصه عمومی 
یک مرحله ای )روش اول( براساس مشخصات فنی منضم به اسناد مناقصه و در بستر سامانه تدارکات الکترونیکی دولت)ستاد( به اشخاص حقوقی دارای گواهینامه صلاحیت 

پیمانکاری در رشته راه و ترابری پایه 5 به بالا واگذار نماید.

 تهیه مصالح واجرای  پروژه های  طرح هادی روستایی
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان کرمان خرداد ماه 14۰1

فراخوان مناقصه:
1- نوع فراخوان: عمومی یک مرحله ای )روش اول(. 

2- نام و نشانی دستگاه مناقصه گزار: بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان کرمان واقع در کرمان ، انتهای خیابان خواجونبش ابوذر. 
3- موضوع تجدید مناقصه: پروژه های اجرای طرح هادی روستایی به شرح جدول فوق براساس نقشه ها و مشخصات فنی منضم به اسناد مناقصه .

4- مهلت دریافت اسناد از ساعت 13 ظهر روز چهار شنبه 1401/03/04 تا ساعت 13 روز سه شنبه 1401/3/10  
www.setadiran.ir 5- محل دریافت اسناد : سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس

6- آخرین مهلت زمانی ارائه پیشنهادات توسط مناقصه گران: تا ساعت 13 روز  شنبه 1401/03/21  
7- تاریخ و محل بازگشایی پاکات: ساعت 10 صبح روز  یک شنبه  1401/03/22 در محل دفتر امور قراردادهای بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان کرمان به آدرس فوق .)حضور یک نفر 

نماینده مناقصه گران با ارائه معرفی نامه کتبی در جلسه بازگشایی پاکات بلامانع است.(
8- شرایط مناقصه گران کلیه شرکتهای )اشخاص حقوقی( دارای گواهینامه صلاحیت پیمانکاری پایه 5 و بالاتر در رشته راه و ترابری از سازمان مدیریت و برنامه ریزی که در سامانه ستاد 

ثبت نام نموده و امضای الکترونیکی دریافت کرده اند.
9- خرید اسناد مناقصه با پرداخت مبلغ 2/000/000 )دو میلیون ریال (از طریق درگاه تعیین شده در سامانه ستاد به حساب 0105841897001 بنام بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان کرمان 

برای مناقصه گران امکان پذیر می باشد.
9- ضمنا جهت کسب اطلاعات بیشتر می توانید با شماره تلفن 32527562-034 دفتر امور نظارت  وارزیابی امور عمرانی تماس حاصل نمایید.

10- رعایت بخشنامه های صادره از سوی سازمان برنامه و بودجه کشور درخصوص ظرفیت نهایی پیمانکاران جهت شرکت در مناقصه از سوی پیمانکاران الزامی است.)پیمانکار در هنگام 
شرکت در مناقصه باید دارای ظرفیت خالی تعدادی و ریالی باشد(    

محل اجرای پروژهمشخصات پروژه  شهرستاناستانردیف

برآورد اولیه براساس فهرست بهای 
تجمیع شده راه، باند فرودگاه و 

زیرسازی راه آهن سال 1401 )ریال(

مبلغ تضمین 
شرکت در 

مناقصه)ریال(

مدت 
اجرای 
پروژه

شماره 
مناقصه

جیرفتکرمان1
اجرای طرح هادی روستای باغ انار بخش 
جبالبارز و روستای کهن بخش اسماعیلیه 

جیرفت،  
 روستای باغ انار و روستای 

کهن 
11401/23 ماه16/852/106/177843/000/000

رودبارکرمان2
اجرای طرح هادی روستای نازدشت 

بخش جازموریان 
رودبار، 

روستای نازدشت
11401/24 ماه8/125/007/814407/000/000         

ریگانکرمان3
اجرای طرح هادی روستای فتحیه 

بخش گنبکی
ریگان،

روستای فتحیه 
11401/25 ماه10/407/248/884521/000/000

تاریخ انتشار نوبت اول: 03/04/ 1401 روابط عمومی بنیادمسکن انقلاب اسلامی استان کرمان
تاریخ انتشارنوبت دوم: 1401/03/07

آگهي تمدید )نوبت ششم( 
مهلت تحویل پاکات مناقصه عمومي شماره 1400/94/ع 

به اطلاع کلیه متقاضیان شرکت در مناقصه با موضوع " خدمات مهندسي، تأمین کالا، ساخت و نصب تجهیزات 

بصورت توأم )EPC( جهت احداث نیروگاه موتور گازسوز 1۵ مگاواتی " می رساند مهلت تحویل پاکات مناقصه از 

روز یکشنبه مــورخ 14۰1/۰3/۰8 به روز دوشنبه مورخ 14۰1/۰3/16 در محــل دفترکمیسیون معـاملات مجتمع 

و یا دبیرخانه دفتر مرکزی تهران موکول گردید. لازم به ذکر است اسناد مناقصه اصلاح شده از طریق وبسایت این 

شرکت به نشانی www.geg.ir  از بخش مناقصه-مزایده قابل دریافت می باشد. شرکت معدني و صنعتي گل گهر 

در قبول یا رد هر یك از پیشنهادات بدون نیاز به ذکر دلیل و بدون جبران خسارت مختار مي باشد. 
 کمیسیون معاملات
 شركت معدني و صنعتي گل گهر
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مدیرکل بیمه سلامت استان کرمان :
مادران باردار کرمانی فاقد بیمه زیر 

چتر بیمه سلامت قرار می گیرند
مدیرکل بیمه سامت استان کرمان گفت: همه مادران فاقد بیمه 
درمانی را تا پایان دوره شــیردهی و همچنین فرزنــدان آنها را تا 
پنج سالگی بدون آزمون وســع زیر پوشش بیمه قرار می دهیم.به 
گزارش خبرگزاری فارس ، محمد جعفــری در جمع خبرنگاران 
اظهار داشت: سازمان بیمه ســامت ایران همه مادران فاقد بیمه 
درمانی را تا پایان دوره شیردهی و همچنین فرزندان آنها را تا پنج 
سالگی بدون آزمون وسع زیرپوشش بیمه قرار می دهد.وی بیان 
داشــت: همچنین زوجین نابارور تا 49 سال می توانند از خدمات 
نازایی و ناباروری بیمه ســامت تا سه دوره با پوشش بیمه ای 90 
درصد استفاده کنند.مدیرکل بیمه سامت استان کرمان با اشاره 
به اینکه بیمه های درمانی سه دهک پایین به صورت خودکار و بدون 
نیاز به مراجعه به صورت رایگان تمدید شده است، خاطرنشان کرد: 
افراد در صورت اضافه شــدن فرد یا افراد جدید به خانواده در سه 
دهک پایین جامعه یا نیاز به تغییر شماره تلفن می توانند به سامانه 
سامت شهروندی یا پیشخوان های بیمه مراجعه کنند.او افزود: بر 
اســاس تبصره 17 ماده واحده قانون بودجه سال 1400، زوجین 
نابارور تا سن 49 ســال می توانند از خدمات سه دوره ناباروری در 
طول یکســال شــامل IVF، ICSI، IUI و FET با پوشش 
بیمه ای 90 درصد تعرفه بخش دولتی در مراکز ناباروری دولتی و 
90 درصد تعرفه بخش عمومی غیر دولتی در بخش های عمومی 
غیر دولتی، خیریه، موقوفه و خصوصی بهره مند شوند.افرادی که 
دچار سقط مکرر شده و دارای فرزند نشده نیز در شمول استفاده از 
این دستورالعمل قرار گرفته و می توانند از خدمات کمک باروری 

استفاده کنند.

رییس کل دادگستری استان کرمان:
دفاع از حوزه اقتصادی باید در بدنه 

قوه قضاییه نهادینه شود
 رییس کل دادگستری اســتان کرمان با اشاره به این  مطلب 
که دفاع از حوزه اقتصادی باید در بدنه قــوه قضاییه نهادینه 
شــود، گفت: قضات، دادیــاران، بازپرســان و نیروهای صف 
در دســتگاه قضایی در ارتباط مســتقیم با تولیدکنندگان و 
فعالان اقتصادی هســتند و باید بر مبنای آموزش، زمینه ای 
فراهم شود که دفاع قانونمند از فعالان این حوزه در بدنه قوه 

قضاییه نهادینه گردد.
حجت الاسام و المسلمین ابراهیم حمیدی در دیدار با هیات 
نمایندگان اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان 
کرمان افزود: یکــی از اولویت های دســتگاه قضایی در کنار 
وظایف ذاتی آن و براساس فرمایشات و تاکیدات رهبر معظم 
انقاب اســامی، حمایت از حوزه تولید و اشــتغال و اجرای 
سیاســت های کلی اقتصاد مقاومتی اســت.وی با اشــاره به 
اینکه بخش عمده سیاســت های حمایتی از اقتصاد مقاومتی 
در قوه قضاییه اجرایی شده است، خاطرنشان کرد: در استان 
های مختلف کشور از جمله اســتان کرمان نیز تحرک بسیار 
خوبی به منظور حمایــت از فعالان بخش هــای اقتصادی و 
صنعتی انجام شده اســت.نماینده عالی قوه قضاییه در استان 
کرمان، تاکیــد رهبر معظم انقاب اســامی بــه نامگذاری 
ســالهای اخیر با عناوین اقتصادی را یادآور شد و گفت: این 
امر به منظور محور قرار گرفتن حمایت از تولید، اشــتغال و 
اقتصاد انجام شده است.حجت الاسام و المسلمین حمیدی 
با اشاره به اینکه باور عمومی درباره جنگ اقتصادی تحمیلی 
در کشور شکل گرفته است، یادآور شــد: رهبر معظم انقاب 
اسامی بر مبنای تحلیل مسائل ملی، منطقه ای و بین المللی 
به درستی ســال های اخیر را با محوریت مســائل اقتصادی 
نامگذاری کرده اند تــا انگیزه های موجود در کشــور برای 
دفاع اقتصادی افزایش یابــد.وی تاکید کرد: همانگونه که در 
هشت ســال دفاع مقدس تمام امکانات و ظرفیت های کشور 
در خدمت جنگ بود و مرم و مســئولان پای کار آمده بودند؛ 
در جنگ اقتصادی نیــز همه باید با درک صحیح از مســائل 
اقتصادی، پشتیبان و همراه مدیران تولیدی و صنعتی باشند 

تا از این مشکات نیز عبور کنیم.

به گفتـه رییـس اورژانس کرمـان ایجاد دسـت 
اندازهـا و همچنیـن حفاری هـای متعـدد در 
سـطح شـهر کرمان اغلـب موجب بـروز حوادث 
می شـود که عوامل اورژانس چندیـن مرحله در 
این حـوادث مصدومان را به بیمارسـتان منتقل 

کـرده اند.
 یـک شـهروند می گویـد شـکایت قضایـی از 
شـهرداری کرمـان را بـه علت رهـا کـردن چاله 
ایجاد شـده در خیابـان و بروز سـانحه و آسـیب 
بـرای وی و همسـرش کلیـد زده اسـت. ایـن 
شـهروند بـا نـام مصطفـی.خ کـه مشـخصاتش 
نزد ایرنـا محفوظ اسـت می گوید مراحـل اداری 
و قضایـی طـرح شـکایت را پیگیر اسـت زیـرا با 
بـه علـت رهـا شـدن چالـه کنده شـده توسـط 
شـهرداری، رها شـدن آن بـدون عائـم و تاخیر 
در ترمیـم آن، دچـار سـانحه هنـگام تـردد بـا 
موتورسـیکلت شـده و خودش و همسرش دچار 

مصدومیـت شـده انـد.
محـل بـروز حادثـه بـرای این شـهروند سـه راه 
هوانیروز در بلوار جمهوری اسـامی شهر کرمان 
و ایـن در حالی بـوده که فرزند خردسالشـان نیز 
همراه آنان بوده اسـت. کندن آسـفالت در دیگر 

نقاط بلـوار جمهوری نیـز رخ داده بوده اسـت.
موتورسـیکلت هنگام تـردد شـبانه در این چاله 
منحـرف و راکبـان پرتاب شـده انـد و بـه زمین 
خـورده اند کـه در نتیجه آن پـدر و مـادر از چند 
قسـمت بدن دچـار شکسـتگی شـده انـد؛ این 
شـهروند گایـه دارد کـه چـرا وقتی یـک پروژه 
اجرایـی شـهری اجرا مـی شـود، مراحـل ایمن 
سـازی و ترمیـم آن انجـام نمـی شـود؟ ضمـن 
اینکـه چـرا تابلوهـای هشـدار دهنـده در کنـار 

پـروژه نصب نشـده اسـت.
براسـاس رونوشـت اسـنادی کـه این شـهروند 
بـرای ایرنـا فرسـتاد ایـن فـرد در تاریـخ 20 
اردیبهشـت ماه امسـال شـبانگاه دچار سـانحه 
شـده و در بخشـی از متـن شـکایتش خطـاب 
به مقام هـای قضایی نوشـته اسـت: »بـه همراه 
همسـر و فرزنـد خردسـال خـود بـا وسـیله 
موتورسـیکلت از بلـوار جمهـوری بـه سـمت 
هوانیـروز در حـال تـردد بودیـم کـه بـه علـت 
کاهلـی و کنـدن کانـال نابجـا وسـط خیابـان 
توسـط شـهرداری منطقـه2 لاسـتیک موتـور 
در کانـال مذکـور گیـر کـرد و منجـر بـه زمین 
خوردن به طـرز خیلی فجیعانه شـد کـه در این 
سـانحه پیشـانی اینجانـب دچـار شکسـتگی و 
دستم دچار خراشیدگی عمیق شـد و متاسفانه 
اسـتخوان سـاعد دسـت همسـرم دوتیکه شـد 
کـه منجـر بـه عمـل و گذاشـتن پاتیـن شـد، 

چه کسـی پاسـخگوی ایـن اتفاق فجیع اسـت؟ 
از شـما مسـئول محتـرم تقاضـای دادخواهـی 
و رسـیدگی بـه این بـی مسـئولیتی شـهرداری 

را دارم.
پزشـکی قانونـی نیز بـروز آسـیب برای همسـر 

ایـن شـهروند را تاییـد کرده اسـت.
حفاری برای انتقال لوله آب

براسـاس پیگیـری خبرنـگار ایرنـا شـهرداری 
منطقه 2 کرمـان توضیـح داد که حفر آسـفالت 
برای انجام عملیـات انتقال لوله آب فضای سـبز 
داخـل بلـوار وسـط خیابـان بـوده اسـت. حفـر 
آسـفالت در چنـد نقطـه دیگـر آسـفالت بلـوار 

جمهـوری نیـز انجام شـده اسـت.
آنطور که شـهرداری می گوید جداسازی شبکه 
آب فضای سـبز شـهری یکی از آن پـروژه هایی 
بود کـه بـرای نخسـتین بـار در بلـوار جمهوری 
کرمـان طی مـاه گذشـته اجرا شـده کـه اگرچه 
اجـرای ایـن طـرح بـا هـدف بهینـه سـازی و 
مدیریـت مصـرف آب بـا توجـه به خشکسـالی 
های پیاپـی کرمان بسـیار مهـم و مفیـد به نظر 
مـی رسـد امـا مسـاله بـر سـر فرآینـد اجرایی، 
ایمن سـازی محیط پـس از اجرا و نصـب عائم 

هشـداردهنده در کنـار حفاری هاسـت.
طی ماه های گذشـته انجـام برخی دیگـر پروژه 
هـای عمرانی در وسـط کوچه هـا و خیابان های 
شـهر کرمان و تاخیر در ترمیم آنها نیز خبرسـاز 
بوده اسـت تـا جایـی کـه ایـن مسـاله در زمینه 

اجرای فاضاب بسـیار خبرسـاز بوده اسـت.
حفاری ها و افزایش عملیات اورژانس

چالـه چوله هـای سـه راهـی شـفا تـا چهـار راه 

فرهنگیان، سـه راهـی هوانیروز و دیگـر مناطق 
شـهری پـس از گذشـت چندیـن روز از اجـرای 
پروژه، همچنـان اثرات حفاری را بـر چهره دارند 
و در ایـن زمینـه بنا بـر اعـام اورژانـس کرمان، 
چالـه هـای حفـر شـده آمـار حـوادث شـهری 
را افزایـش داده اسـت. سـید محمـد صابـری 
رئیـس اورژانـس کرمـان نیـز در ایـن خصوص 
بـه خبرنـگار ایرنا گفـت: ایجـاد دسـت اندازها و 
همچنین حفـاری های متعدد در سـطح شـهر 

کرمـان گاها موجـب بروز حـوادث می شـود که 
عوامل اورژانـس چندین مرحلـه در این حوادث 
مصدومـان را بـه بیمارسـتان منتقل کـرده اند.

شهرداری: چاله ها پر می شود
رامین امیرمـداح شـهردار منطقـه 2 کرمان نیز 
پـس از پیگیـری هـای خبرنـگار ایرنـا توضیـح 
داد: بـا وجـود پیگیـری هـا، موضـوع را بررسـی 
کردیـم و دسـتورات لازم درخصـوص آسـفالت 
چاله چولـه هـای مناطق حفـاری شـده در این 

منطقـه صادر شـد.
وی افـزود: چالـه های بـه وجـود آمده ناشـی از 
طـرح تفکیـک آب فضای سـبز شـهری در بلوار 

جمهـوری اسـامی کرمـان نیـز پر می شـود.
گرچه چاله های ایجاد شـده در بلـوار جمهوری 
از جملـه سـه راه هوانیروز براسـاس مشـاهدات 
خبرنـگار ایرنا تـا صبح پنجشـنبه همچنـان پر 
نشـده بود اما شـهروندی کـه دچار حادثه شـده 
بود شـبانگاه پنجشـنبه بـا ایرنـا تمـاس گرفت 
و گفـت کـه از ظهـر پنجشـنبه شـاهد عملیات 
عمرانـی شـهری بـرای پـر کـردن ایـن حفاری 

بوده اسـت.
وی افـزود: همیـن کـه پیگیـری رسـانه ای این 
موضـوع سـبب پـر کـردن چالـه هـا توسـط 
شـهرداری و جلوگیری از بروز سانحه برای دیگر 
شهروندان شده بسـیار خوشـحال کننده است.

بهسازی خیابان های کرمان و نیاز پنج 
میلیون متر مکعبی آسفالت

وضعیـت خیابـان هـا و چالـه چولـه های شـهر 
کرمـان بـه گونـه ای دارای مشـکل اسـت کـه 
شـهردار کرمـان حـل آن را جـزو اولویـت های 
خـود قـرار داد و توانسـت در جلسـه شـورا نیـز 
موافقت آنهـا را با وجـود برخی مخالفـان بگیرد.
بخش هایـی گسـترده از خیابان های کانشـهر 
کرمان زخم خـورده از حفـاری هـای متعدد در 
زمـان هـای مختلـف و دسـت اندازها سـت که 
همواره صـدای رانندگان خودروهـا را در آورده و 
سـبب بروز خسـارت ها برای خودروهـا نیز می 
شـود. سـعید شـعرباف شـهردار کرمـان در این 
خصوص بیشـتر در یک مراسم رسـانه ای گفته 
بـود: امـروز کرمان بـه پنج میلیـون متـر متربع 
آسـفالت با 800 میلیارد تومان اعتبـار به عنوان 

نیـازی حیاتی احتیـاج دارد.
وی تصریـح کـرد: کارشناسـان هـم می گوینـد 
معابـر فعلـی شـهر کرمـان دیگـر قابـل تحمل 
نیسـت و وضعیـت آسـفالت حتـی در مناطـق 
برخـوردار شـهر هـم نابسـامان است.شـعرباف 
عنوان کرد: اجرای آسـفالت معابـر از دیگر طرح 
هـای عمرانـی مهمتـر اسـت امـا بایـد بـا توجه 
بـه محدودیـت منابـع بازدهـی را در مصـارف 

ایجـاد کنیـم. 

ایران در ســال زراعی 2021-2022 در جایگاه 
دوم تولید جهانی پسته قرار داشته اما کارشناسان 
معتقدند با توجه به سرمازدگی اخیر باغات پسته 
کرمان احتمال کاهش تولید و افت جایگاه جهانی 

در سال جاری وجود دارد.
اواخر سال گذشته و اوایل بهار امسال با سرمازدگی 
گســترده محصولات باغی و کشــاورزی بویژه 
باغ های پسته در چند اســتان بخصوص کرمان 
که قطب تولید این محصول محسوب می شود، 
خســارت های مالی بزرگی را بــرای باغداران به 

همراه داشته است.
خسارت 13هزار میلیارد تومانی

 باغات پسته
به طوری که مســئولان ذیربط مجموع خسارت 
های مالی وارده ناشی از سرمازدگی بهاره تمامی 
محصولات باغی و کشاورزی استان کرمان را حدود 
20 هزار میلیارد تومان برآورد کرده اند و اعام شده 
که حدود 12 تا 13 هزار میلیارد تومان آن مربوط 
به پسته است. به این ترتیب امسال عاوه بر گرانی 
های اخیر، شــاهد افزایش قیمت این محصول 

خواهیم بود. به طوری که ترابی یکی از افراد فعال 
در بخش عمده فروشی پسته می گوید: در حال 
حاضر در بخش خرده فروشی هر کیلوگرم پسته 
متناسب با کیفیت آن تا 380 هزار تومان هم عرضه 
می شود. اما با توجه به خســارتهای وارد شده به 
باغات پسته برآورد می شود که قیمت این محصول 
در بخش خرده فروشی تا نرخ 500 هزار تومان نیز 

افزایش یابد.
گفتنی است ایران یکی از تولید کنندگان اصلی 
محصول پسته در جهان اســت که اگرچه از نظر 
حجم تولید در رده اول نیست اما از نظر کیفیت در 

بازارهای جهانی جزو بهترین ها است.
ایران در جایگاه دوم تولید جهانی پسته 

در سال زراعی 2۰22-2۰21
در واقع بر اساس آخرین داده های منتشر شده از 
سوی سازمان فائو در سال زراعی 2021-2022 که 
مربوط به تولیدکنندگان پیشروی پسته در جهان 
است از نظر حجم تولید ایران 17 درصد از کل پسته 
تولیدی در جهان را به خود اختصاص داده است. 
از سوی دیگر این داده های منتشر شده حاکی از 

این است در مدت نامبرده ایالات متحده سهمی 
67 درصدی داشته است و به این ترتیب بیشترین 
تولید پسته را به خود اختصاص داده است. گزارش 
سازمان فائو همچنین نشان میدهد: پس از ایران 
کشور ترکیه نیز 11 درصد از سهم تولید جهانی را 
به خود اختصاص داده و به این ترتیب در جایگاه 
سوم دنیا قرار دارد. گفتنی است پس از ترکیه نیز 
کشور سوریه با 3 درصد و یونان با یک درصد سهم 
در جایگاه های بعدی تولید محصول پسته در سال 

زراعی 2021-2022 قرار دارند. 
تولید جهانی پسته در سال 2۰2۰ به 

حدود 1.1 میلیون تن رسیده است
گزارشات ســازمان فائو که مربوط به سال زراعی 
2020-2021 اســت همچنین بیانگر این است 
که در این سال تولید جهانی پســته حدود 1.1 
میلیون تن بود که ایالات متحده و ترکیه به عنوان 
تولیدکنندگان پیشــرو در مجموع 68 درصد از 
کل پسته را به خود اختصاص دادند. این در حالی 
اســت که تولیدکنندگان دیگر همچون ایران، 
چین و ســوریه در جایگاه های بعدی بوده اند. به 

عبارت دیگر، در سال زراعی 2020-2021 ایالات 
متحده 474 هزار تن پســته تولید کرده است. 
ترکیه نیز تولیدی 296 هزار تنی داشــته است و 
در جایگاه دوم قرار گرفته است. از سوی دیگر در 
مدت نامبرده ایران تولیدی به میزان 190 هزار تن 
رقم زده و در جایگاه ســوم دنیا قرار گرفته است. 
این گزارش فائو همچنین نشان می دهد: چین، 
سوریه، ماداگاسکار، تونس، افغانستان، استرالیا 
و قرقیزستان نیز در جایگاه چهارم تا دهم تولید 
کنندگان قرار گرفته اند. به این ترتیب و با مقایسه 
آمارهای منتشــر شده مربوط به ســال زراعی و 
2022-2021 بــا آمار مربوط به ســال 2021-
2020 نشان می دهد که ایران در بحث تولید پسته 
از نظر میزان تولیدی یک پله جهش داشته است 
و به این ترتیب دومین تولید کننده بزرگ پسته 
جهان محسوب می شود. اگرچه کارشناسان می 
گویند: با توجه به آسیب های وارد شده به باغات 
پسته ناشی از سرمازدگی های اخیر احتمالا در 
سال زراعی جاری میزان تولیدی پسته کاهشی 
خواهد بود و به این ترتیب امکان جابجا شــدن 

جایگاه جهانی ایران در تولید پسته وجود دارد.

آسفالت زخمی عامل افزایش عملیات های اورژانس در کرمان

سرمازدگی باغات کرمان و احتمال جهش قیمت پسته در بازار

معاون امور مجلس رئیس جمهور گفت:
احتمال سفر رئیس جمهور به کرمان

معاون امور مجلس رئیس جمهور گفت:رئیس جمهور در سفر های 
استانی خود قرار است که طی هفته های آینده به کرمان سفر کند.
سید محمد حسینی روز گذشته در جمع مردم کرمان گفت: نام 
کرمان با نام سردار دل ها گره خورده است و انتظار از مردم کرمان 
به واسطه زائرانی که از سراسر جهان به این استان سفر می کنند 
فراتر می رود.به گفته او، مردم کرمان به خونگرمی، مهمان نوازی و 
محبت شهره هستند.او گفت: دولت سیزدهم غمخوار و دوستدار 
مردم است و اگر جایی از کشور دچار مشکل شود، سران کشور در 
اسرع وقت به آنجا سفر کرده و بازدید میدانی به عمل می آورند.به 
گفته حسینی، رئیس جمهور در سفر های استانی خود قرار است 
که طی هفته های آینده به کرمان سفر کند چرا که تاکنون وضعیت 
استاندار مشخص نبود، ولی اکنون که استاندار کرمان تعیین شده 
است به این استان ســفر می کند.معاون پارلمانی رئیس جمهور 
گفت: استاندار کرمان یکی از غواصان و رزمندگان دفاع مقدس و 
یاوران شهید سردار سلیمانی است.او می گوید: درخصوص مردم 
ســازی و توزیع عادلانه یارانه ها باید گفت که در زمانی که ترامپ 
از برجام خارج شد، با این برنامه یارانه ها در کشور بخش عمده ای 
به نام مردم و بخش عظیمی در خدمت رانت خواران بود و در وقت 
انتخابات هم همه نامزد ها در صدد اصاح این موضوع بودند.به گفته 
حسینی، برخی دوستان نگران در نحوه اجرای پرداخت یارانه ها 
هستند که با توجه به مســائل قبلی نیاز به کمک همه است تا از 
هدر رفت سرمایه ها جلوگیری شود.به گفته معاون پارلمانی رئیس 
جمهور، تمام هم وغم دولت برطرف کردن مشــکات اقتصادی 
است.او گفت: شعار امسال به گونه ای است که اقدامات جدیدتری 
نسبت به سال های گذشــته صورت گیرد چراکه قرار بر این است 
که از علم وآگاهی نخبگان و بنیان گذاران دانش بنیان ها استفاده 
شود.حسینی می گوید: دولت سیاست متوازن و تعامل با کشورهارا 
پیش گرفته است لذا 15 کشور با 600 میلیون جمعیت وجود دارد 
که باید اولویت ارتباط را به کشور های همسایه داد.او گفت: رییس 
جمهور تاکنون 5 سفر به کشور های همسایه داشته که اولین سفر 
به تاجیکستان بود و نتیجه این سفر، پذیرش دائم ایران در سازمان 

شانگ های بود که موضوعی بسیار با اهمیتی است.

فرمانده سپاه ثارالله استان کرمان گفت: مسئولان خودشان 
را وقف نظام کنند آنگاه هیچ چیز برای خودشان نمی 
خواهند و حاج قاسم اینگونه بود.به گزارش خانه خشتی، 
سردار حسین معروفی در گردهمایی رزمندگان دفاع مقدس 
شهرستان های رفسنجان و انار در حسینیه ثارالله، اظهار 
کرد: ما با همه وجودمان شما را بهترین بندگان خدا می 
دانیم، کسانی که در دوران تنهایی اسام ناب و ملت بزرگ 
ایران علیه دشمن ایستادید و شما بندگان شایسته خداوند 
هستید که در زمان امام راحل جان و مال خود را در طبق 
اخاص گذاشتید و برای آبروی نظام جنگ گردید تا کرامت 
و ناموس اسام حفظ شود.فرمانده سپاه ثارالله استان کرمان 
گفت: هیچگاه نمی توانیم گردان خط شکن رفسنجان را 
که چگونه آب را در اروند شکافتند و به مقصد رسیدند و هم 
چنین قیام مردانگی گردان 418 را در کانال پرورش ماهی 
که یازده روز در مقابل اشرار عالم مقاومت کرد، فراموش 
کنیم.سردار معروفی افزود: نگاه لیبرال موجب شد در سال 
اول جنگ هیچ توفیقی نداشته باشیم و کشور را زمین گیر 
کرد و در سال دوم کار سپاه و ارتش قرارگاهی انجام شد، 
توفیقات حاصل شد و عملیات بیت المقدس در چهار مرحله 
به آزادسازی خرمشهر منتهی شد.وی خاطرنشان کرد: این 
توفیق بزرگ در کمتر از یک سال به خاطر تغییر نگاه انقابی 
به جای لیبرال و در ذیل آن معنویت بود، نگاه که عوض شد 
مشارکت مردم و بسیج در جنگ بیشتر شد، رسالت محور 
شد و ما به پیروزی رسیدیم.سردار معروفی گفت: تغییر نگاه 
مهم بود، امروز ملت بزرگ ایران نگاه لیبرالی را به نگاه امام 
انقاب تغییر دادند.فرمانده سپاه ثارالله استان کرمان عنوان 
کرد: کسانی که ادامه جنگ وامام راحل را زیر سوال می برند 
حتی یک آزاده و شهید ندارند و آن روز به دنبال جمع کردن 
مال بودند و به کشورهای عربی رفتند و امروز مدافع حقوق 
ایران شدند.وی افزود: امروز جهاد تبیین در مقابل تحریف 
است که حقیقت انقاب را وارونه جلوه می دهد و دل جوانان 
امروز را خالی می کند، نقش من و شما که لباس جهاد به تن 
دارد خیلی مهم است و باید به امر امام راحل تمکین کرده و 

عین شهدا عمل کنیم.

در نشست شهردار کرمان و مدیرکل میراث 
فرهنگی، صنایع دســتی و گردشــگری 
استان، بر ضرورت افزایش تعامل و همکاری 
این دو نهاد و تشــکیل کارگروه مشترک 
شــهرداری منطقه پنج )بافت تاریخی( و 
اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دســتی 
و گردشگری اســتان تأکید شد. شهردار 
کرمان، گفت: شهرداری و اداره کل میراث 
فرهنگی در پروژه های مشترک متعددی 

درگیر هســتند که اجرای موفق و اصولی آن ها نیازمند ارتباط نزدیک و مداوم این دو 
دستگاه است.سعید شعرباف می گوید: »باغ موزه هرندی« فضای بسیار زیبا و وسیعی 
دارد که در حال حاضر تقریبا راکد است و شهرداری آمادگی دارد که در احیای فضای 
سبز این باغ موزه تاریخی و ارزشمند مشارکت کند تا به عنوان یک فضای عمومی مورد 
استفاده شهروندان قرار گیرد.شهردار کرمان، تعیین محله های هدف در بافت تاریخی با 
هدف احیای این محله ها و رسیدگی به مسائل آن ها را از مواردی دانست که نیازمند تعامل 
شهرداری با میراث فرهنگی است و گفت: در این راستا لازم است کارگروه مشترکی بین 
شهرداری منطقه پنج کرمان )بافت تاریخی( و اداره کل میراث فرهنگی تشکیل شود که 
با برگزاری جلسات منظم هفتگی، مسائل و مشکات محله های هدف را بررسی کرده 
و راه کار ارائه دهند.در این نشست، مشــکات مربوط به پروژه های »صاروج پارس« و 
»هتل بام کرمان« بررسی شــد و بازار »قلعه محمود« و برخی از خانه های تاریخی نیز 
به عنوان پروژه های هدف مشترک شهرداری و میراث فرهنگی برای بررسی مسائل و 

پیگیری رفع موانع جهت احیای آن ها مشخص شدند.

نماینده مردم زرند و کوهبنان در مجلس 
گفت: ســرمایه اصلــی در کرمان بخش 
معادن است که باید با حضور سرمایه گذاران 
پاک دست زمینه راه اندازی واحدهای تولید 

و افزایش تولید فراهم شود. 
به گزارش فارس عفت شریعتی کوهبنانی 
نماینده مردم زرند و کوهبنان اظهار کرد: 
ایران اســامی در جامعه بشریت در اوج 
عظمت و اقتدار است و تحریم های دشمنان 

نمی تواند ذره ای از عظمت ما کم کند.عضو کمیسیون اقتصادی مجلس تاکید کرد: جهاد 
تبیین باید در دستور کارهای آموزشی و پرورشــی قرار گیرد و علما و روحانیون نقش 
مهمی در تشریح جهاد تبیین دارند.وی تصریح کرد: امروز مردم مظلوم جهان در حقیقت 
مقام عظمای ولایت و ایران اسامی را پشــتیبان خود می دانند و در جای جای جهان 
سردار دل ها را می شناسند و در برابر عظمت ایشان خاضع هستند.شریعتی کوهبنانی 
خاطرنشان کرد: تقریبا ده سالی با کمبود آب و خشکسالی مواجه هستیم که از سال 99 
پیگیر انتقال آب خلیج فارس به زرند و کوهبنان هستم که ان شاالله عملیاتی خواهد شد 
اما زمان و اعتبار می خواهد.عضو کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: از آغاز سال 99 روکش 
آسفالت جاده کوهبنان به زرند پیگیری شده که امیدواریم تحقق این مهم هر چه زودتر 
میسر شود، همچنین پیگیری راه اندازی اینترنت پرسرعت دهستان شعبجره، جبران 
خسارت کشاورزان، بخشودگی وام های کشاورزی شهرستان های زرند و کوهبنان صورت 
گرفته است.وی تصریح کرد: سرمایه اصلی در کرمان بخش معادن است که باید با حضور 

سرمایه گذاران پاک دست زمینه راه اندازی واحدهای تولید و افزایش تولید فراهم شود.

شرایط ساماندهی ناوگان وانت بارهای 
فعال در جاده های استان کرمان همراه 
با اســتان های سراسر کشــور با هدف 
کاهش تصادفات، جلوگیــری از قاچاق 
کالا، ســاماندهی محمولات قابل حمل 
و ســاماندهی فعالیت رانندگان وانت بار 

اعام شد.
مدیرکل راهداری و حمــل و نقل جاده 
ای اســتان کرمان در خصوص شرایط و 

مدارک مورد نیاز رانندگان مشــمول این طرح گفت: داشتن حداقل 23 سال سن، 
گواهینامه رانندگی، مــدرک تحصیلی پایان ابتدایی یا نهضت ســوادآموزی، اصل 
و تصویر کلیه صفحات شناســنامه، کارت ملی و کارت پایــان خدمت، همچنین 2 
قطعه عکس 4*3 از جمله مدارک لازم طرح ساماندهی رانندگان وانت بار هستند.
دکتر احسان عراقی زاده افزود: کارت وسیله نقلیه، گواهینامه فنی مجاز، بیمه نامه 
شخص ثالث معتبر و سن ناوگان کمتر از 20 ســال ) وانت بار های مدل بعد از سال 
1381( از جمله شــرایط و مدارک مورد نیاز برای ثبت نام ناوگان وانت بار مشمول 
طرح ساماندهی اعام شده است.مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان با 
اعام شماره تلفن 32618365 -034 برای پاسخگویی متقاضیان، گفت: رانندگان 
وانت بار می توانند برای ثبت نام و اخذ بارنامه به مراکز مجاز ثبت نام در سراسر کشور و 
برای دریافت کارت هوشمند راننده و کارت هوشمند ناوگان، به ادارات کل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای استان و یا ادارات راهداری و حمل ونقل جاده ای شهرستان های 

تابعه مراجعه نمایند.

مشکلات پروژه های صاروج پارس
 و هتل بام کرمان بررسی شد

معادن استان باید زمینه ساز 
تولید و اشتغال باشند

مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان کرمان:

شرایط ساماندهی وانت بارهای فعال 
در جاده های استان اعلام شد

فرمانده سپاه ثارالله استان کرمان:

مسئولان باید خود را 
وقف نظام کنند

خبر

 وضعیت خیابان ها و چاله چوله های شــهر کرمان به گونه ای دارای مشکل است که شهردار کرمان حل 
آن را جزو اولویت های خود قرار داد و توانست در جلسه شورا نیز موافقت آنها را با وجود برخی مخالفان 
بگیرد. بخش هایی گسترده از خیابان های کلانشهر کرمان زخم خورده از حفاری های متعدد در زمان های 
مختلف و دست اندازها ست که همواره صدای رانندگان خودروها را در آورده و سبب بروز خسارت ها برای 

خودروها نیز می شود. 

هر
س: م

عک

کاغذ استان

رییس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسامی گفت: 
برنامه هفتم توسعه بزودی در دولت نهایی و به مجلس ارسال 

می شود.
براهیمی نماینده مردم  به گزارش ایرنا محمدرضا پورا
شهرستان های کرمان و راور در مجلس تاکید کرد: ساماندهی 
وضعیت معیشتی مردم اولویت ماست.پورابراهیمی تصریح 
کرد: در عرصه ماهیتی هم آمریکایی ها با اصل نظام و انقاب 
مخالف هستند لذا در عرصه اقتصادی هرچه در توان داشتند 
در مبارزه با ایران به کار گرفتند وی بیان کرد: دشمن طراحی 
کاما هوشمندانه در قالب جنگ اقتصادی را از اواخر دولت 
آقای احمدی نژاد علیه ایران آغاز کرد و در طول یک دهه اخیر 
توسط آن ها این عملیات تحریم علیه ایران انجام شد و صدمات 
زیادی به اقتصاد ایران وارد کردند.نماینده مردم کرمان و 
راور در مجلس شورای اسامی ادامه داد: ما باید در درون، 
ساختارهای اقتصادی را تقویت می کردیم تا اثر تحریم ها کم 
شود لذا به دلیل آماده نبودن و شرایط موجود در ایران این 

اثرات تبدیل به شوک های ارزی شد.
گلایه از طرح های توسعه مس

پورابراهیمی افزود: سال گذشته در حوزه صنعت در استان 
کرمان در حوزه سنگ آهن 150 هزار میلیارد تومان طرح های 
توسعه ای آغاز شده اما در حوزه مس متاسفانه به جز خیانت 
اتفاق نیفتاد و ما از لحاظ تولید مس رتبه پنجم ذخایر دنیا 
را با 17 میلیارد تن ذخیره داریم اما تولیدکننده بیستم 
دنیا هستیم.وی گفت: امروز در طول 10 سال اخیر تولید 
سنگ آهن در استان کرمان از یک میلیون تن به 24 میلیون 
تن، گندله از دو میلیون تن به 18 میلیون تن و فولاد از صفر 
به 6 تا 8  میلیون تن در استان کرمان رسیده است و این ها در 
شرایط تحریم اتفاق افتاد؛ اگر عزم و اراده وجود داشته باشد 
شبیه نتیجه سنگ آهن در مساله مس هم اتفاق خواهد افتاد.
این نماینده مجلس شورای اسامی افزود: در 10  سال گذشته 
باید سه پروژه ملی مس را در استان اجرایی می کردیم نه یکی؛ 
خیل عظیمی از بیکاران به ما مراجعه می کنند و رهبری هم 

بزرگ ترین تحول اقتصادی کشور را معادن اعام کردند.

 رییس کمیسیون اقتصادی مجلس:

برنامه هفتم توسعه به زودی 
در دولت نهایی می شود
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وزیر کار گفت: دو گروه از افراد یارانه دریافت 
نکردند؛ یک گروه افرادی بودند که قباً هم 
یارانه نمی گرفتند. گروه دیگــری که یارانه 
دریافت نکرده اند کسانی بودند که قباً یارانه 
می گرفتند، امــا چون در دهــک دهم قرار 
داشتند این یارانه در اردیبهشت واریز نشده 

است.
به گزارش ایلنا به نقل از  روابط عمومی اداره کل 
تعــاون، کار و رفاه اجتماعــی،  »حجت الله 
عبدالملکی« با تأکید بر طرح مردمی سازی 
و توزیع عادلانــه یارانه ها افــزود: دو گروه از 
افراد یارانه دریافت نکردند؛ یک گروه افرادی 
بودند که قباً هم یارانه نمی گرفتند )پرونده 
یارانه ای در سازمان هدفمندی یارانه نداشتند( 
و می توانند در ســامانه ای که در یک هفته 

گذشته فعال شده است، ثبت نام کنند. 
وی در ادامه با اشاره به اینکه این افراد شامل 
7 میلیون و 500 هزار نفر است، که در صورتی 
که خود را مستحق دریافت یارانه می دانند، 
می توانند در ســایت ثبت نام و پرونده یارانه 
خود را فعال کنند، اظهار کرد: معتقدیم از این 
تعداد به 4 الی 5 میلیون نفر بعد از ثبت نام یارانه 

تعلق می گیرد. 
عبدالملکی با اشاره به اینکه بیش از 80 درصد 
افراد درخواست بازنگری داده اند، گفت: گروه 
دیگری که یارانه دریافت نکرده اند کسانی بودند 
که قباً یارانه می گرفتند، اما چون در دهک 
دهم قرار داشــتند این یارانه در اردیبهشت 
واریز نشده که علت عدم واریز یارانه غیر شفاف 
بودن اطاعات اقتصادی خانواده بوده که این 
افراد نیز از طریق سامانه حمایت درخواست 
بازنگری داده اند که به صورت علی الحساب 

مبلغ یارانه واریز شده است. 
وی خاطرنشان کرد: در خصوص گروهی از 
افراد که درخواست بازنگری داده اند اما واریزی 
نداشــتند در همین روزها علت ها مشخص 

خواهد شد تا اطاعات شفاف شود. 
عبدالملکی ادامه داد: ایــن دو گروه افرادی 
هستند که قباً یارانه دریافت نمی کردند و اگر 
عاقه مند به دریافت یارانه هستند به سایت 

سازمان هدفمندی یارانه ها مراجعه کنند. 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در خصوص 
گروهی از خانوارها که دریافتی یارانه نقدی 
آن ها حذف شده است، گفت: اگر این عزیزان 
واقعاً خود را مستحق دریافت یارانه می دانند 
نیز اقدام کنند و در صورت تأیید اعتراض، یارانه 

ایشان پرداخت می شود.

1۰۰ درصد قطعات خودرو 
در ایران چینی است

عضو هیأت رئیسه فراکسیون راهبردی 
مجلس شورای اســامی با بیان اینکه 
کشــتار جاده ای ایران بــا هیچ کجای 
دنیــا تطابــق نــدارد، گفــت: برابر با 
اتحادیه اروپا در جاده های کشور مرگ 

و میر داریم.
محمد وحیدی، نماینده مردم بجنورد، 
مانه و سملقان، راز و جرگان، گرمه و 
جاجرم در مجلس شورای اسامی، در 
گفت و گو با ایسنا، با اشــاره به اینکه 
براساس بررسی های علمی 85 درصد 
مشــکات کســب و کار دنیــا نتیجه 
فرآیندها و 15 درصد عملکرد انســانی 
اســت، اظهار کرد: برابر اتحادیه اروپا 
در جاده های کشور مرگ و میر داریم.

 وی با بیان اینکه کل خودروهای ایران 
24 میلیون اســت، افزود: بــه عنوان 
نمونه، یک کشور در اتحادیه اروپا 50 
میلیون خودرو دارد که میزان مرگ و 
میر جاده های مــا در ایران حتی از ان 

هم بیشتر است که جای تاسف دارد.
 وحیدی بــا تأکید بــر اینکه خودروی 
نیســان آبی در ژاپن از ســال 1956 
تا 1982 تولید شــد، ادامــه داد: اما 
این خــودرو در ایران از ســال 1970 
در ایــران تولید می شــود و همچنان 

ادامه دارد.
 نماینــده مــردم بجنــورد، مانــه و 
ســملقان، راز و جــرگان، گرمــه و 
جاجرم در مجلس شــورای اسامی با 
تأکید بــر اینکه پــژو 405 در اروپا از 
سال 1987 تا 1997 تولید شد، افزود: 
این خــودرو در ایران از ســال 1992 

ساخته شد و همچنان ادامه دارد.
 وی با اشــاره به اینکــه 100 درصد 
قطعات خودرو در ایران چینی اســت، 
تصریح کــرد: هیچگونه اقــدام مثبتی 
برای مردم انجام ندادیــم و تفاوت در 
این است که در گذشته مونتاژ اروپایی 
می کردیــم و الان مونتــاژ چینی، که 

ظلم به مردم کشور است.
 عضــو هیئــت رئیســه فراکســیون 
راهبــردی مجلس شــورای اســامی 
با تأکید بــر اینکه 37 درصد کشــتار 
جاده ای ایران از خودروها است، ادامه 
داد: تنها دوره ای که کشــتار جاده ای 
کشــور کاهش پیدا کــرد دوره ای بود 

که واردات خودرو در کشور آزاد شد.

مدیرعامل شرکت پشتیبانی امور دام 
گفت: قیمت تمام شده دام زنده در ایران 
نسبت به کشورهای همسایه از جمله 
ز این رو با هدف  پاکستان بالاتر است ا
حمایت از مصرف کنندگان واردات دام 

انجام می شود.
 به گزارش ایلنا؛ دامداران واردات دام را 
به مثابه تیشه ای بر ریشه تولید دام در 
کشور قلمداد می کنند که منافع حاصل 
از واردات آن بر جیب یک عده سودجو و 
دلال می رود و در نهایت مصرف کننده 
ند با نرخ مناسب گوشت  نهایی نمی توا
قرمز را خریداری کند. این در حالیست 
که به زعم مخالفت های جدی فعالان این 
حوزه شرکت پشتیبانی امور دام برای 
ر در بیشتر فصول سال  ین بازا تنظیم ا

مبادرت به واردات دام می کند.
شرکت  مدیرعامل  سامی  حسین 
پشتیبانی امور دام در گفت وگو با ایلنا، 
در پاسخ به این پرسش که آیا برنامه ای 
برای واردات دام زنده از پاکستان دارید، 
گفت: تصمیم به واردات گوشت و دام 
زنده داریم اما هنوز عملیاتی نشده است.
وی با اشاره به آغاز بررسی های اقتصادی 
برای واردات گوشت، تصریح کرد: شرکت 
م برای تامین ذخایر  پشتیبانی امور دا
استراتژیک همواره اقدام به واردات دام 
می کند. اما در سال جدید وارداتی انجام 
نشده و خریدها مربوط به سال گذشته 

است. مدیرعامل پشتیبانی امور دام با 
اشاره به لزوم حمایت از تولید داخلی، 
گفت: قیمت تمام شده دام زنده در ایران 
نسبت به کشورهای همسایه از جمله 
ز این رو با هدف  پاکستان بالاتر است ا
حمایت از مصرف کنندگان واردات دام 

انجام می شود.
به گفته این مقام مسئول؛ در حال حاضر 
تژیک  کمبودی در زمینه ذخایر استرا
سازمان پشتیبانی امور دام وجود ندارد و 
این سازمان گوشت گوساله کیلویی 115 
ر تومان و گوشت گوسفند کیلویی  هزا
100 هزار تومان را در میادین میوه و 

تره بار و واحدهای صنفی توزیع می کند.
گوشت های  گفت:  پایان  در  سامی 
ر تولید داخل و  منجمد موجود در بازا

خارج کشور هستند.
افشین  بطه  را این  در  همچنین   
صدردادرس مدیرعامل اتحادیه سراسری 
دام سبک، در گفت وگو با ایلنا، در پاسخ 
به این پرسش که خبرهایی مبنی بر 
واردات دام زنده از پاکستان برای تنظیم 
بازار گوشت قرمز به گوش می رسد به 
نظر شما آیا این واردات می تواند بازار 
گوشت را متعادل کند، گفت: سال هاست 
که ورود دام زنده از پاکستان به ایران به 
 دلیل رعایت نکردن شرایط بهداشتی در 

پرورش دام در این کشور ممنوع بود.
ز  نتقال بیماری  ا وی با اشاره به بیم ا

نسان در  دام های پاکستانی به دام و ا
یران، تاکید کرد: در یک مقطع کوتاه  ا
اجازه ورود دام از پاکستان به سیستان و 
بلوچستان داده شد که در همان استان 
کشتار و گوشت استحصال شده از آن در 

کشور توزیع می شد.
این فعال اقتصادی ادامه داد: در شرایط 
ران داخلی با چالش های  فعلی دامدا
بهتر  این رو  ز  ا هستند  مواجه  جدی 
بود وزارت کشاورزی همزمان که به 
راهکاری  است  مصرف کنندگان  فکر 
نیز برای حل مشکات و مصائبی که 
هستند  درگیر  آنها  با  تولیدکنندگان 

می اندیشید.
مدیرعامل اتحادیه سراسری دام سبک 
با استناد به آمار مدیر سازمان پشتیبانی 
امور دام تهران، افزود: بنا به آمار سازمان 
پشتیبانی امور دام روزانه 60 تن گوشت 
وارداتی به بازار تزریق می شود، اینجا 
این پرسش مطرح است که چرا با وجود 
ز گوشت منجمد در  عرضه این حجم ا
عمل شاهد تعادل در نرخ گوشت در بازار 
نیستیم از این رو مسئولان برای کنترل 

بازار باید چاره بیاندیشند.
وی در پایان تصریح کرد: بازار با واردات 
آن  مل  عوا بر  ید  با نمی شود،  تنظیم 
نع دلال بازی ها در  نظارت کنیم و ما
قعی  عرضه گوشت با قیمت های غیر وا

شویم.

سرپرست دفتر شرکت  ها و آماده سازی بنگاه 
 های سازمان خصوصی سازی ایران گفت: در 
مجموع 187 عنوان شرکت برای سال 1401 

در فهرست واگذاری این سازمان قرار دارند.
میر  ری تسنیم، حسین ا به گزارش خبرگزا
ز یک  ین شرکت ها ا فزود: سهام ا رحیمی ا
هزارم درصد تا صد درصد است یعنی ترکیب 
صد درصدی 51 شرکت، ترکیب بین 20 تا 
50 درصدی 83 شرکت و بقیه زیر 20 درصد 

که سهام جزء هستند.
وی همچنین اظهار داشت: امسال سازمان 
را  ها  ری  گذا وا فهرست  سازی  خصوصی 

حداکثری بسته است.
سرپرست دفتر شرکت  ها و آماده سازی بنگاه 
های سازمان خصوصی سازی ایران گفت: این 
سازمان سعی کرده هر شرکتی که در طول 
10 سال گذشته از بین دو هزار و 50 شرکت 
یران وجود داشته و  د ا قتصا ممکن که در ا
در سال های گذشته در فهرست سازمان 
خصوصی سازی بوده و به هر دلیلی خارج یا 
ند در این فهرست صد درصدی  فسخ شده ا

شرکت های قابل واگذاری آورده شده است.
وی در ادامه افزود: خوشبختانه چند اقدام 
یی  را موال و دا زیرساختی برای واگذاری ا
نجام شده  های دولتی به بخش خصوصی ا
که سامانه پاسخ و اطاع رسانی از جمله این 

موارد است.
ز  ا نه  اظهارداشت: خوشبختا میر رحیمی  ا
طریق این سامانه هر آنچه به عنوان صورت 
لی، مصوبات صورتجلسات مجامع،  های ما
مصوبات مهم هیئت مدیره شرکت های بزرگ 

رد به نحو احسن اطاع رسانی  یر موا و سا
خواهد شد.

وی عنوان کرد: در حال حاضر یک بستر اطاع 
رسانی و شفافیت صددرصدی برای انضباط 

مالی بنگاه ها در کشور فراهم شده است.
سرپرست دفتر شرکت  ها و آماده سازی بنگاه 
یران گفت:   های سازمان خصوصی سازی ا
بطورکلی سهام دو هزار و 50 شرکت طی 14 
تا 15 سال گذشته در فهرست واگذاری های 
سازمان مزبور قرار گرفته که بخشی زیادی 
ر شده و تنها  گذا ین شرکت ها وا ز سهام ا ا
سهام 187 عنوان شرکت باقی مانده که باید 

واگذار شود.
وی افزود: متاسفانه درچند سال گذشته 11 
شرکت بزرگی که در کشور واگذار شد اکنون 

فسخ یا در حال فسخ هستند.
در  حتم  بطور  اظهارداشت:  رحیمی  میر  ا
واگذاری شرکت های مزبور انتظار بر این بوده 

که بیشترین دقت از طرف دولت صورت گیرد.
و  ها  دقتی  بی  نه  متاسفا د:  دا مه  دا ا وی 
همینطور اقدامات، تصمیمات و عملکردهای 
نادرست اعتماد بین دولت و بخش خصوصی 
ز بین برده  قعی را در بحث واگذاری ها ا وا
است.  سرپرست دفتر شرکت  ها و آماده سازی 
یران  ه  های سازمان خصوصی سازی ا بنگا
گفت: ایجاد شفافیت، اصاح قوانین ضروری 
و لازم و مواردی از این دست در برگرداندن 
و احیای اعتماد عمومی نسبت به واگذاری 
ر نقش  ران به دولت بسیا یه گذا ها یا سرما

آفرین است.
 وی افزود: تمام تاش سازمان بر اینکه از این 
به بعد در واگذاری ها به چند اصول اولیه مثل 
ر حاکمیت شرکتی و  لی، استقرا نضباط ما ا
همینطور مالکیت پاداشی باشد برای مدیریت 
بهره وری یعنی خلق ارزشی در بنگاه صورت 

گیرد سپس واگذار شود پایبند باشد.

 1۸۷ شرکت دولتی در فهرست واگذاری 
امسال قرار گرفتند

 نرخ دام زنده در ایران بالاتر از همسایگان است

 روزانه ۶0 تن گوشت وارداتی به بازار 
تزریق می شود

مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران گفت: 162 هزار هکتار بافت 
ناکارآمد شهری در کشور وجود دارد که بیش از 19.5 میلیون نفر و 5.9 

میلیون خانوار در این بافت ها زندگی می کنند.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از وزارت راه و شهرسازی، محمد آئینی 
در جلسه کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسامی بر ضرورت اعطای 
سند مالکیت و نوسازی مسکن جهت نجات جان ساکنان سکونتگاه های 
غیررسمی تاکید کرد و گفت: 162 هزار هکتار بافت ناکارآمد شهری 
)فرسوده، تاریخی و سکونتگاه غیررسمی( در کشور وجود دارد که بیش 

از 19.5 میلیون نفر و 5.9 میلیون خانوار در این بافت ها زندگی می کنند.
مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران افزود: همچنین بالغ بر 59 هزار 
هکتار سکونتگاه غیررسمی در شهرهای کشور وجود دارد که بیش از 6.2 
میلیون نفر در این نوع سکونتگاه ساکن هستند. به طور خاصه می توان 
گفت 18 درصد جمعیت شهرها در بافت های فرسوده، 11 درصد در 
سکونتگاه های غیررسمی و چهار درصد در بافت های تاریخی سکونت 
دارند. آیینی عدم توزیع مناسب منابع و زیرساخت ها در پهنه سرزمینی، 
گسترش فقر شهری و پدیده مهاجرت، تغییرات اقلیمی و رخدادهای 
طبیعی )سیل، زلزله، ریزگردها(، نادیده گرفتن گروه های کم درآمد در 
طرح های توسعه شهری و منطقه ای و عدم برنامه ریزی مناسب در بخش 
مسکن بر اساس استطاعت مالی را از جمله مهم ترین عوامل شکل گیری 
سکونتگاه های غیررسمی برشمرد. به گفته معاون وزیر راه و شهرسازی، 
طبق گزارشات اخذ شده از دبیرخانه ستادهای بازآفرینی شهری استان ها، 
تعداد 1748 پروژه/ فعالیت در سکونتگاه های غیررسمی اجرا شده و یا 
در حال اجراست. دبیر ستاد ملی بازآفرینی شهری پایدار اظهار کرد: در 
طول برنامه ششم توسعه در مجموع 760 پروژه توسط شرکت بازآفرینی 
شهری ایران در سکونتگاه های غیررسمی اجرایی شده که 283 پروژه به 

اتمام رسیده است.

مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری:
1۹.۵ میلیون نفر در بافت های 

ناکارآمد زندگی می کنند

وزیر کار:
 بیش از 8۰ درصد افراد 

درخواست بازنگری برای 
دریافت یارانه داده اند

رنا
: ای

س
عک

ز  ا برخی  یران گفت:  ا تجارت  توسعه  رئیس کل سازمان 
واردکنندگان می خواهند از جیب ملت و ارز یارانه دار به واردات 
کالا های مصرفی اقدام کنند، در حالی که 70 تا 80 درصد ارز 
نیمایی برای واردات نهاده های تولید و مواد اولیه و ماشین آلات 

اختصاص می یابد.
علیرضا پیمان پاک در حاشیه همایش مشترک بازرگانی ایران 
و روسیه به خبرنگار خبرگزاری صدا و سیما در مورد واردات 
کالاهای مصرفی مانند مربا افزود: بر اساس قوانین، واردات 
کالاهای مصرفی برای تولید داخل ممنوع است، اما  واردات3 
میلیون دلاری با عنوان مربا در واقع کنسانتره میوه های 
گرمسیری بوده که برای مواد مصرفی سایر صنایع غذایی 
استفاده می شود. البته واردات 3 میلیون دلاری مربا در مقایسه 

با کل واردات 50 میلیارد دلاری.  رقم قابل ناچیری است.

8۰ درصد ارز نیمایی به واردات مواد 
اولیه اختصاص می یابد

رئیس فدراسـیون صنایع غذایی با اشـاره بـه افزایش 
6.5 برابـری قیمـت روغـن، تصریـح کـرد: قیمـت 
روغـن در نـرخ غذاهـای آماده و سـالادها حـدود 20 
درصـد تعیین کننـده اسـت امـا ایـن افزایـش نـرخ 
باعث ریـزش 50 درصدی فروش صنایع غذایی شـد.
بـه گـزارش ایلنـا، نشسـت خبـری فدراسـیون 
تشـکل های صنایـع غذایـی و کشـاورزی ایـران بـا 
حضـور امیررضـا ثابت  پـی رئیس و محسـن نقاشـی 
دبیـر و دیگر اعضـای هیـات مدیـره این فدراسـیون  

برگـزار شـد. 
در ابتدای نشسـت محسـن نقاشـی دبیر فدراسـیون 
تشـکل های صنایـع غذایـی گفـت: از سـال 93 
فدراسـیون فعالیـت خـود را آغاز کـرد و توانسـت در 

سـال 96 جایـگاه خـود را پیـدا کنـد. 
وی افـزود: تولیـد در صنایعی چون پوشـاک، کفش، 
لوازم خانگـی و ..... بـا چالش های جدی مواجه شـده 
اما صنایـع غذایی توانسـته اسـت با وجود مشـکات 
همچنـان خود را سـرپا نگـه دارد. هدف ما این اسـت 
کـه ایـن صنعـت از لحـاظ کیفـی و کمی رشـد کند 
تـا زمینه هـای توسـعه صـادرات ایـن محصـولات را 

فراهـم کنیم.
نقاشـی بـا بیـان اینکـه برخـی افـراد سـودجو 
می خواهنـد رونـد تولیـد در کشـور را مختـل کنند، 
خاطر نشـان کرد: سـود برخی افراد در واردات اسـت 
از ایـن رو ایـن افـراد راغب هسـتند بـا تشـدید موانع 
تولیـد در کشـور واردات را توجیه پذیـر جلـوه دهند.

این فعال اقتصـادی با اشـاره به ضربه هـای اقتصادی 
کـه ارز 4200 تومانـی بـه تولیدکننـدگان وارد کرد، 
تصریـح کـرد: تولیدکننـدگان داخلـی بایـد بـا وارد 
کنندگانـی کـه ارز 4200 تومانی دریافـت می کردند  
وارد یـک رقابـت نابرابر شـوند. این رقابت دشـوار بود 
و باعـث می شـد کـه تولیدکننـدگان داخلـی راضی 

شـوند که محصـول نهایـی را با ضـرر عرضـه کنند.
دبیر فدراسـیون صنایـع غذایی بـا بیان اینکـه بعد از 
حذف ارز ترجیحی قیمت گذاری دسـتوری از سـوی 
دولـت بی معناسـت، گفـت: دولـت ارز ترجیحـی را 
حـذف و هزینه های سـایر مولفه های تولیـد از جمله 
قیمت مـواد اولیـه، سـوخت و .... را افزایـش داد اما از 
سـوی دیگـر تولیدکننـدگان را مکلـف می کنـد که 
نـرخ محصـول نهایـی را افزایـش ندهد کـه در عمل 

چنین مهمـی غیرممکن و دشـوار اسـت. 

بخش خصوصی مخالف درج قیمت 
تولیدکننده بر محصولات است

در ادامه نشسـت امیررضا ثابت پی رئیس فدراسـیون 
تشـکل های صنایـع غذایـی، گفـت: تولیدکنندگان 
از ابتـدا مخالـف عملیاتـی شـدن مصوبه طـرح درج 
قیمـت تولیدکننـده بـر محصـولات بودنـد و بـرای 
اینکـه زمینه هـای لغـو ایـن طـرح را فراهـم کنند با 
معـاون اول رئیـس جمهـور و بسـیاری از نمایندگان 
کمیسـیون اقتصـادی جلسـه برگـزار کردنـد؛ امـا 
متاسـفانه نتوانسـتیم منعی بـر عملیاتی کـردن این 
طـرح وضـع کنیـم. دولـت به نظـر بخـش خصوصی 
اهمیـت نمی دهـد و امروز بـا چالش های پیشـرو این 

طـرح درگیر اسـت.
بـه گفتـه ایـن فعـال اقتصـادی؛ اگـر طـرح درج 
قیمـت تولیدکننـده بـر محصـولات ادامـه داشـته 
باشـد در کمتر از 10 سـال فروشـندگان خـرد چون 
سـوپرمارکت داران از چرخـه توزیع حذف می شـوند 
و اسـتیای فروشـگاه های زنجیره ای بر شبکه توزیع 
تثبیت خواهد شـد. و در این شـرایط این فروشگاه ها 
هسـتند کـه تعییـن می کننـد در قفسـه هایی ایـن 
فروشـگاه چه محصولـی و با کـدام برند عرضه شـود. 
بـدون تردید اولویـت فروش ایـن فروشـگاه تولیدات 

محصـولات خود اسـت. 
رئیس فدراسـیون صنایع غذایی با اشـاره بـه افزایش 
6.5 برابری قیمـت روغن، تصریح کـرد: قیمت روغن 
در نرخ غذاهایـی آماده و سـالادها حـدود 20 درصد 
تعیین کننـده اسـت )قیمـت روغـن در نرخ سـس ها 
200 درصـد تاثیر گذار اسـت( امـا ایـن افزایش نرخ 
باعث ریـزش 50 درصدی فروش صنایع غذایی شـد.
وی بـا اشـاره بـه دلایـل کاهـش مصـرف، افـزود: 
کمپین هـای نخریـدن و کاهـش قـدرت خریـد 
مصرف کننـدگان باعـث شـد میـزان تقاضـا بـرای 

خریـد حـدود 50 درصـد کاهـش پیـدا کنـد. 
ثابت پی بـا بیـان اینکـه تولیدکننـدگان به سـختی 
از بـازار سـهم می گیرنـد، خاطر نشـان کـرد: در بازار 
رقابتـی چگونـه یـک تولیدکننـده بـدون اینکـه از 
کیفیـت محصـول خـود بکاهـد محصـول را در بازار 
عرضه کند. تجربه نشـان داده است قیمتی که بخش 
خصوصی بـرای محصولات تعیین می کنـد به مراتب 
از آنالیـز قیمت دولت کمتر اسـت و نرخ تعیین شـده 
سـازمان حمایت بـرای محصولات حـدود 20 درصد 

بالاتر از نرخی اسـت کـه تولیدکنندگان بـرای حفظ 
سـهم بازار خـود بـرای محصـولات درج می کنند.

این فعال اقتصادی بـا بیان اینکه رونـد قیمت گذاری 
در صنـف بـه مراتـب نسـبت بـه صنعـت آسـان تر 
اسـت، افـزود: میـزان سـرمایه گذاری و افراد شـاغل 
در صنعت نسـبت به صنف وسـیع تر اسـت امـا روند 
قیمت گـذاری در صنـف آسـان تر از صنعـت اسـت.

 رئیـس فدراسـیون تشـکل های صنایـع غذایـی در 
پاسـخ به پرسـش خبرنگار ایلنا، که افزایش نرخ آرد و 
نان های صنعتـی چه میزان قیمت محصـول نهایی را 
رو به جلو بـرد؟ تاکید کـرد: قیمت روغـن، مرغ، تخم 
مرغ ونـان حـدود 40 درصـد نـرخ محصـولات را در 
صنایـع غذایی افزایـش داد. نرخ نان از  2 هـزار تومان 
به 5 هـزار تومـان رسـید و اینگونه نرخ سـاندویج 20 

هـزار تومانـی 39 هزار تومان شـد.
 وی در پایـان بـا بیـان اینکه تعدیـل نیروی انسـانی 
بسـیاری از هزینه هـای تولیدکننـدگان را تقلیـل 
می دهـد، خاطـر نشـان کـرد: بـرای تولیدکنندگان 
کارخانـه و نیروی انسـانی ماننـد فرزندانش اسـت از 
ایـن رو تمـام تـاش خـود را می کنیـم کـه بـا وجود 

شـرایط سـخت نیروهـای خـود را حفـظ کنیم.
 در ادامه نشسـت حسـن گرجـی عضو هیـات مدیره 

فدراسـیون صنایـع غذایـی با اشـاره به خطـر افتادن 
امنیـت غذایـی در جهـان بعـد از جنـگ روسـیه و 
اوکراین، گفت: روسـیه و اوکرایـن 28 درصد از گندم 
و 40 درصـد از غـات و دانه هـای روغنـی جهـان را 
تامیـن می کردنـد بعـد از اینکـه امـکان عرضـه این 
محصـولات از ایـن کشـورها بـا اختـال مواجه شـد 
شـاهد افزایـش نـرخ محصـولات غذایـی در جهـان 
هسـتیم و قیمـت شـکر از 470 دلار در تن بـه 700 

دلار در تـن رسـیده اسـت.
 وی با بیـان اینکه دولت از سیسـتم نخبگـی در بدنه 
دولـت بهـره نمی گیـرد، افـزود: مدیـران اتوبوسـی 
نمی تواننـد در جراحی اقتصادی کمک رسـان دولت 
باشـند و باید در این زمینـه از توان بخـش خصوصی 

بهره بیشـتری گرفته شـود.
 در پایان جلسـه رسـول قماقـی عضو هیـات مدیره 
فدراسـیون صنایـع غذایی، با بیـان اینکه در شـرایط 
فعلـی ضریـب عملیاتی شـدن ایـده بـه اجـرا پایین 
آمده اسـت، خاطرنشـان کـرد: در شـرایط فعلی من 
نگـران جوانانی هسـتم که ایده هـای بکـر در اقتصاد 
دارنـد امـا تـوان اجـرای آن را ندارنـد و بسـیاری از 
کارگاه های خانگـی در این جراحـی اقتصادی حذف 

خواهند شـد.

کاهش ۵0 درصدی فروش صنایع غذایی
در نشست خبری فدراسیون تشکل های صنایع غذایی و کشاورزی ایران مطرح شد
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رئیس سازمان ثبت اسناد و اماک کشور گفت: اقدامات لازم نسبت به صدور 
سند در سواحل کشور که عقب نشینی 60 درصدی داشته اند در حال انجام است 
به این ترتیب در آینده نزدیک تمام سواحل دارای اسناد کاداستری خواهند شد.
به گزارش ایسنا، حســن بابایی  در خصوص جزئیات نظام نامه دفاتر ازدواج و 
طاق، اظهار کرد: نظام نامه دفاتر ازدواج و طاق یکی از دستاوردهای دوران 

تحول و تعالی است که در اردیبهشت ماه به تصویب رئیس قوه قضاییه رسید.
وی افزود: از جمله نوآوری هایی که در این نظام نامه وجود دارد این است که تمامی دفاتر ازدواج و طاق 
به عنوان یک واحد تلقی می شوند و می توانند در هر دو حوزه ازدواج و طاق ورود کنند که این امر باعث 

تسریع در امور می شود.
رئیس سازمان ثبت اسناد و اماک کشور بیان کرد: با توجه به اینکه یکی از راهبردها در دوران تحول 
و تعالی هوشمندسازی و الکترونیکی شــدن اســت کلیه اقدامات در دفاتر ازدواج و طاق به صورت 
الکترونیکی انجام و دفاتر ســنتی برچیده خواهد شــد.وی در ادامه گفت: ظرف مدت یکســال تمام 

سردفتران، پرونده های سنتی و دفاتر را به صورت الکترونیکی آرشیو و داده آمایی می کنند.

ازدواج و طلاق الکترونیکی شد

آغاز برچیده شدن دفاتر سنتی
کمال حیدری معاون بهداشت وزارت بهداشت، درمان و آموزش و پزشکی گفت: 
امروزه بحث ایمنی زایی توسط واکسیناسیون یک امر مهم در تمام جوامع و 
کشور ها است. کمال حیدری گفت: امروزه بحث ایمنی زایی توسط واکسیناسیون 

یک امر مهم در تمام جوامع و کشور ها است.
او گفت: یکی از راه های ارتقای سامت جامعه مخصوصا کودکان بحث پوشش دهی واکسیناسیون است ما 

باید بتوانیم ایمنی جامعه را به بالای 90 تا 95 درصد برسانیم.
او بیان داشت: استمرار واکسیناسیون کودکان حتما باید در مراکز درمانی کشور انجام شود.

حیدری گفت: وزارت بهداشت آن طور که انتظار داشت مردم از نوبت سوم استقبال نکردند و در حال حاضر 
نزدیک به 26 میلیون نفر برای دریافت نوبت سوم مراجعه نکرده اند..

حیدری متذکر شد: گروه های پرخطر بالای 70 سال و بیماران خاص حتما برای نوبت 4 واکسن کرونا اقدام 
کنند. او گفت: براساس بررسی های کمیته علمی عاوه بر دریافت دز 4 واکسن کرونا برای گروه های اعام 
شده سایر افراد جامعه نیز احتمالا باید یک نوبت واکسیناسیون در آینده نزدیک را دریافت کنند تا بتوانیم 

شرایط کشور را حفظ کنیم.

دز 4 واکسن کرونا الزامی می شود

مدیرعامل شرکت مناطق نفت مرکزی ایران از سرعت بخشی به 
تعمیرات اساسی برای جلوگیری از قطع گاز در زمستان خبر داد.

به گزارش صدا و ســیما، مهدی حیدری درباره ذخیره سازی گاز 
در ایام سرد سال، اظهار کرد: شرکت نفت  مناطق مرکزی ایران در 

گستره بیش از 16 استان کشور، ماموریت ویژه تولید نفت و گاز کشور را در بخش خشکی 
به عهده دارد از این رو برای تداوم گازرسانی روند کار در این مناطق را تغییر داده است.

مدیرعامل شرکت نفت مناطق مرکزی ایران با اشاره به حفظ تولید پایدار در طول سال ادامه 
داد: توســعه میدانهای گازی مناطق مرکزی ایران اولویت اول ما در این شرکت است و بر 
همین اساس نزدیک به 17 میدان گازی از مرحله تفاهم نامه به مرحله قرارداد رسیده است.

حیدری با تاکید بر نگهداشت تولید در کنار ذخیره سازی خاطر نشان کرد: در همین راستا 
ســعی خواهیم کرد با تاش شــبانه روزی کارکنان صنعت نفت برای کوتاه کردن زمان 
تعمیرات اساسی، بازه زمانی بیشتری را برای تزریق گاز در میدان های نیازمند به ذخیره 

سازی گاز برای فصل سرما، اختصاص دهیم.

آغاز عملیات ذخیره سازی گاز
 برای فصل سرما

$ نیرو$ واکسن $ ازدواج

کاغذ اقتصادی
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واگذاری صندوق های صدقات به 
مراکز نیکوکاری؛ به تدریج

مدیرکل هماهنگی شــبکه های مردمی کمیته امداد با بیان اینکه 
واگذاری صندوق های صدقات به مراکز نیکوکاری از 2 سال گذشته 
آغاز شده و متناسب با سطح آمادگی و ظرفیت مناطق، به تدریج در 
سطح تمام مراکز نیکوکاری گسترش خواهد یافت، گفت: در این راستا 
مدیریت جذب و مصرف کل وجوه صندوق های صدقات واگذار شده، 
به مراکز نیکوکاری محول و این مبالغ با تشخیص اعضای هیات عامل 

میان نیازمندان مصرف می شود.
حمزه علی کوهساری در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: به منظور اعمال 
مدیریت بهیه بر فرآیند واگذاری صنادیق، این واگذاری ها بر اساس 
شیوه نامه ها و دستورالعمل های اجرایی مشخصی انجام می شود که 
این امر سامت و دقت روندهای اجرائی را بیش از پیش تضمین می 
کند.   او افزود: این واگذاری ها الزامی و تکلیفی نبوده و صرفا در صورتی 
انجام می شود  که هیات عامل و نیروهای مراکز نیکوکاری بدین منظور 
درخواست و آمادگی داشته باشند. همزمان با این برنامه ریزی ها در 
حال حاضر زمینه سازی و اطاع رسانی به مشترکان و خیران محله هم 
انجام شده است. مدیرکل هماهنگی شبکه های مردمی کمیته امداد 
با بیان اینکه نمی توان این کار را در یک مرحله و به یکباره انجام داد، 
تعداد واگذاری صندوق ها به هر مرکز نیکوکاری را نیز تابعی از شرایط و 
اقتضائات محلی دانست که البته ممکن است مرکزی آمادگی واگذاری 
همه صندوق های صدقه محله خود را نداشته باشد و ما براساس میزان 

آمادگی آنها را به مرکز نیکوکاری واگذار می کنیم.
مدیرکل هماهنگی شبکه های مردمی کمیته امداد در ادامه واگذاری 
صندوق های صدقات به مراکز نیکوکاری را کاری مردمی دانست و 
افزود: مقام معظم رهبری در چند مرحله از بیانات شــان به مردمی 
کردن امور تاکید داشتند. هرچقدر کارهای خیر به مردم واگذار شود، 

شفافیت، اطمینان و اعتماد سازی بیشتر است.

رئیـس سـازمان نظـام روانشناسـی و مشـاوره 
کشـور بـا اشـاره بـه انتشـار لیسـت اسـامی 
"غیـر روانشناسـان فاقد مجـوز" از سـوی این 
سـازمان، گفـت: این فهرسـت شـامل اسـامی 
افـرادی اسـت کـه تحصیـات روانشناسـی و 
مشـاوره و مدرک تحصیلـی مرتبـط ندارند، به 
طـور غیـر قانونـی مشـغول فعالیت هسـتند و 

بعضـا تخلفاتـی نیـز انجـام داده انـد.
بـه گـزارش ایسـنا، دکتـر محمـد حاتمـی بـا 
حضـور در یکـی از برنامه هـای تلویزیونـی بـه 
سـوالات ایجاد شـده برای مردم پس از انتشـار 
لیسـت اسـامی "غیر روانشناسـان فاقد مجوز" 
از سـوی این سـازمان پاسـخ داد و اظهـار کرد: 
در حـال حاضـر افـراد زیـادی تحـت عنـوان 
روانشـناس و روان درمانگـر و یـا عناوین دیگر 
خـود را در فضـای مجـازی بـه مـردم معرفـی 
کـرده و سـخنان انگیزشـی زیبایـی بر اسـاس 
نیازهـای مـردم می زننـد و اینگونـه "فالـور" 
)دنبـال کننـده( زیـادی جـذب می کننـد که 

ایـن مسـاله در دوران کرونا تشـدید شـد.
شناسایی 4۵۰۰ صفحه مجازی فاقد 

مجوز در حیطه روانشناسی
وی بـا بیـان اینکـه در حـال حاضـر مطابـق با 
اعـام مرکـز ملـی فضـای مجـازی، 12 هـزار 
صفحـه در فضـای مجـازی مرتبـط بـا حـوزه 
روانشناسـی و مشـاوره در حـال فعالیت اسـت 
ادامـه داد: بـر اسـاس کاری یک سـال و نیمه و 
با همـکاری نیروهـای نظارتـی، 4500 صفحه 
مرتبـط بـا روانشناسـی و مشـاوره در فضـای 
رنـد  مجـازی کـه هیـچ گونـه مجـوزی ندا
شناسـایی شـده اسـت. نهایتا حـدود 400 نفر 
از ایـن تعـداد را کـه تحصیـات روانشناسـی 
ندارنـد و مشـغول فعالیـت در فضـای مجـازی 
هسـتند احصـاء و 144 نفـر اینهـا را اعـام 

کردیـم.
چرا این اسامی زودتر اعلام نمی شد؟

رئیـس سـازمان نظام روانشناسـی و مشـاوره 
کشـور در پاسـخ بـه ایـن سـوال کـه چـرا 
سـازمان نظام روانشناسـی و مشـاوره کشـور 
پیش تر ایـن اسـامی را اعـام نکـرد؟ توضیح 
داد: در ایـن مـدت روی ایـن موضـوع کار 
می کردیـم. بـر اسـاس قانـون سـازمان نظام 
روانشناسـی و مشـاوره کشـور کـه مصـوب 
مجلس شـورای اسـامی اسـت، این سازمان 
دارای هیـات بـدوی رسـیدگی بـه تخلفـات 
اسـت و مـا در ایـن مـدت در هیـات بـدوی 
بـرای برخـی از ایـن اسـامی پرونده تشـکیل 
دیـم.  ده و آنهـا را بـه دادگاه ارجـاع دا دا

بسـیاری از افـرادی کـه اسـامی آنهـا در این 
فهرسـت 144 مـوردی وجـود دارد پیش تـر 
ند، چراکـه  ده شـده ا دگاه ارجـاع دا بـه دا
بـدون داشـتن تحصیـات روانشناسـی خود 
را "دکتـر" معرفـی کـرده و مـا نیـز از آنهـا 

شـکایت کردیـم.
حاتمـی همچنیـن ایـن را هـم گفـت کـه قوه 
قضاییـه باید شـعبه ویـژه ای بـرای رسـیدگی 
به ایـن تخلفـات ایجـاد کنـد، چراکه شـعبات 
موجـود اهتمـام ویـژه ای بـه رسـیدگی بـه 
تخلفات حـوزه روانشناسـی و مشـاوره ندارند.
وی ادامه داد: طبق گزارشـات واصله به دسـت 
مـا، حتی یکـی از افـرادی کـه اسـمش در این 
لیسـت منتشـر شـد کارگاهـی برگزار کـرده و 
درآمد یـک میلیـارد تومانـی از کارگاه خود در 
یک روز داشـته اسـت. بـا این حـال بعضـا این 

افـراد در دادگاه هـا تبرئه می شـوند.
رئیـس سـازمان نظـام روانشناسـی و مشـاوره 
کشـور در پاسـخ بـه ایـن سـوال کـه بعضـا 
افـرادی کـه اسمشـان در این لیسـت منتشـر 
شـده خـود را "کـوچ" و یـا "اسـتاد سـخن" 
ینگونـه مـردم را جـذب  معرفـی کـرده و ا
می کننـد، تصریـح کـرد: هـر کشـوری قانـون 
دارد و هـر کسـی کـه هـر فعالیتی انجـام دهد 
بایـد تابـع قانـون آن کشـور باشـد و مجـوزی 
بـرای فعالیـت خـود داشـته باشـد. ایـن افراد 
بـرای فعالیت تحـت عنوان "اسـتاد سـخن" و 
یـا "روانشـناس"  بایـد از صنف مربوطـه مجوز 
داشـته باشـند. حتـی اسـتاد سـخن هـم باید 

مجـوز داشـته باشـد
وی ادامـه داد: از سـوی دیگـر معنـای "کوچ" 
یعنـی مربی گـری و تربیـت فرد برای رسـیدن 
به هدف کـه عمدتـا در این مسـیر بایـد انگیزه 
بـرای دیگـران ایجـاد کننـد و نهایتا بـه اجبار 
بایـد از مفاهیـم روانشناسـی اسـتفاده کننـد. 
ز معنـی "کـوچ" مصطلـح شـده بـر  آنچـه ا
اسـاس مفاهیـم روانشناسـی اسـت. درواقـع 
بخـش اصلـی آن روانشناسـی و بخـش دیگـر 
آن مدیریتـی اسـت. در حالـی روانشناسـان 
سـالها بـرای گرفتـن مـدرک تحصیلـی خـود 
درس خوانـده و زحمـت می کشـند کـه ایـن 
افـراد با هـر عنوانی در فضـای مجـازی فعالیت 

. می کننـد
فوق دیپلم مکانیك؛ آخرین مدرک 

تحصیلی یکی از روانشناس نماها
حاتمـی بـا اشـاره به اسـامی منتشـر شـده به 
عنوان غیـر روانشناسـان فاقـد مجـوز، افزود: 
آخریـن مـدرک یکی از ایـن افراد که اسـمش 

در لیسـت منتشـر شـد "فوق دیپلم مکانیک" 
اسـت و در حـال حاضـر بـه عنـوان مشـاور 
خانـواده فعالیـت می کنـد. ایـن امـر جفـا بـه 
مـردم و روانشناسـان اسـت. سـازمان نظـام 
روانشناسـی و مشـاوره کشـور مدافـع حقوق 
روانشناسـان و مـردم اسـت و اگر تـا الان این 
کار را )انتشـار اسـامی غیر روانشناسـان فاقد 
یـم و  یـم خطـا کرده ا نجـام نداده ا مجـوز( ا
اگـر ادامـه می دادیـم بـاز خطـا می کردیـم و 
ایـن کار )انتشـار اسـامی غیـر روانشناسـان 
فاقـد مجـوز( درواقـع دفـاع از حقـوق مـردم 
بـود. در هر حـال اینکـه بـا تاخیر این اسـامی 
منتشرشـد، اشـکالی اسـت کـه بـه مـا وارد 

اسـت.
چرا اسامی افرادی 

که خارج کشور هستند به عنوان 
روانشناس نما منتشر شد؟

رئیـس سـازمان نظـام روانشناسـی و مشـاوره 
کشـور همچنین درباره چرایی انتشـار اسـامی 
برخـی افـراد کـه خـارج از کشـور هسـتند و 
فعالیت روانشناسـی دارند، تاکید کـرد: وظیفه 
داریـم  در ایـن رابطه بـه مـردم اطاع رسـانی 
کنیـم. وظیفـه داریـم اطـاع رسـانی کنیـم 
کسـی کـه پروانـه اشـتغال حرفـه ای دارد چـه 
ویژگی هایـی دارد و از ایـن رو اطـاع رسـانی 
کردیـم. بـه همیـن خاطـر بـه مـردم اطـاع 
دادیم فردی کـه در خارج کشـور دارای مدرک 
جامعـه شناسـی اسـت، خـود را بـه عنـوان 
روانشـناس معرفـی کـرده و در حـال فعالیـت 

اسـت.

مدعیان تحصیل در دانشگاه های 
خارج کشور اگر مدرکی دارند منتشر 

کنند
وی همچنیـن بـا اشـاره بـه ادعـای داشـتن 
مـدرک تحصیلـی از سـوی برخـی افـرادی 
کـه اسـامی آنهـا در لیسـت مذکـور منتشـر 
شـده اسـت، تاکیـد کـرد: اگـر مدرکـی دارند 
منتشـر کنند. هیـچ کـدام از این افـراد مدرک 
ندارنـد. کسـی کـه در کشـور دیگـری مدرک 
می گیـرد باید وزارت علـوم یا وزارت بهداشـت 
آن مـدرک را اعتبار سـنجی کنند و اگـر اعتبار 
آن تایید شـد، سـازمان به آنها پروانـه می دهد. 
اگـر ایـن افـراد مـدرک معتبـر دارند چـرا این 
کار را )اعتبارسـنجی( نکرده اند؟. تـا زمانی که 
وزارت علـوم مـدارک خـارج از کشـور را تایید 
نکنـد، مجـوز بـه اینهـا داده نمی شـود. فردی 
کـه اسـمش در ایـن لیسـت هسـت و اتفاقا در 
صدا و سـیما هـم خیلـی مصاحبه انجـام داده، 
مدعـی اسـت کـه از دانشـگاه هـاروارد مدرک 
دارد امـا بـه او پروانـه اشـتغال ندادیـم چراکه 
اصالت مدرک او احـراز نشـد و وزارت علوم نیز 

مـدرک را تاییـد نکرد.
حاتمـی همچنیـن خطـاب بـه مـردم توضیـح 
داد کـه در سـایت سـازمان نظـام روانشناسـی 
ز  8000 نفـر ا و مشـاوره کشـور اسـامی 
روانشناسـان پروانـه دار درج شـده و در عیـن 
حال تمـام 42 هـزار عضو ایـن سـازمان دارای 
شـماره نظـام هسـتند و مـردم می تواننـد بـه 
هنـگام مراجعه بـه آنها شـماره نظام و شـماره 

پروانـه اشـتغال آنهـا را طلـب کننـد.

رییس ســازمان غذا و دارو از اجرایی شدن طرح 
دارورســانی به منزل بیمــاران خاص تــا پایان 
خردادماه خبر داد و گفت: ایران در حوزه غذا و دارو 
با وجود تحریم ها جزو کشورهای پیشرفته جهان 

در این عرصه است.
به گزارش ایســنا، دکتر بهرام دارایی در حاشیه 
اجــاس معاونــان غــذا و دارو دانشــگاه ها و 
دانشکده های علوم پزشکی کشور با بیان این که 
دشمن مســتقیم روی تحریم غذا و داروی ایران 
دست گذاشته، اظهار کرد: اهمیت سازوکارهای 
سامت در دنیا در ایام پاندمی کرونا بیش از پیش 
مشخص شد و کشوری می تواند بگوید پیشرفته 
اســت که در عرصه غذا و دارو که اهمیت بسیار 
زیادی در حوزه ســامت دارد، تمامی شاخص ها 
را داشته باشد. رییس ســازمان غذا و دارو با بیان 
اینکه دشمنان به دنبال ضربه زدن به نظام سامت 
ایران هســتند و در مقابل ما هم با اتکای به توان 

متخصصان داخلی بهتریــن عملکردمان را ارائه 
می دهیم، خاطرنشــان کرد: مــا دارو را خودمان 
تامین می کنیم، اما نیازمند مواد اولیه هستیم که 
باید به آن ارز اختصاص داده شــود. وقتی تحریم 
می شویم واریز ارز به کشور مبدا با تاخیر همراه شده 
و در برخی محصولات طرف مقابل تاخیر را قبول 
نمی کند. مانند برخی از شرکت های تولیدکننده 
شیرخشــک و داروهای بیماران خاصی همچون 
تالاســمی ها که موانع زیادی برای این گروه ها به 
واسطه مشکات موجود تحریمی ایجاد کرده است.

دارایی افزود: با مصوبه مجلس ارز نیمایی جایگزین 
ارز ترجیحی شد تا تاخیرها به حداقل ممکن برسد 
و دارو در کوتاه ترین زمان ممکن به دست عموم 
بیماران به خصوص بیماران خاص، صعب العاج 

و مزمن که 400 نوع داروی مصرفی دارند، برسد.
وی با تاکید بر اینکه تا پایان خرداد ماه امسال طرح 
دارورسانی به درب منازل بیماران خاص اجرایی 

می شود، گفت: در دولت سیزدهم توجه ویژه ای 
در بخش هــای مختلف حوزه ســامت از جمله 
موضوعات غذا و دارو شــده و معتقدیم که ضمن 
کنترل هیاهوها و برخورد قاطع با افراد ســودجو، 
می توانیم بهترین نوع قیمت را به مردم ارائه دهیم.

رییس سازمان غذا و دارو با ذکر این نکته که تورم 
دارویی در دولت ســیزدهم با 13 درصد کاهش 
از 43 درصد در دولت قبل به 30 درصد رســیده، 
تاکید کرد: اقدام دیگر در سال 1401 عدم افزایش 
نرخ دارو بوده و نســخه های بیماران با نرخ سال 
گذشته تحویل داده می شود. همچنین با حمایت از 
شرکت های تولیدکننده دارو، نظارت های بیش از 
پیش را هم جهت جلوگیری از احتکار و سودجویی 
ادامه می دهیم. دارایی افزود: با مصوبه مجلس ارز 
نیمایی جایگزین ارز ترجیحی شد تا تاخیرها به 
حداقل ممکن برســد و دارو در کوتاه ترین زمان 
ممکن به دست عموم بیماران به خصوص بیماران 

خاص، صعب العاج و مزمــن که 400 نوع داروی 
مصرفی دارند، برسد.

بنابر اعام وزارت بهداشت، دارایی با اشاره به اینکه 
با شرکت هایی که در نظام توزیع اخال ایجاد کنند 
طبق قانون برخورد می شود، بیان کرد: مشکلی در 
خصوص تامین انسولین مورد نیاز بیماران دیابتی 
وجود ندارد و این رویه در داروهای دیگر بیماران 

خاص هم هست.
دکتر ناصر وحدتی - معاون غذا و دارو دانشگاه علوم 
پزشکی مشهد نیز در این نشست، بیان کرد: جهت 
هماهنگی های اجرایــی نیازمند همفکری های 
لازم در مســیر خدمت موثرتر به مردم هستیم و 
معمولا سالی یک بار همایش معاونان غذا و دارو 

دانشگاه های علوم پزشکی کشور برگزار می شود.
وی اضافه کرد: این همایش به علت بحران کرونا 
در دو ســال اخیر به صورت وبینار برگزار شــد و 
خوشبختانه پس از بهبود وضعیت و تک رقمی آمار 
فوتی کرونا شرایط برگزاری حضوری این همایش 
فراهم شد. وی با اشــاره به برگزاری کارگاه های 
تخصصی بــا موضوعات غــذا و داروهای مکمل، 
شیمیایی و سنتی، گفت: خوشبختانه وضعیت دارو 
قابل قبول بوده و اکثر داروهای مورد نیاز مردم در 

داروخانه ها موجود است.

از»فوق دیپلم مکانیک« تا مدعیان تحصیل در»هاروارد«

رییس سازمان غذا و دارو اعلام کرد

کاهش 13 درصدی تورم دارو

»حق ثبت«؛ مانعی قابل عبور
 بر سر راه »مهریه «های سنگین

یک فعال حوزه حقوق زنان و وکیل پایه یک دادگستری با اشاره به 
احتمال فرار زوجین جوان از پرداخت »حق ثبت« برای مهریه های 
سنگین در صورت تصویب آن در مجلس، گفت: جاری کردن عقد 
عادی غیر رسمی و تعیین ملک یا اموال دیگری به جای مهریه که 
فاقد شرایط لازم برای انتقال رسمی است، می تواند از جمله راه های 
فرار از پرداخت »حق ثبت« باشد و حقوق زن جوان را در زندگی 

مشترک به دردسر بیندازد.
مرضیه محبی در گفت وگو با ایســنا، با بیان اینکه ابهامات طرح 
»نحوه اجرای محکومیت های مالی و مهریه« در صورت تصویب در 
مجلس شورای اسامی ممکن است در آینده مشکات زیادی به 
بار آورد، اظهار کرد: از جمله ابهامات این طرح آن است که مثا اگر 
مهریه به جای سکه، کالای واجد ارزش دیگری باشد، چه حکمی 

دارد؟. این ابهام می تواند مشکاتی را ایجاد کند.
این فعال حوزه حقوق زنان ادامه داد: از این پس و در صورت تصویب 
طرح مذکور در مجلس، می توان انتظار داشت که خانواده ها و زن و 
مرد جوانی که قصد ازدواج دارند، به دنبال راه های فرار از این قانون 
باشند. برای مثال افراد می توانند برای فرار از پرداخت »حق ثبت« 
عقد عادی غیر رسمی جاری کرده و مهریه دلخواه در آن مقرر کنند 
و یا به جای ســکه، ملک یا اموال دیگری به عنوان مهریه تعیین 
کنند که فاقد شرایط لازم برای انتقال رسمی باشد و زن جوان را 

به دردسر بیاندازد.
این وکیل پایه یک دادگســتری معتقد است که تعیین حق ثبت 
برای مهریه های بیش از 14 سکه، به معنی آن است که قانونگذار 
نگاه جامعه شناسانه ای به مســاله مهریه ندارد و پیش از آنکه در 
صدد حل بنیادین این مشــکل برآید، به دنبال ایجاد موانع قابل 

عبور بر سر راه مهریه های سنگین است.
وی در عین حــال ادراک درســت خانواده ها نســبت به معنای 
اقتصادی »سکه« را تنها نقطه قوت تعیین »حق ثبت« برای مهریه 
های 14 سکه به بالا دانست و افزود: تعیین حق ثبت تنها یک وجه 
درست دارد و آن ادراک معنای اقتصادی »سکه« و خاتمه دادن به 
دروغ بزرگی است که زن و شوهرهای فاقد دارایی متناسب با مهریه، 

معمولا حین ازدواج به آن تن می دهند.

اگر آخرین تغییرات اعمال شده توسط کمیسیون حقوقی 
و قضایی مجلس بر روی طرح »اصاح قانون نحوه اجرای 
محکومیت های مالی و مهریه« در صحن علنی مجلس به 
تصویب برسد و نهایتا تبدیل به قانون شود، مهریه های 
بالای 14 سکه مشمول پرداخت »حق ثبت« به هنگام عقد 
می شوند و زن و شوهرها باید برای ثبت 110 سکه مهریه 
چیزی در حدود 32 میلیون تومان )با در نظر گرفتن سکه 14 

میلیون و پانصد هزار تومانی( پرداخت کنند.
به گزارش ایسنا، مطابق با آخرین تغییرات طرح »اصاح قانون 
نحوه اجرای محکومیت های مالی و مهریه« در کمیسیون 
قضایی و حقوقی مجلس، نمایندگان مجلس به منظور 
جلوگیری از ثبت مهریه های سنگین برای مهریه های بالای 

14 سکه »حق ثبت«  در نظر گرفته اند.
بر این اساس مهریه  تا سقف 14 سکه شامل پرداخت »حق 
ثبت« نمی شود اما مهریه های بین 14 تا 100 سکه چهار دهم 
درصد قیمت سکه ها، مهریه های بین 100 تا 200 سکه 2 
درصد قیمت سکه ها و مهریه های 200 سکه به بالا 15درصد 

قیمت سکه ها مشمول پرداخت حق ثبت می شوند.
به گفته ابوالفضل ابوترابی نماینده مردم نجف آباد در مجلس 
شورای اسامی، حق ثبت مهریه به صورت نصف نصف باید 
توسط هر دو طرف یعنی هم عروس و هم داماد پرداخت شود 
و وجه حاصل از آن به صندوقی به نام »صندوق تهیه جهیزیه 
برای افراد نیازمند« که در بودجه سالانه برای آن ردیف 

اعتباری در نظر گرفته می شود، واریز خواهد شد.
این اظهارات در حالی است که اگر قیمت هر سکه را حدودا 
14 میلیون و 500 هزار تومان )مطابق با قیمت فعلی سکه( 
در نظر بگیریم، زن و شوهران جوانی که در ابتدای زندگی 
مشترک دغدغه هزینه برگزاری مراسم عروسی، تهیه مسکن 
و جهیزیه دارند باید برای تعیین 110 سکه مهریه )مقداری 
که در بین عموم مردم و در شهرهای بزرگ بیشتر رایج است( 
باید 31 میلیون و 900 هزار تومان پرداخت کنند و سهم هر 
کدام از عروس و داماد برای پرداخت این حق ثبت حدود 16 

میلیون تومان است.

هنوز 24 ساعت از حادثه ریزش ساختمان متروپل در آبادان 
نگذشته بود که پای سلبریتی ها نیز به این محدوده باز شد و در 
شرایطی که دستگاه های امدادی دائما بر ضرورت ترک محل و باز 
شدن فضا برای فعالیت امدادگران تاکید داشتند، این باره دو تن از 
بازیگران راهی محل ریزش ساختمان شدند تا از این حادثه برای 

دنبال کنندگانشان گزارش خبری تهیه کنند!
به گزارش ایسنا، حوالی ساعت 12:30 دیروز بود که خبر ریزش 
ساختمان متروپل در آبادان منتشر شد، خبری که خیلی زود به 
تیتر یک رسانه ها بدل شد تا این ساختمان 10 طبقه در صدر 
توجه افکار عمومی قرار بگیرد. این حادثه برای افراد بسیاری یادآور 
ریزش ساختمان پاسکو در زمستان سال 1395 بود و برخی هم 
از اینکه مردم از آن حادثه درس نگرفته و این بار هم در اطراف محل 
حادثه تجمع کرده بودند، گایه داشتند. موضوع تا جایی پیش 
رفت که پلیس هم وارد عمل شده و از  مردم خواست تا از ورود به 
محدوده خیابان امیری و معابر منتهی به آن خودداری کرده و به 
هیچ عنوان در محل حادثه حاضر نشوند، تا مسیر تردد خودروهای 

امدادی باز شود.
بازیگران جدید متروپل!

در شرایطی که دستگاه های مختلف بر ضرورت تخلیه محل و ایجاد 
فضا برای فعالیت سریع امدادگران تاکید داشتند، ناگهان ویدیویی 
در فضای مجازی منتشر شد که در آن »سیدجواد هاشمی«، بازیگر 
و کارگردان به همراه بازیگر دیگری به نام »علیرام نورایی« در حال 
قدم زدن در محل ریزش این ساختمان بودند. هاشمی گزارش های 
ویدیویی مختلفی را هم از محل حادثه منتشر کرده و برخی از آنها 
را در حساب اینستاگرامی خود هم منتشر کرد. او در یکی از این 
ویدیوها که از خودش منتشر کرده اینطور می گوید: »در محل 
فروریختن برج دوقلوی متروپل در آبادان هستیم. مردم اگر جمع 
شوند خیلی به نفع نیروهای آتش نشان و هال احمر نیست.« انتقاد 
هاشمی از حضور مردم در حالی مطرح شده که در هیچ جای قانون 
مدیریت بحران شرایطی برای حضور بازیگران در محل امدادرسانی 
به حوادث بیان نشده و آنان هم باید مانند دیگر گروه های مردم از 
محل حادثه فاصله بگیرند، تا حضورشان مانع از امدادرسانی نشوند.

هشدار نسبت به عدم ثبت »رسمی« ازدواج در پی 
تعیین »حق ثبت«

32 میلیون حق ثبت 
برای 11۰ سکه مهریه؟!

پیامد حضور سلبریتی ها در صحنه حوادث

»متروپل« لوکیشن فیلم 
سینمایی و سلفی نیست

خبر

سنا
: ای

س
عک

کاغذ جامعه

 اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

 اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمی

قانون  موضوع  دوم  هيات  راي شماره140160319078000413مورخه 1401/01/23  برابر 
تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد 
ثبتي حوزه ثبت ملك منطقه دو كرمان تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضي آقايان 
وخانمها اختر کارگرپژوه فرزند ماشااله بشماره شناسنامه 179 صادره ازکرمان وصدیقه 
کارگرپژوه فرزند ماشااله بشماره شناشنامه 677صادره از کرمان ومحمدحسن کارگرپژوه 
فرزند ماشااله بشماره شناسنامه 82صادره از کرمان و محمد مهدی کارگرپژوه فرزند 
ماشااله بشماره شناسنامه 1677صادره از کرمان و محمدعلی کارگرپژوه فرزند ماشااله 
بشماره شناسنامه 233صاده از کرمان که سهم هر  یک از خانمها هفت سهم مشاع از 
نودو شش سهم ششدانگ و سهم هریک از آقایان چهارده سهم مشاع از نود وشش 
سهم  ششدانگ  یکباب خانه  قدیمی  به مساحت 175 مترمربع پلاك 1فرعي از649 
اصلي  واقع در بخش 2 کرمان آدرس کرمان خیابان امام کوچه قدمگاه آخرین کوچه 
سمت راست  از مالكیت رسمي آقاي ماشاالله کارگرپژوه محرز گرديده است.لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص 
نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار 
اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم 
نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/03/07
تاريخ انتشار نوبت دوم :1401/03/22
محمودمهدی زاده رییس ثبت اسناد و املاک منطقه 2کرمان
 شناسه آگهی: 1323959

و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع  هيات 
رسمي سند  فاقد  ساختمانهاي 

تكليف  تعيين  قانون  نامه  آئين   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمی وضعيت ثبتي و 

دوم  هيات   1401/02/19 140160319078001285مورخه  شماره  راي  برابر 
فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع 
كرمان  دو  منطقه  ملك  ثبت  حوزه  ثبتي  واحد  در  مستقر  رسمي  سند 
ستار  فرزند  محمدي  دادمولا  آقاي  متقاضي  بلامعارض  مالكانه  تصرفات 
مشتمل  خانه  باب  يك  درششدانگ  بردسير  از  صادره   1 شناسنامه  بشماره 
فرعي  پلاك24888  مترمربع   248.85 مساحت  به  فوقانی  طبقه  بر 
بلواررسالت کوچه  آدرس کرمان  بخش3 کرمان  در  واقع  اصلي   از2787 
آقاي محمود پورزاده حسینی محرز گرديده  از مالك رسمي  17 خريداري 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي 
متقاضي  مالكيت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  صورتي كه  در  شود  مي 
اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
قضايي  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض،  تسليم  تاريخ  از  ماه  يك 
وصول  عدم  و  مذكور  مدت  انقضاي  صورت  در  است  نمايند.بديهي  تقديم 

اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.

تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/03/07
تاريخ انتشار نوبت دوم :1401/03/22
محمودمهدی زاده رییس ثبت اسناد و املاک منطقه 2کرمان
شناسه آگهی: 1322600

و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع  هيات 
رسمي سند  فاقد  ساختمانهاي 

تكليف  تعيين  قانون  نامه  آئين   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي وضعيت ثبتي و 

دوم  هيات  140060319078011602مورخه1401/12/03  شماره  راي  برابر 
فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع 
كرمان  دو  منطقه  ملك  ثبت  حوزه  ثبتي  واحد  در  مستقر  رسمي  سند 
تذرجي  سلاجقه  محمدباقر  آقاي  متقاضي  بلامعارض  مالكانه  تصرفات 
يك  درششدانگ  بيرجند  از  2200 صادره  بشماره شناسنامه  درويش  فرزند 
اصلي  از2787  فرعي  پلاك12390  مترمربع   162 مساحت  به  خانه   باب 
واقع در بخش 3 کرمان آدرس خیابان ابوذر شمالی کوچه 10 خريداري از 
مالك رسمي آقاي حاج میرزا محمدرضا سام زاده محرز گرديده است.لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود 
اعتراضي  متقاضي  مالكيت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  صورتي كه  در 
ماه  دو  مدت  به  آگهي  اولين  انتشار  تاريخ  از  توانند  مي  باشند  داشته 
اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك 
ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم 
نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.

تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/03/07
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1401/03/22
2شهرستان کرمان ناحیه  واملاک  اسناد  ثبت  زاده –رئیس  محمود مهدی 
1322294 آگهی:  شناسه 

و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع  هيات 
رسمي سند  فاقد  ساختمانهاي 

تكليف  تعيين  قانون  نامه  آئين   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمی وضعيت ثبتي و 

دوم  هيات  140160319078001347مورخه1401/02/21  شماره  راي  برابر 
فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع 
كرمان  دو  منطقه  ملك  ثبت  حوزه  ثبتي  واحد  در  مستقر  رسمي  سند 
فرزند  باغيني  شجاعي  فاطمه  خانم  متقاضي  بلامعارض  مالكانه  تصرفات 
خانه  باب  يك  در ششدانگ  ازکرمان  صادره   89 شناسنامه  بشماره  صادق 
161 مترمربع پلاك87 فرعي از2203  مشتمل برطبقه فوقانی  به مساحت 
کوچه45  شهاب  خیابان  کرمان  آدرس  3کرمان  بخش  در  واقع  اصلي 
خريداري از مالك رسمي آقاي محمد جلال جوانمرد محرز گرديده است.
آگهي  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
متقاضي  مالكيت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  صورتي كه  در  شود  مي 
اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
قضايي  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض،  تسليم  تاريخ  از  ماه  يك 
وصول  عدم  و  مذكور  مدت  انقضاي  صورت  در  است  نمايند.بديهي  تقديم 

اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.

تاريخ انتشار نوبت اول : 1401/03/07
انتشار نوبت دوم :1401/03/22 تاريخ 
2کرمان املاک منطقه  و  اسناد  ثبت  زاده رییس  محمودمهدی 
1322263 آگهی:  شناسه 
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پیامک شــما را درباره ایــن صفحه می خوانیم
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خبرخبر

در حالی کــه از چند روز قبل ســه فیلم 
ســینمایی جدید به چرخه اکران اضافه 
شــده اند، همچنان ســه کمدی از پیش 
اکران شده، در صدر فروش گیشه و جذب 

مخاطب هستند.
به گزارش ایســنا، از روز ســوم و چهارم 
خردادمــاه فیلم هــای »علــف زار« بــه 
کارگردانــی کاظم دانشــی، »پســران 
دریا« به کارگردانی افشــین هاشــمی و 
»سلفی با دموکراسی« به کارگردانی علی 
عطشانی روی پرده ســینماها رفتند که 
در بین آن ها فقط »علــف زار« که یکی از 
فیلم های جشنواره فجر سال گذشته بود و 
حاشیه هایی هم داشت، توانسته بیش از 15 
هزار مخاطب جذب کند و به فروش نزدیک 

550 میلیون تومان برسد.
دو فیلم دیگر که اطاع رسانی و تبلیغی هم 
درباره شروع اکران آن ها دیده نمی شود، 
مخاطب زیادی نداشــته اند و »ســلفی با 
دموکراســی« فعاً نزدیک به 7 میلیون و 
»پسران دریا« کمتر از یک میلیون تومان 

بلیت فروخته اند. 
اما اگر جدول کلی فروش فیلم ها را بررسی 
کنیم، کمدی »سگ بند« ساخته مهران 
احمدی که یکی از فیلم های اکران نوروزی 
بود، همچنان پرفروش ترین فیلم سینماها 
از ابتدای امسال است که تاکنون حدود یک 
میلیون و پنجاه هزار نفر تماشاگر داشته و 
به رقم فروش بیــش از 33 میلیارد تومان 
رسیده؛ این در حالی است که فیلم کمدی 
»انفرادی« به کارگردانی مسعود اطیابی 
که از هفتم اردیبهشت ماه روی پرده رفته 
در فروش هفته اخیر مخاطب بیشــتری 
داشته و با بیش از 658 هزار بلیت، به رقم 
فروش 22 میلیارد و 130 میلیون تومان 

رسیده است.
ســومین فیلم پرفروش هفته گذشته نیز 
»چند می گیری گریه کنی2« ســاخته 
علی توکلی نیا اســت که بیش از 24 هزار 
نفر تماشاگر و فروش 767 میلیون تومان 

داشته است.
به جز فیلم های اشاره شــده، »موقعیت 
از  »علــف زار«  از  پــس  مهــدی« 
پرمخاطب ترین فیلم های هفته قبل بوده 
که به رقم فروش کلی بیش از 12 میلیارد 

تومان رسیده است.
»مجبوریــم« جدیدتریــن فیلــم رضا 
درمیشــیان هم که از 21 اردیبهشت ماه 
روی پرده رفته تاکنون حدود یک میلیارد 

تومان بلیت فروخته است.
»مغز اســتخوان« دیگر فیلــم اجتماعی 
این روزهای سینماســت کــه از ابتدای 
اردیبهشت ماه تاکنون کمتر از 50 هزار نفر 
مخاطب داشته و بیش از یک میلیارد و 600 

میلیون تومان فروش کرده است.
»لامینــور« آخریــن ســاخته داریوش 
مهرجویی نیز فعا بیــش از 40 هزار نفر 
مخاطب داشته و به فروش یک میلیارد و 

300 میلیون تومان رسیده است.
فیلم های »شادروان«، »روز صفر« و »مرد 
بازنده« هم از جمله فیلم هایی هستند که از 
نوروز همچنان اکران می شوند و به ترتیب 
حدود 9 میلیارد و 400 میلیون تومان، 8 
میلیارد و 600 میلیون تومان و 6 میلیارد و 

200 میلیون تومان بلیت فروخته اند.
وضعیت گیشه سینماها در حالی کم رونق 
اســت که با وجود آغاز سومین ماه از سال 
1401، هنوز خبــری از آیین نامه اکران 
نیست و شورای صنفی نمایش هم به دلیل 
آنچه اختاف نظر بر بندی از آیین نامه ی 
تنظیم شده و اصرار سیستم دولتی سینما 
بر تغییــر نمایندگان صنوف ســینماییِ 
حاضر در این شــورا گفته می شود، فعا 
تشکیل نشده و شورای راهبردی اکران که 
بعضی اعضای آن اخیرا حاضر به شــرکت 
در جلسه  نشده بودند، برای اکران فیلم ها 

تصمیم گیری می کند.

یک استاد اخاق معتقد است اگر امروز امام صادق)ع( در زمان ما 
در قید حیات بودند اقدام  به تاسیس یک دانشگاه یا حوزه بسیار 
مجهز و پیشرفته برای مسائل علوم  طبیعی، فلسفه و دانش هایی 
که به زندگی انسان کمک کند، می کردند. در واقع تاش می کردند 
با نرم افزارها و سخت افزارها زندگی انسان را همراه با ارزش های 

اخاقی سامان بدهند.
حجت الاسام والمسلمین سینایی -استاد حوزه- در گفت وگو با 
ایسنا در پاسخ به این سوال که اگر امام جعفر صادق)ع( اگر در عصر 
ما زندگی می کردند مهمترین کاری که انجام می دادند چه بود، 
گفت: در روایات زیادی داریم که اهل بیت)ع( به بحث آموزش، 
علم، فرزانگی، خردورزی و عقانیت تحت هر شرایطی اهتمام 
داشته و آن  را رواج می دادند، از امام علی)ع( در وسط میدان جنگ 
سوال می کردند و یکی اعتراض کرد که چرا در این شرایط سوال 
می کنید، حضرت فرمود همه این جنگ ها به خاطر همین است 
که فراغتی پیدا کنیم به این سوالات پاسخ دهیم تا صلح، سازش 
و عدالت مستقر شود تا همه در یک شرایط ایده آل و آرامی قرار 

بگیرند و به امور دنیا و آخرت شان با علم و فرزانگی برسند.
او ادامه داد: در 1400سال اشتغال انسان ها وارسته علم، دانش 
و فرزانگی وجود داشته است. از این رو اگر امروز امام صادق)ع( 
در زمان ما در قید حیات بودند اقدام  به تاسیس یک دانشگاه یا 
حوزه بسیار مجهز و پیشرفته برای مسائل علوم  طبیعی، فلسفه و 

دانش هایی که به زندگی انسان کمک کند، می کردند. 

حجت الاسلام سینایی مطرح کرد:

فکر و اندیشه زیربنای همه 
تعاملات جامعه است

گیشه سینما سردتر 
می شود؟!

مراسم یادبود محمدعلی اسامی ندوشن برگزار می شود.
به گزارش ایسنا، در این مراسم که در روز یکشنبه 8 خرداد 1401 از ساعت 
از ساعت 17:15 تا 20 در خانه اندیشمندان علوم انسانی واقع در خیابان 
ورشو برگزار می شود، حسن بلخاری - رئیس انجمن آثار و مفاخر فرهنگی-، 

فریدون مجلسی،  اصغر دادبه و اسعدی سخنرانی می کنند.
همچنین در این مراسم پیام رضا داوری اردکانی رئیس سابق فرهنگستان 

علوم، و مهران اسامی فرزند دکتر اسامی ندوشن خوانده می شود.
انجمن آثار و مفاخر فرهنگی، انجمن اندیشه روشن ندوشن، بنیاد اندیشه و 

احسان، و انجمن یزدتبار این مراسم را تدارک دیده اند.
محمدعلی اسامی ندوشن، نویسنده، شاعر، پژوهشگر، مترجم و استاد 
زبان و ادبیات فارسی، متولد سال 1304 در ندوشن یزد بود که پنجم 

اردیبهشت ماه 1401 در 97 سالگی در کانادا از دنیا رفت.
برخی از کتاب های محمدعلی اسامی ندوشن عبارت اند از: »ماجرای  
پایان ناپذیر حافظ«، »چهار سخنگوی  وجدان  ایران«، »تأمّل  در حافظ«، 
»زندگی  و مرگ  پهلوانان  در شاهنامه«، »داستان  داستان ها«، »سرو 
سایه فکن«، »ایران  و جهان  از نگاه  شاهنامه«، »نامه  نامور«، »ایران را از یاد 
نبریم«، »به  دنبال  سایه  همای«، »ذکر مناقب  حقوق  بشر در جهان  سوم«، 

»سخن ها را بشنویم«.

یادبودی برای اسلامی ندوشن

یک کارشـناس مرمت بناهـای تاریخی هشـدار داد: 
سـودجویان و فرصت طلبان به حـوزه مرمت بناهای 
تاریخی رخنه کرده اند و تعدادشـان هم زیاد اسـت. 
این سـوداگران به بافت های تاریخی آسـیب زیادی 
وارد می کننـد و بـا سـودجویی تمـام دنبال کسـب 
درآمدهـای نامشـروع و دلالـی در میـراث فرهنگی 

هسـتند. باید بـا آن هـا برخورد جدی شـود.
مجدالدیـن رحیمـی ـ کارشـناس ارشـد مرمـت و 
احیـای بناهـا و بافت هـای تاریخـی ـ در گفت وگـو 
بـا ایسـنا در ارزیابـی وضعیـت مرمـت بناهـا و آثار 
یـران، سیسـتم ضعیـف آمـوزش  تاریخـی در ا
تخصصـی، کمبـود مدیـران متخصـص و باتجربـه، 
وجود نگاه تخصصـی در بودجه مرمـت و تخصیص 
ندادن درسـت بودجه در مرمت بناهـای تاریخی را 
از جملـه مهم تریـن عوامـل ناکامی مرمـت بناهای 
تاریخـی ایـران دانسـت و اظهـار کـرد: متاسـفانه 
یکی از مشـکات بـزرگ در حوزه مرمـت، آموزش 
آن اسـت. چندیـن سـال پیش نظـام آموزشـی در 
حـوزه مرمت بر مبنای اسـتاد - شـاگردی بـود و از 
تجارب ارزشـمند افرادی کـه در حـوزه مرمت کار 
می کردنـد، اسـتفاده می شـد. آمـوزش تخصصـی 
و آکادمیـک مرمـت در ایـران بـا شـکل گیری و 
تأسـیس مرکـز آمـوزش عالـی میـراث فرهنگـی 
در قسـمت هایی از کاخ نیـاوران آغـاز شـد. در 
ایـن مرکـز، دانشـجویان درس هـای تخصصـی را 
از اسـاتیدی یـاد می گرفتنـد کـه از باتجربه تریـن 
متخصصـان اجرایـی و مدیریتـی مرمـت کشـور 
بودند. این سیسـتم آموزشـی اگر اسـتمرار داشـت 
و در لجاجت هـای سیاسـی قـرار نمی گرفـت و آن 
را تعطیـل نمی کردنـد، نتیجـه خوبـی بـه همـراه 

داشـت.
او بـا بیـان این کـه میـراث فرهنگـی بیشـتر از 
هرچیـزی نیازمنـد تربیـت متخصصـان دلسـوز، 
زبـده و توانمنـد اسـت، افـزود: در حال حاضـر افراد 
بسـیاری را داریم که به نـام فارغ التحصیان رشـته 
مرمـت وارد این حـوزه می شـوند، درحالی که مبانی 
و اصول اولیه مرمـت را نمی دانند و بیشـتر از این که 
کمکـی بـرای رفـع مشـکات باشـند بر مشـکات 

بناهـای تاریخـی نیـز می افزاینـد.
رخنه سوداگران به مرمت بناهای تاریخی

ایـن کارشـناس مرمـت همچنیـن بیـان کـرد: 
متاسـفانه بسـیاری از افـراد کـه در امـر مرمـت 
حضـور دارنـد شـأنیت مرمت گـر را ندارنـد و از نظر 
شـخصیتی نتوانسـته اند واقعیت های حـوزه  مرمت 

را درک کنند. بـا مـرور کارنامـه مرمت گرانی، چون 
»مرحـوم باقـر آیـت الله زاده شـیرازی« و »علی اکبر 
سـرافراز« در گذشـته می بینیـم کـه آن هـا افرادی 
بودند که برای حفـظ آثار تاریخی از خودگذشـتگی 
می کردنـد و دیـدگاه مادی شـان غالـب نبـود، امـا 
بسـیاری از افراد حاضر در امر مرمت  امروز سـوداگر 
شـده اند و دنبـال ایـن هسـتند که بـرای به دسـت 
آوردن سـود بیشـتر بـه کـم کاری و کار غیراصولـی 
روی آورنـد و بـا آسـیب رسـاندن بـه جـای مرمـت 
اصولـی آثـار تاریخـی، پولـی بـه جیـب بزننـد. در 
واگـذاری کار مرمـت بـه مرمت گـران ذی صـاح 
نبایـد مناقصه متعـارف و ماننـد احداث سـاختمان 
و راه سـازی رفتـار شـود. مرمـت یـک کار هنـری و 
حسـاس اسـت، وقتـی بـه افـراد سـودجو، نااهـل و 
فاقـد تخصص سـپرده شـود خیانـت به اثـر تاریخی 
و بیت المـال اسـت. وقتـی گواهی صاحیـت مرمت 
بـه شـخص یـا شـرکتی داده می شـود بایـد نگاهی 
متفـاوت در ارزشـیابی داشـت. کارهـای مرمتـی 
حسـاس را نبایـد بـرای اجـرا بـه مناقصه گذاشـت. 
سیسـتم ارجـاع کار مرمـت بـه بخـش خصوصـی 
باید بازنگری شـود و ایـن روش موجـود تغییر کند. 
نظـام فنـی و اجرایـی مرمـت میراث فرهنگـی بـا 
نظـام فنـی و اجرایـی راه و ساختمان سـازی بسـیار 

متفـاوت اسـت.
رحیمـی گفـت: زمانی کـه نظـام آموزشـی مرمـت 
دارای اصـول منطقـی بـود افـرادی را بـه عنـوان 
مـدرس می آوردنـد کـه تخصـص و تجربـه لازم 
را داشـته باشـند، امـا حـال کـه ایـن قضیـه از هـم 
پاشـیده اسـت هر کسـی به خودش اجـازه می دهد 
بـدون داشـتن تخصـص و تجربـه لازم بـه حـوزه 
مرمـت وارد شـود. در بسـیاری از مراکـز افـرادی 
مرمـت را آمـوزش می دهنـد کـه معنـی درسـت 
مرمـت را نمی داننـد، توالـی منطقـی مرمـت را 
درک نمی کننـد و در بعضـی مواقع شـاهدیم که در 
برخـی آثـار تاریخی بـه اسـم »مرمـت« مداخاتی 

غیراصولـی می شـود کـه جبران ناپذیـر اسـت.
او بـا اشـاره بـه این کـه مدیریـت از مباحـث 
دیگـری اسـت کـه در امـر مرمـت نقـش مهمـی 
دارد، بیـان کـرد: در ایـن مبحـث بیشـتر اوقـات 
شـاهد تصمیم گیری هایـی هسـتیم کـه بـا دیدگاه 
تخصصی و دل سوزانه همراه نیسـت و اعمال سلیقه 
و نداشـتن دیدگاه تخصصـی منجر به وقـوع فاجعه 
در حـوزه مرمـت بناهای تاریخـی می شـود. همه ما 
در برابـر میـراث فرهنگـی مسـئول هسـتیم و بایـد 

امانـت داران خوبی باشـیم، اما شـاهدیم کـه برخی 
مواقـع در حفاظت از میراث فرهنگی تصمیم سـازی 
و تصمیم گیـری اصولـی انجـام نمی شـود. زمانی که 
مدیـر تخصـص لازم را نداشـته باشـد و از تیم هـای 
مشـورتی متخصـص کمـک نگیـرد، رفتارهـا و 
بودجه هـا در مسـیر بهینـه ای خـرج نمی شـود و 
همیـن بودجـه  جزئـی مرمـت نیـز اتاف می شـود.

بودجه مرمت را اصلاح کنید
کارشـناس ارشـد مرمت و احیای بناهـا و بافت های 
تاریخی یکـی دیگر از مشـکات این حـوزه را توجه 
بـه نـگاه تخصصـی در تخصیـص بودجـه مرمـت 
دانسـت و گفت: در حـوزه مرمـت باید ابتـدا بودجه 
تهیه طـرح مرمـت داده شـود و پـس از تهیـه طرح 
مرمـت، بودجـه اجرایـی تخصیـص داده شـود و 
اجـرای مرمـت بـدون طـرح مصـوب بایـد ممنـوع 
شـود. یکـی از معضاتـی کـه در ایـن حـوزه وجود 
دارد، سیسـتمی اسـت کـه بـر تخصیـص بودجـه 
بـرای مرمـت بناهـای تاریخـی حاکـم اسـت. در 
حـال حاضر سیسـتم بودجـه بـرای مرمـت بناهای 
تاریخـی بـه صـورت سـال مالـی اسـت. نهادهـای 
نظارتـی بـر ادارات متولـی مرمـت فشـار می آورنـد 
که اگر بـرای مرمت بنایـی بودجـه ای در نظر گرفته 
می شـود بایـد تـا تاریخـی کـه تعییـن می کننـد، 
ایـن بودجـه خـرج شـود وگرنـه ایـن پول برگشـت 
می خـورد. برخـی مسـئولان هـم بـه همیـن بهانـه 
مرمت را به هـر طریقی حتـی به صورت شـتاب زده 
و غیراصولـی انجـام می دهنـد و برخی مدیـران هم 
ترجیـح می دهند از خیـر ایـن بودجه بگذرنـد و آن 

را برگشـت دهنـد؛ چراکـه می داننـد انجـام پـروژه 
مرمـت بناهـای آن مثـا در بـازه زمانـی دو ماهـه 

انجـام نمی شـود.
او افـزود: ایـن در حالی اسـت که در دهـه 60 چنین 
مشـکاتی در زمینه بودجه مرمت نداشـتیم. بودجه 
مرمت سـنواتی بود، یعنی این بودجه را سـر فرصت 
و طبـق اصول بـرای مرمت بناهـای تاریخـی هزینه 
می کردنـد و در نهایـت هر زمـان که پـروژه تکمیل 
می شـد، سـندهای نهایـی آن را تنظیـم و ارسـال 
می کردنـد. این کـه بودجه بنـدی بـدون توجـه بـه 
طـرح مرمـت بـه صـورت قطـره چکانـی و محـدود 
تخصیـص یابـد، یـک مشـکل جـدی اسـت و بایـد 
اصـاح شـود. مگـر کل اعتبـارات بودجـه سـالانه 
مرمت چقدر اسـت کـه تخصیـص آن را ناقص انجام 
می دهند؟ بایـد محدودیت زمانی بـرای بودجه های 
مرمـت برداشـته شـود. سـیر اداری تصمیم سـازی 
و تصمیم گیـری دربـاره مرمـت بنـای تاریخـی در 
ادارات مـا زمان بـر اسـت و بـا چنیـن تفکـری در 
بودجه ریزی و سیسـتم سـال مالی اقامـات مطلوبی 

پیش نمـی رود.
رحیمی که دارای نشـان هنرمند درجه سـه رشـته 
مرمـت ابنیـه تاریخـی اسـت، ادامـه داد: مشـکل 
دیگـری کـه در این سیسـتم وجـود دارد این اسـت 
کـه امـکان دارد تنهـا بخشـی از بودجـه مـورد نیاز 
برای مرمـت بنایـی تاریخـی تخصیص داده شـود و 
تمـام بودجـه ای کـه بـرای مرمت یـک اثـر تاریخی 
لازم اسـت، فراهـم نشـود و ایـن مسـأله بـه بنـای 

تاریخـی آسـیب جـدی می زنـد.

رخنه سودجویان و دلالی در مرمت بناهای تاریخی
سنا

: ای
س

عک

بیژن بیرنگ درباره تغییر مدیران شـبکه های 
تلویزیونـی و معاون سـیما می گوید: نـه جوان 
بودن مهم اسـت، نه پیر و مسـن بـودن؛ کار در 

تلویزیـون دانش و تجربـه می خواهد.
بیژن بیرنگ ـ کارگردان و تهیه کننده باسابقه 
سـینما و تلویزیـون ـ کـه مـدت هـا حاضر به 
شـرکت در مصاحبه ای نبـود، حالا به سـخن 
آمـده و درباره جابـه جایی ها و تغییـرات اخیر 
مدیـران تلویزیـون کـه سـازمان صداوسـیما 
را به سـمت جوانگرایـی سـوق داده اسـت، به 
ایسـنا می گوید: جـوان گرایی و ایـن حرف ها 
یکسـری توهمات اسـت؛ مثا چرا ما نباید در 
مسـأله آب یـک متخصـص نـود سـاله را صدا 
کنیم که شـرایط را درسـت کند و بـه جایش 
جوانگرایـی کنیـم و یک بچه بیسـت سـاله را 
بیاوریم که مسـائل را حـل کند؟ پـس تجربه 
کجای کار اسـت؟ تجربـه در دنیا هیچ نقشـی 
نـدارد؟ سـواد نقشـی نـدارد؟ مثـا اگـر یـک 
آدم 20 ـ 30 سـاله را مدیـر یک شـبکه کنیم، 
می خواهیم چـه اتفاقـی بیفتد، وقتـی که کار 
نکـرده، دسـتیاری نکـرده، آمـوزش ندیـده و 
تجربـه نکرده اسـت؟ معلوم اسـت که اشـتباه 

می کنـد.
او در پاسـخ به اینکه پیشـنهادش بـه مدیران 

جدیـد تلویزیـون و معـاون جدیـدی سـیما 
چیسـت؟ تصریح مـی کنـد: پیشـنهادم این 
اسـت که اگر این کاره نیستند، وقت هیچکس 
را نگیرند، اسـتعفا بدهند و بروند. با پیشـنهاد، 

کسـی کاری یـاد نمی گیـرد!
این کارگردان پیشکسـوت که همراه با مرحوم 
مسـعود رسـام، سـاخت سـریال خاطره انگیز 
»خانه سـبز« با بازی مرحوم خسرو شکیبایی 
را در کارنامه دارد، با بیـان اینکه در حال حاضر 
نه تلویزیون تماشـا می کنـد و نه با این رسـانه 
همکاری می کنـد، تصریح می کنـد: آن زمان 
که مـن بـا تلویزیـون کار می کـردم، مدیرها و 
آدم هـا ایـن شـکلی نبودنـد. الان می خواهید 

معجزه اتفـاق بیفتد؟
بیرنگ در ادامه با بازگویـی اظهارنظری از جان 
هیوستون، کارگردان شناخته شده آمریکایی، 
درباره وظایف تهیه کننده و نیز تشـبیه کردن 
تلویزیون بـه یک تهیه کننـده بـزرگ، عنوان 
می کنـد: از نظر مـن تلویزیـون تهیـه کننده 
بزرگ اسـت؛ ما که بـه عنوان تهیـه کننده کار 
می کردیم، تهیه کننده نبودیـم، ما فقط تهیه 
کننده اجرایی بودیـم. جان هیوسـتون درباره 
وظایف یـک تهیه کننده می گویـد: 50 درصد 
وظیفـه یـک تهیـه کننـده انتخـاب درسـت 

اسـت؛ یعنـی بـا انتخـاب درسـت 50 درصـد 
کار درسـت می شـود. 10 درصـد ویژگی های 
آدم هاسـت. هر کسـی ویژگی خـاص خودش 
را دارد که قاعدتـا برای هیچکس 10 درصدش 
کامل نمی شـود. 20 درصد خاقیت است که 
از ایـن 20 درصـد هم کسـی نمی توانـد 100 
درصـدش را خالق باشـد، جز خداونـد تبارک 
و تعالـی. 20 درصد از کیفیـت کار می ماند که 
هیچ موقـع ایـن 20 درصـد هم پر نمی شـود. 
هیچکاری نمی توانـد 90 درصد خوب باشـد؛ 
نهایـت 80 درصد خـوب مـی شـود؛ بنابراین 
این کارگـردان آمریکایی نتیجـه می گیرد که 
بزرگترین وظیفه تهیه کننده انتخاب درسـت 
اسـت. پس اگر تلویزیـون به عنـوان یک تهیه 
کننده، مدیرانش را درسـت انتخاب کند و اگر 
مدیرانـش لایـق باشـند و آن هـا هـم انتخاب 
 های درسـتی کنند، یـک شـبکه راه می افتد.

او مـی افزاید: اگر تلویزیـون در انتخاب مدیران 
درسـت عمـل کنـد و مدیـران در انتخـاب 
عوامل و برنامه سـازان درسـت عمـل کنند، از 
یک مصاحبـه گرفته تـا یـک سـریال، کار راه 
می افتـد؛ مثـا اگـر یـک مدیـر شـبکه آقای 
ایـرج طهماسـب را انتخـاب کنـد، 50 درصد 

راه را رفتـه اسـت.

نقد صریح بیژن بیرنگ به ترویج 
بی تجربگی در تلویزیون

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت 
140160319079000059-1401/02/20 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک شهر رودبار جنوب تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
خداداد طیاری ایلاغی فرزند محمد بشماره شناسنامه 111 صادره از جیرفت 
در یک باب خانه  به مساحت 300متر مربع پلاک 1673 فرعی از188- اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک 188 اصلی قطعه سه واقع در رودبار جنوب 
–بلوار شهید پیکان کوچه اندیشه 3 خریداری از مالک رسمی خانم فاطمه 
بیگ مرادی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب دردو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:110
 محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد املاک 
تاریخ انتشار نوبت اول:1401/03/07 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/3/21

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کهنوج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
شماره  رای  برابر  رسمی  سند  فاقد  وساختمان  اراضی  و  ثبتی  وضعیت 
140160319002000986-1401/02/31 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک کهنوج  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم فاطمه 
دادخدایی فرزند نورک بشماره شناسنامه 397 صادره از کهنوج  در ششدانگ 
ساختمان مغازه به مساحت 97.16مترمربع پلاک 1561 فرعی از497- اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک 13 فرعی از 497- اصلی قطعه چهار واقع در قلعه 
گنج بلوار شهید سلیمانی شهرک گلشهر خریداری از مالک رسمی آقای احمد 
احمدی )ورثه نورک احمدی ( محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ،دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:521

 تاریخ انتشار نوبت اول :1401.3.7
 تاریخ انتشار نوبت دوم:1401.3.21
 علی رحمانی خالص- رئیس ثبت اسناد املاک کهنوج

آگهی فقدان سند مالکیت
مالک  نژاد  شهداد  حکیمه  خانم  چون 
489-اصلی  از  فرعی   284 پلاک  ششدانگ 
برگ  دو  ارائه  با  کرمان   45 بخش  در  واقع 
ادعا واعلام نموده اصل سند  شهادت شهود تصدیق شده 
مالکیت پلاک اخیرالذکر که قبلا ذیل ثبت 33237 صفحه 
تسلیم  و  صادر  جیرفت  محلی  املاک    183 دفتر   157
اداره  این  از  و  مفقود گردیده  جابجای  بعلت  است  شده 
نموده  را  فوق  پلاک  المثنی  مالکیت  سند  تقاضای صدور 
لذا بنا به درخواست نامبرده وبر حسب دستور تبصره یک 
نوبت  یک  در  مراتب  ثبت  قانون   – نامه  آیین   120 ماده 
آگهی میگردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک مرقوم ویا وجود اصل سند مالکیت 
مورد ادعا نزد خود می باشند از تاریخ انتشار آگهی )یک 
اصل  ارائه  با  را  مراتب  روز   10 مدت  (ظرف  است  نوبت 
و  اسناد  ثبت  اداره  به  معامله کتبا  سند  یا  مالکیت  سند 
نمایند بدیهی است پس  املاک شهرستان جیرفت اعلام 
ادعایی  )10روز(هیچگونه  آگهی  در  مقرر  مهلت  انقضای  از 
از هیچکس مسموع نخواهد بود واین اداره وفق ضوابط و 
بنام مالک  المثنی  به صدور سند مالکیت  مقررات نسبت 

اقدام خواهد نمود 

جواد فاریابی-رئیس ثبت اسناد املاک جیرفت.م الف:129

آگهي تحديد حدود اختصاصي
چون ششدانگ یک باب خانه  پلاك 1556 فرعی از45 اصلی  
بخش8 كرمان به مساحت90 /233  مترمربع واقع درده زیار 
خیابان امام جنب قبرستان  مورد تقاضاي آقای سید محسن 
موسوی  یک نوبت از تحدید حدود خارج گردیده  و نياز به تحديد حدود 
دارد و اعمال تبصره ذيل ماده 15 قانون ثبت هم ميسر نمي باشد لذا حسب 
درخواست وارده بشماره 3268 /1101 -4 /3 /1401  مالك بدينوسيله آگهي تحديد 
حدود آن منتشر و عمليات تحديدي آن از ساعت 8 صبح روز 29 /3 /1401در 
محل شروع و بعمل خواهد آمد لذا به مالك )مالكين املاك مجاور( رقبه 
مزبور اخطار ميگردد كه در موعد مقرر در اين اعلان در محل وقوع ملك حاضرو 
در صورت عدم مراجعه مجاورين عمليات تحديدي با معرفي مالك انجام و 
چنانچه كسي بر حدود وحقوق ارتقاقي آن اعتراضي داشته باشد بر طبق ماده 
20 قانون حداكثر ظرف مدت 30 روز پس از تنظيم صورتمجلس تحديدي 
اعتراض خود را كتبا" به اين اداره اعلام نمایند و ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
به تقدیم  اقدام  به دادگاه صالحه مراجعه و  تا  اعتراض مهلت دارند  اعلام 
دادخواست نموده و رسید تقدیم دادخواست را از دادگاه اخذ و به این اداره 
تسلیم نمایند بديهي است پس از گذشت مهلت ياد شده و ارائه گواهی عدم 
تقدیم دادخواست از سوی معترض توسط متقاضی ثبت عملیات ثبتی بنام 

وی ادامه خواهد یافت و هيچگونه ادعائي مسموع نخواهد بود. /پ.   
تاريخ انتشار: شنبه 7 /3 /1401
اصغر نارويي/ سرپرست ثبت اسناد و املاك منطقه 1 كرمان
از طرف، مصيب افشارمنش
شناسه آگهی: 1324703

آگهي تحديد حدود اختصاصي
چون ششدانگ یک باب خانه  پلاك 1555 فرعی از45 
اصلی  بخش8 كرمان به مساحت58 /343  مترمربع 
واقع درده زیار خیابان امام جنب قبرستان  مورد تقاضاي 
آقای سید محسن موسوی  یک نوبت از تحدید حدود خارج گردیده  
و نياز به تحديد حدود دارد و اعمال تبصره ذيل ماده 15 قانون ثبت 
هم ميسر نمي باشد لذا حسب درخواست وارده بشماره 3268 /1101 -

4 /3 /1401  مالك بدينوسيله آگهي تحديد حدود آن منتشر و عمليات 
تحديدي آن از ساعت 8 صبح روز 29 /3 /1401در محل شروع و بعمل 
خواهد آمد لذا به مالك )مالكين املاك مجاور( رقبه مزبور اخطار ميگردد 
كه در موعد مقرر در اين اعلان در محل وقوع ملك حاضرو در صورت 
عدم مراجعه مجاورين عمليات تحديدي با معرفي مالك انجام و چنانچه 
كسي بر حدود وحقوق ارتقاقي آن اعتراضي داشته باشد بر طبق ماده 20 
قانون حداكثر ظرف مدت 30 روز پس از تنظيم صورتمجلس تحديدي 
اعتراض خود را كتبا" به اين اداره اعلام نمایند و ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ اعلام اعتراض مهلت دارند تا به دادگاه صالحه مراجعه و اقدام به 
تقدیم دادخواست نموده و رسید تقدیم دادخواست را از دادگاه اخذ و به 
این اداره تسلیم نمایند بديهي است پس از گذشت مهلت ياد شده و ارائه 
گواهی عدم تقدیم دادخواست از سوی معترض توسط متقاضی ثبت 
عملیات ثبتی بنام وی ادامه خواهد یافت و هيچگونه ادعائي مسموع 

نخواهد بود. /پ.   
تاريخ انتشار :: شنبه 7 /3 /1401
اصغر نارويي/ سرپرست ثبت اسناد و املاك منطقه 1 كرمان
 از طرف، مصيب افشارمنش
شناسه آگهی: 1324698

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک 

زرند
تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

اگهی موضوع ماده 3 و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
فاقد  های  ساختمان  و  اراضی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
 140160319008000209 شماره  رای  برابر  رسمی  سند 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  دوم   هیات 
در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  های  ساختمان  و  اراضی 
مالکانه  تصرفات  زرند  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد 
فرزند  گنادیشی  ملکی  علی  آقای  متقاضی  بلامعارض 
در  زرند  از  صادره   1330 شناسنامه  شماره  به  حسین 
پلاک  از  مترمربع   197.67 مساحت  به  خانه  یکباب 
محرم  متری   20 خیابان  زرند  در  واقع  اصلی   6584
رشک  سعیدی  محمد  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری 
عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  علیا 
شود  می  آگهی  15روز  فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب 
مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی 
را  خود  اعتراض  ماه  دو  مدت  به  اگهی  اولین  انتشار 
مدت  ظرف  رسید  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به 
خود  دادخواست  اعتراض،  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک 
در  است  بدیهی  نمایند.  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م/الف 29
اول:1401/3/7 نوبت  انتشار  تاریخ 
 تاریخ انتشار نوبت دوم:  1401/3/22
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
اگهی موضوع ماده 3 و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان 
های فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140160319008000199 هیات دوم  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای عزیزاله حسن زاده ده آقائی فرزند قاسم به شماره شناسنامه 2 صادره از زرند در یکباب خانه به 
مساحت 261.15 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک863 فرعی از 2431 اصلی واقع در زرند خیابان تختی 
کوچه 16 خریداری از مالک رسمی آقای قاسم حسن زاده محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م/الف 30
تاریخ انتشار نوبت اول:1401/3/7
 تاریخ انتشار نوبت دوم:  1401/3/22
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آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششدانگ یکباب خانه پلاک  پلاک 420 فرعی از 2286 اصلی واقع در اراضی ده شیخ زرند بخش 13 کرمان 
بمساحت 488.35 مترمربع مورد تقاضای آقای مجتبی کردعلی الله آبادی فرزند محمد به استناد رای شماره 
139360319008001125 هیات حل اختلاف ثبت شهرستان زرند در مالکیت نامبرده قرار گرفته و آگهی موضوع ماده 
3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف منتشر و در موعد مقرر مورد واخواهی قرار نگرفته است و نیاز به تحدید حدود 
دارد لذا حسب درخواست مورخه 1401/2/29 مالک بدینوسیله آگهی تحدید حدود آن باستناد تبصره 5 قانون مزبور منتشر و عملیات 
تحدید حدود از ساعت 8 صبح روز پنجشنبه مورخه 1401/4/2 در محل شروع و بعمل خواهد امد لذا بدینوسیله به مالک یا مالکین 
املاک مجاور رقبه مذکور اخطار می گردد در موعد مقرر در این آگهی در محل وقوع ملک حاضر و در صورت عدم مراجعه مجاورین 
عملیات تحدیدی با معرفی مالک انجام و چنانچه کس یا کسانی بر حدود و حقوق ارتفاقی آن اعتراض داشته باشند طبق ماده 20 
قانون ثبت حداکثر ظرف مدت 30 روز پس از تنظیم صورتمجلس تحدیدی اعتراض خود را کتبا به این اداره تسلیم تا به دادگاه 
صالحه ارسال گردد ضمنا معترض بایستی به استناد ماده86 ایین نامه ثبت حداکثر ظرف مدت یکماه پس از تسلیم اعتراض به 
اداره ثبت دادخواست لازم جهت طرح دعوی به دادگستری ارائه نمایند بدیهی است پس از مضی مهلت یاد شده هیچگونه ادعایی 

مسموع نخواهد بود.  / م الف 31
تاریخ انتشار: شنبه مورخه 1401/3/7 
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شنبه  07  خرداد ماه 1401

یک وکیل بین المللــی ورزش می گوید تصمیم 
کانادا برای لغو بازی دوســتانه با ایران به علت 
مسائل سیاسی یک تصمیم کودکستانی است 
و آن ها باید پاسخگوی خسارت مادی و معنوی 
به فدراسیون فوتبال ایران شوند. آرش شکرریز، 
وکیل بین المللی ورزشی در گفت و گو با ایسنا، 
درباره تصمیم یک جانبه فدراســیون فوتبال 
کانادا برای لغو بازی دوســتانه با ایران و اقدام 
فدراسیون فوتبال ایران برای درخواست غرامت 
گفت: باید دید کــه فدراســیون فوتبال ایران 
قراردادی را با کانادا منعقد کرده اســت یا خیر. 
در بحث غرامت، هم باید ببینیم چه رقمی پیش 
بینی شده است. در گذشته قراردادهایی منعقد 
می شد که که از نظر حقوقی ثبات، چارچوب و 
ساختاری نداشت و ضعف های متعدد دیده می 
شد. اگر رقمی به عنوان غرامت مطرح شود می 
توان آن را مطالبه کرد اما اگــر پیش بینی هم 
نشده باشــد، چون بالاخره باعث خسارت شده 
و ایران یک "فیفا دی" )پنجره بازی های ملی( 
را از دست داده، قابل شکایت در فیفا است و می 
توان از ایــن تصمیم فدراســیون فوتبال کانادا 

شکایت کرد.
این وکیل بین المللی فوتبال خاطرنشان کرد: 
مرجع صالح رســیدگی به این پرونده، دادگاه 
عالی ورزش )CAS( است چون تصمیمی بوده 
که توسط یک فدراسیون گرفته شده است. در 
اساسنامه CAS نوشته شــده اگر تصمیمی 
گرفته شــود، ظرف 21 روز می توان به دادگاه 
شــکایت کرد. بنابراین با جلب نظر کارشناسی 

می توان تقاضای غرامت کنیم.
دولت کانادا وارد بازی های 

سیاسی شده است
او با اشاره به تصمیم سیاسی فدراسیون فوتبال 
کانادا اظهار کرد: مایه تاســف اســت که دولت 
کانادا وارد بازی های سیاســی شــده است. ما 

بارها اعام کردیم که موضوع فوتبال از سیاست 
و تحریم جدا اســت. متاسفانه کشورهای غربی 
تحت تاثیر جو سیاســی و مسائلی از این دست 
قرار دارند. در اساســنامه فیفا تاکید شــده که 
"ما فوتبال را برای مودت بین ملت ها به وجود 
آوردیم". در سال 1377 تیم ملی ایران با آمریکا 
مسابقه ای داشت. علی رغم بازی های سیاسی، 
بازیکنان دو کشور دست دادند و بعدا یک بازی 
دوستانه هم برگزار کردیم و نشان دادیم فوتبال 
از سیاست جدا اســت. باید تاســف خورد که 
فدراســیون فوتبال کانادا وارد بازی رسانه ای 
یک عده شده و موضوع سیاست و جان باختن 
تعدادی از هموطنــان در ســانحه هواپیمای 
اوکراینی را به موضوع ورزش ربط داده است. این 
مسئله برخاف تعهدی است که اعضای فیفا در 
زمان پیوستن به این سازمان جهانی داده اند که 
موضوع سیاسی و سیاست را در موضوع ورزش 

دخالت ندهند.
باید در کمیته اخلاق هم

 از کانادا شکایت شود
این وکیل بین  المللی ورزش یادآور شد: اکنون 
دولت کانــادا باید جواب دهد. نمی  شــود این 
مسئله شمشــیر یک لبه و به ســمت ما باشد. 
باید کاما دو لبه باشد. دولت کانادا تحت تاثیر 
پروپاگاندای رسانه ای اقدام به لغو بازی کرده و 
ورزش ایران و جوانانش را که به دنبال مودت و 
دوستی ما بین ملت ها بودند، متضرر کرده است. 
کانادا یک "فیفا دی" ما را به راحتی نابود کرد. 
باید تیم حقوقی زبده این مسئله را پیگیری کند 
و حتی به نظرم به کمیته اخاق فیفا هم شکایت 
شــود چرا که موضوع سیاســت را در موضوع 

ورزش دخالت داده اند.
شکرریز با اشــاره به تعارض کشورهای مسلمان 
با اسرائیل گفت: کشــورهای عضو AFC تمام 
و کمال حاضر به رویارویی با اســرائیل نبودند و 

این یک تصمیم جمعی بود. بــرای همین فیفا 
هم اســرائیل را جزو محدوده یوفا حساب کرد 
ولی بحث اینجاســت که کشــورهای مسلمان 
اســرائیل را به رسمیت نمی شــناختند. وقتی 
کانادا تا چند وقــت قبل در ایران ســفارتخانه 
داشت و تعداد زیادی ایرانی دارند در این کشور 
زندگی می کنند، این کشور هم نباید وارد بازی 
سیاســی و پروپاگانادای رسانه ای می شد. بحث 
فوتبال از سیاست و دولت ها جدا است و فوتبال 
زمینه ای برای بار آشــتی و مودت میان کشورها 
اســت. او با تاکید بر اینکه کانادا باید پاسخگوی 
تصمیم کنونی خود باشــد گفــت: کانادایی ها 
باید پاســخ دهند که چرا به دلایل سیاسی این 
دیدار هماهنگ شــده را لغو کرده اند. باید زبان 
استاندارد جهانی را قبول کنیم و موضوع ورزش را 
از سیاست جدا کنیم. ایران و کانادا اساسنامه فیفا 
را پذیرفته اند که سیاست را از ورزش جدا می کند. 
تصمیم کانادا تحت تاثیر پروپاگاندای رسانه ای 

بوده و باید از طریق حقوقی پشیمان شود.
خسارت کانادا به فدراسیون
 فوتبال مادی و معنوی است

این وکیل بین المللی ورزش در واکنش به گفته 

مسئولان فدراسیون که جمع هزینه ها و درآمدها 
را به عنوان غرامت مطرح خواهند کرد گفت: این 
خسارت مادی و معنوی بوده و قابل طرح است. 
ما یک "فیفا دی" را از دست داده ایم و خسارت 
معنوی هم به حیثیت و فوتبال ما وارد شده است. 
مگر اینجا کودکستان است که یک کشور تصمیم 
به لغو بــازی بگیرد؟ تصمیمات کودکســتانی 
نباید در فوتبال دخیل باشــد. رفتار کانادایی ها 
کودکانه است. ما با آمریکا هم روابط دیپلماتیک 
نداشتیم اما با این کشور بازی رسمی و دوستانه 
انجام دادیم. این حرف ها بچگانه است که به علت 

مسائل سیاسی با شما بازی نمی کنیم.
تصمیم کانادا کودکستانی بود

شــکرریز تاکید کرد: کانادا باید به علت اتخاذ 
تصمیم سیاسی، غرامت بدهد و دلایل موجهی 
را ارائه کند. ما باید در این پرونده خسارت مادی 
و معنوی را مطالبه کنیم. یک فیفا دی را از دست 
داده ایم و باید تقاضای یک غرامت سنگین کنیم 
. این غرامت باید چندین میلیون دلار باشــد. 
کانادایی ها باید بدانند تصمیمشان کودکستانی 
بوده و موضــوع سیاســت را وارد بحث ورزش 

کرده اند.

چرا هندبال زنان در بازی های یک وکیل ورزشی: تصمیم کانادا سیاسی و کودکانه بود
همبستگی سهمیه نگرفت؟

تیم هندبــال زنان ایــران حضــور در بازی های همبســتگی 
کشورهای اسامی را از دست داد.

به گزارش ایسنا، در حالی که کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش 
و جوانان بارها قول حضور تیم ملــی هندبال زنان در بازی های 
کشــورهای اســامی را داده بودند اما در حال حاضر و با اعام 
سرپرست کاروان تنها والیبال و بســکتبال سه نفره زنان راهی 

قونیه می شود.
بعد از کسب سهمیه جهانی توسط تیم های ملی هندبال مردان 
و زنان، در جلســه ســتاد عالی بازی های المپیک و پارالمپیک 
که با حضور ســید حمید ســجادی، وزیــر ورزش و جوانان و 
صالحی امیری، رییس کمیته ملی المپیک برگزار شد نام هندبال 
مردان و زنان در جمع رشته های حاضر در بازی های همبستگی 
کشورهای اسامی قرار گرفته بود اما بعد اعام شد که تیم ملی 
هندبال مردان چــون در میان 8 تیم برتر نیســت نمی تواند به 
مسابقات کشورهای اسامی اعزام شــود ولی تیم ملی زنان در 
لیست اعزامی ها بود. البته در آخرین اعام کمیته ملی المپیک 
هندبال مردان سهمیه گرفت اما هندبال زنان خیر. با این وجود 

هنوز فدراسیون هندبال امید به کسب این سهمیه را دارد.
هندبال زنان ایران برای اولین بار در تاریخ توانست با کسب عنوان 
چهارمی آسیا ســهمیه حضور در رقابت های قهرمانی جهان را 
کسب کند. در این شرایط  فدراســیون هندبال حتی امیدوار به 
کسب سکوی بازی های همبستگی کشورهای اسامی هم بود 
که حالا اعام شده تیم هندبال زنان عازم این رقابت ها نخواهد 
شــد. والیبال زنان ایران هم بعد از انصراف تیم قزاقستان مجوز 
حضور در این مســابقات را کســب کرد. به نظر می رسد در این 
شرایط زنان هندبالیســت  ایرانی هم تنها در صورتی می توانند 
راهی قونیه شوند که یکی از 8 تیم از حضور در مسابقات انصراف 

دهد.
اصغر رحیمی در پاسخ به این  ســوال که چرا هندبال زنان برای 
حضور در کشورهای اسامی مجوز نگرفته است به ایسنا گفت: 
چون ضعیف اند. فکر می کنم بارها توضیح دادم. سه شــنبه در 
جلســه برنامه این بود که این  موضوع را توضیح دهم . در مورد 
رشــته های تیمی فقط 8 کشور اول رنک هر رشــته در جهان 
می توانند در بازی های همبســتگی کشورهای اسامی شرکت 
کنند. البته رنک جهان که می گویم یعنی فقط 8 کشور مسلمان 
که در مورد والیبال، هندبال و فوتبال فقط 7 کشور اول حساب 

می شوند چون تیم میزبان هم سهمیه دارد. 
رحیمی در ادامه گفت: البته در مورد بسکتبال سه نفره شرایط 
فرق می کند و برگزار کننده 20 کشور اول را در نظر گرفته  است. 
ما در بسکتبال ســه نفره زنان و مردان، والیبال زنان و مردان، 
فوتبال مردان )فوتبال زنان کا در میان رشــته ها نیســت( و 
در هندبال مردان ســهمیه گرفته ایم. هندبال زنان هم سهمیه 
نگرفت. البته در والیبال زنان هم اول سهمیه نگرفته بودیم که با 
کناره گیری قزاقستان ما توانستیم حاضر شویم. این موضوع برای 
چند روز گذشته به ما اعام شد و ما هم اعام آمادگی کردیم. در 
هندبال زنان هنوز اعام نکرده اند که کشوری کناره گیری کرده 
و البته احتمال کمی هم دارد چون دیگر سیستم بسته می شود. 
بازی های همبستگی کشورهای اســامی از 18 تا 27 مرداد به 
میزبانی قونیه ترکیه برگزار می شــود. ایران در بخش مردان در 
تمامی رشــته های تیمی فوتبال، والیبال، بســکتبال و هندبال 
سهمیه ورودی را کســب کرد اما در بخش زنان، فقط در رشته 

بسکتبال سه نفره سهمیه کسب شد.

رئیس فدراســیون کشــتی در انتخابات هیات رئیســه 
اتحادیه جهانی شــرکت می کند. به گزارش ایسنا، حمید 
سوریان نایب رئیس فدراسیون کشــتی درباره نشست با 
علیرضا دبیر گفت: طبق روال همیشــگی جلسات کاری 
بنده و رئیس فدراســیون کشــتی برگزار و در این جلسه 

چند ساعته تصمیمات مهمی گرفته شد.
نایب رئیس فدراســیون تصریح کــرد: موضوع اصلی این 
جلسه تقسیم کار بین بنده و رئیس فدراسیون، به منظور 
پیشبرد هرچه بیشتر اهداف کشتی کشور در عرصه های 

داخلی و بین المللی بود.
ســوریان ادامه داد: کشــتی ایران در ســال های اخیر 
توانســته دوباره در جمع ســه تیم برتر دنیا قــرار بگیرد 
و از لحاظ فنی رشــد قابل ماحظه ای داشــته است، اما 
متاســفانه خاء حضور نماینده ایران در هیئت رئیســه 

اتحادیه جهانی احساس می شود.
او ادامه داد: طی مذاکراتی که با رئیس فدراسیون کشتی 
داشتم با پیشنهاد بنده مقرر شــد تا بیشتر تمرکز من بر 
روی کارها  و امور جاری و داخلی فدراسیون به ویژه تیم 
های ملی کشتی در تمامی رده های سنی باشد تا فرصت 
بیشتری در اختیار ایشــان به منظور اجرای برنامه های 
دیپلماسی ورزشــی و ارتباط با سایر فدراسیون های ملی 

قرار گیرد.
سوریان در پایان خاطرنشــان کرد: هدف نهایی ما از این 
تصمیمات حضور یــک نماینده از کشــورمان در هیئت 
رئیسه اتحادیه جهانی بود و ان شاء الله به امید خدا رئیس 
فدراســیون کشــتی  در انتخابات هیئت رئیسه اتحادیه 
جهانی که در جریان رقابت های جهانی صربستان برگزار 

می شود، شرکت خواهد کرد.

5 بازیکن اســتقال قراردادشــان تا پایان ایــن فصل با 
استقال به پایان می رسد و ماندن یا نماندن این بازیکنان 
به لیســت و ورودی و خروجی فرهــاد مجیدی در نقل و 

انتقالات بستگی خواهد داشت.
در حالی که اســتقالی ها به پیشــواز قهرمانی این فصل 
خود در رقابت های لیگ برتر می روند اما مساله مهمی که 
برای هواداران استقال مهم اســت، بحث تمدید قرارداد 

بازیکنان استقال است.
وریا غفوری، روزبه چشمی، آرمان رمضانی، رافائل سیلوا، 
عارف غامی بازیکنانی هســتند که با پایــان یافتن این 
فصل، قراردادشــان با اســتقال به پایان خواهد رسید. 
همچنین بازیکنانی در استقال هستند که با وجود اینکه 
با استقال قرارداد دارند، اما نمی توان به طور قطع گفت 
که در فصل آینــده در جمع آبی پوشــان پایتخت حضور 

خواهند داشت.
اســتقال در فصل پیــش رو، بازیکنــان مختلفی را به 
باشــگاه های دیگر قرض داد که امین قاسمی نژاد و متین  
کریم زاده از شاخص ترین این بازیکنان هستند و مشخص 
نیســت که این بازیکنان پس از اتمام قرارداد قرضی خود 

به جمع شاگردان مجیدی بازمی گردند یا خیر.

حضور دبیر در انتخابات هیات 
رئیسه اتحادیه جهانی کشتی

استقلال با چه بازیکنانی تمدید 
خواهد کرد؟

خبر

هر
س: م

عک

کاغذ ورزش

افقی
دریا،  زدن  موج  لرزیدن،   -  1 
 - اخلاق2  خوش   - اضطراب 
انگلیسی - خرج  ربا - قلم  آهن 
تبسم   - حرف  تکرار   - زندگی3 
زدن، لبخند زدن - بچه تازه دندان 
در آورده می گیرد، بخار4 - رمانی 
 - گنبد   - براتیگان5  ریچارد  از 
فیلمی از جو جانستن6 - رمزینه، 
- كنگر7  مخابراتی  شماره  پیش 
تذکر - كلمه  داروی فراموشی،   -

شگفتی - نت سوم، نت مخمور، 
فعل مضارع8 - سلمانی  پیشوند 
وارونه  گم   - کننده9  قسمت   -
 - سیامك گلشیری10  از  اثری   -
عامیانه،  یک   - و گازوئیل  بنزین 
یك خودمانی - درهم پیچیدن11 
- غریبه - از شهرهای کرمان12 - 
لقب کشور هلند13 - حس وارونه 
از  یازدهم  حرف   - نیرو  تمام   -
سه  و  حرف  یک  فارسی،  الفبای 
نشانه   - نژاد  و  اصل   - حرف14 

جمع، بله شیرازی، بله بی ادب - 
آینده15 - وسایل خانه، وسایل و 
پول  قلدری،  پول   - زندگی  لوازم 
و  زور  با  كسی  از  كه  جنسی  یا 

بگیرند قلدری 

عمودی
دوات  مركب، كنیزك،  ظرف   -  1
پیر،  سالخورده،   - شب  یک   -
کهنسال - بم2 - در معدن بدنبال 
از  نوعي   - هند  در  بندری   - آنند 
كیلو،  هزار   - ندارد3  دم  که  مار 
خرس   - كنسروی  ماهی  بدن، 
لر،  مادر   - آسمان  خرس  فلكی، 
روسی - خیس  تصدیق  بیماری، 
نیست، مقابل خیس - یازده، دو 
عجول،  هواپیمای   - قد4  هم  یار 
جوهر   - السیر  سریع  هواپیمای 
مرد، پیشه - اسم مصدر از تنیدن 
متر  صد   -  5 پوسیده  و  - کهنه 
مربع، واحد سطح، پسوند فاعلی, 
 - ثبات  پایداری،   - اگر  مخفف 
به  امر   - آسیا6  در  طویل  رودی 
- گل  تنفسی  اعضای  از   - آمدن 
از  رنگی   - قلیا  جوهر   - زنبق7 
گناه8  مخفف   - سیز  خانواده 
وقت،   - افتخاری  از  آلبومی   -
دختران  از   - زمان  زمان،  و  وقت 
حضرت شعیب )ع(9 - چاه ها - 
های  باشگاه  از  فرانسه،  در  رودی 
بیگانه10  کش  خط   - فرانسوی 
مناطق  از   - خانمها  پوش  بالا   -

کوچک   - كشور11  جنوب  جنگی 
معروف،  ادعیه  از   - قرقی   -
برآمدگی  به دامن شدن -  دست 
 - سوهان12  دندانه  كفش،  ته 
به   - دار  لك   - قیمتی  پوست 

جواب  منفی،  عدد   - بگو   معنی 
سر بالا - ست وارونه13 - حزب 
ضمیر   - انگلیس  کار  محافظه 
داخلی، داخل، دوم شخص مفرد 
- صدای درد، کلام درد - گرگ14 

- رمق آخر - فلز سرخ، فلز بادیه، 
موسیقی،  ششم  نت   - رسانا  فلز 
نفی عرب، درون چیزی15 - عدد 
بلبل - دریا - از مشتقات بنزین 
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به گزارش ایرنا، لغو بازی دوستانه مقابل کانادا و 
عدم برنامه ریزی بازی دوستانه مناسب در پنجره 
فیفا باعث شد تا سرانجام صبر دراگان اسکوچیچ 

لبریز شود. 
ســرمربی تیم ملی در یــک پیام اینســتاگرامی 
اظهار داشت: به نظر می رسد که رتق و فتق امور 
مهم تری چون برگزاری مجمع فدراسیون فوتبال 
موجب شــده آماده ســازی تیم ملــی و برآورده 

کردن نیازهای فنی و تدارکاتی این تیم، اولویت 
اول مسئولان مربوطه نباشد.

او در ادامــه افــزود: در وضعیت ســورئال گونه 
فعلی، وظیفه حرفــه ای و اخاقی کادر مربیان و 
بازیکنان این اســت که آنچه در توان دارند را با 
تمام وجود برای حفظ بزرگ ترین ســرمایه تیم 
ملی که عشق و امید هواداران این تیم در سراسر 

دنیاست به کار گیرند.

 اسکوچیچ: طی چند روز آینده در کنفرانس خبری
همه چیز را می گویم
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خبرخبر

شــبکه خبری العربیه عربستان در خبری 
که بــه نقل از لیندســی گراهام ســناتور 
جمهوریخواه و ضدایرانی آمریکا منتشــر 
کرد، مدعی شد که توافق هسته ای به پایان 

رسیده است.
در همین حال خبرنگار ایرنا از منابع مطلع 
ایرانی و غیرایرانی درگیر در مذاکرات در این 
خصوص کســب اطاع کرد که همگی به 

اتفاق این خبر را رد و تکذیب کردند.
یک منبع مطلع ایرانی در این خصوص به 
خبرنگار ایرنا گفت: گفت وگوها برای رسیدن 
به توافق همچنان در جریان هست و هرگونه 
قضاوت زود هنگام یا خام بوده یا مغرضانه و 
نشان دهنده امیال درونی برخی از اظهار نظر 

کنندگان است.
او افزود: رســیدن به توافق نیازمند اتخاذ 
رویکرد واقع بینانه و تصمیم سیاســی در 
واشنگتن است. اما آنچه مسلم است این که 
مذاکرات همچنان در جریان اســت و ایراد 
و انتشــار چنین اظهاراتی توسط دشمنان 
توافق و گفت وگوها، چندان جای تعجب 

ندارد.
به گزارش ایرنا، لیندســی گراهام از جمله 
ســناتورهای تندروی آمریکایی و از افراد 
نزدیک به دونالد ترامپ رئیس جمهور سابق 
آمریکاســت که هیچ وقت مخالفت خود با 
ایران و برنامه هسته ای آن را مخفی نکرده 
است. او در موارد متعددی اظهار نظرهای 
شاذ و یا از مواضع خود چرخش های ناگهانی 

داشته است.
موضوع تبدیل یکباره دشمنی او با ترامپ 
به دوستی نزدیک، همواره سوژه رسانه های 

آمریکایی بوده است.
از طرفی، رسانه سعودی العربیه نیز با دستور 
کار مشابهی گفت وگوهای هسته ای را دنبال 
می کند. ضمن اینکه در گذشته این رسانه 
سابقه قلب و تحریف واقعیت در مطالب خود 
را داشته است. همچنین العربیه این خبر را 
پس از آن منتشر کرد که وزیر خارجه ایران 
در اجاس داووس به تشریح آخرین شرایط 
و وضعیت مذاکرات پرداخت و اظهارات او 
مورد توجه رسانه های خارجی قرار گرفت. به 
نظر می رسد چنین شایعه و فضاسازی هایی 
با دستور کاری مشخص و با هدف به حاشیه 

راندن واقعیت ها است.

یک کارشناس مسائل غرب آسیا 
تشریح کرد:

اهداف رژیم 
صهیونیستی از اقدامات 

تروریستی در ایران
یک کارشناس مسائل غرب آسیا، با اشاره 
به اقدامات تروریستی رژیم صهیونیستی 
در منطقه غرب آسیا اظهار کرد: این رژیم 
تاش می کند با ایجاد ناامنی در منطقه و 
انجام اقدامات غیر انسانی شرایط را برای 

تداوم حیات منحوس خود فراهم کند.
سید رضا صدرالحســینی، در گفت وگو 
بــا ایســنا در ارتباط بــا اهــداف رژیم 
صهیونیســتی از انجام تــرور و اقدامات 
خرابکارانه در منطقه غرب آسیا از جمله 
ایران اظهار کرد: در طول 40 سال گذشته 
یکی از مسائلی که در منطقه غرب آسیا 
به اثبات رســیده، این اســت کــه رژیم 
صهیونیســتی عامل اختال در امنیت، 

صلح و ثبات و توسعه منطقه است.
او ادامه داد: متاسفانه برخی از کشورهای 
منطقه بــه دلیل تاثیر پذیری سیســتم 
امنیتــی آنها از مجموعه هــای امنیتی و 
ســرویس های اطاعاتی نظام ســلطه، 
تاش دارند که رژیم صهیونیستی را بیش 
از گذشته در منطقه فعال کنند و شرایطی 
را برای این رژیم فراهــم کنند که بتواند 
فعالیت های خود را در راســتای اهداف 
صهیونیستی اش به پیش ببرد. در همین 
چهارچوب طی مدت های اخیر شــاهد 
ایجاد ناامنی های مختلف در کشورهای 
غرب آسیا و اسامی بوده ایم که انگشت 
اتهام ایجاد این ناامنی ها به صورت دقیق 
به سمت رژیم صهیونیستی رفته است و 

ادله های جدی در این زمینه وجود دارد.

فدراسیون  ملی  منیت  ا شورای  دبیر 
روسیه، تاش برنامه ریزی شده غرب 
برای توسعه حضور نظامی در منطقه را 

بسیار خطرناک و نگران کننده دانست.
نیکای  مهر،  ری  خبرگزا گزارش  به 
ملی  منیت  ا شورای  دبیر  تروشف  پا
شرکت  برای  که  روسیه  فدراسیون 
منیت  در چهارمین نشست گفتگوی ا
منطقه ای به تاجیکستان سفر در دیدار 
با دریابان علی شمخانی، همتای ایرانی 
خود، با تبیین جامع ریشه های شکل 
گیری بحران اوکراین و مداخله گسترده 
غرب برای تبدیل کردن این کشور به 
کانون ناامنی و بی ثباتی اظهار داشت: 
عملیات ویژه روسیه در اوکراین صرفاً 
بهانه ای برای اعمال تحریم های گسترده 
علیه کشور ماست و چون غرب عزم 
خود را برای ضربه زدن به روسیه جزم 
کرده، حتی اگر بحران اوکراین نیز شکل 

نمی گرفت این تحریم ها اعمال می شد.
او روشن شدن حقایق بسیار تلخ مربوط 
و  آزمایشگاه های شیمیایی  یجاد  ا به 
بیولوژیکی از سوی آمریکا در اوکراین 
ز ثمرات عملیات ویژه روسیه  را یکی ا
در این کشور عنوان کرد و گفت: برای 
اثبات فعالیت های غیر قانونی آمریکا در 
اوکراین اسناد دقیق و غیر قابل انکاری 
منتشر  بزودی  که  ریم  دا ر  اختیا در 

خواهیم کرد.
در شرایط فشار بی سابقه غرب بر ایران 

و روسیه پاتروشف گفت: غرب در تاش 
است که با استفاده از ابزار تحریم، اراده 
خود را به کشورهای دیگر تحمیل کند 
اما ما باید با فعال سازی سازوکارهای 
جدید بویژه استفاده از ارز ملی و نظام 
تبادل مالی مستقل برای عبور از شرایط 

موجود برنامه ریزی کنیم.
سازی  فعال  ضرورت  بر  تاکید  با  و  ا
میان  همکاری  گسترده  ظرفیت های 
روسیه و ایران بر نهایی سازی قرارداد 
همکاری اقتصادی بلند مدت میان دو 
کشور تاکید کرد و افزود: همکاری های 
شمال-  کریدور  تکمیل  و  نزیتی  ترا
ماتی  قدا ا مهمترین  ز  ا یکی  جنوب 
ید برای استفاده  است که دو کشور با
از ظرفیت های آن تاش بیشتری کنند.

تحریم های  عمال  ا گفت:  تروشف  پا
گسترده غرب بر علیه روسیه فرصتی 
یجاد کرد که مردم ما با بی فایده  ا ا ر
بودن رویکرد گروه های سیاسی لیبرال 
مون ضرورت تعامل و  در روسیه پیرا
همکاری همه جانبه با غرب که به تولید 
ز پیش آشنا  ملی ما ضربه زده بیش ا

شوند.
دبیر شورای امنیت ملی روسیه خواستار 
تسریع در نهایی سازی اسناد عضویت 
یران در سازمان همکاری های  کامل ا
فزود: حضور فعال و  نگهای شد و ا شا
همه جانبه ایران در سازمان شانگهای 
ظرفیت های اقتصادی گسترده ای را به 

این سازمان وارد خواهد کرد.
پاتروشف تاش برنامه ریزی شده غرب 
برای توسعه حضور نظامی در منطقه را 
بسیار خطرناک و نگران کننده خواند و 
نبه  اظهار داشت: پیمان دفاعی سه جا
میان آمریکا، انگلیس و استرالیا موسوم 
به »آکوس« نیز ایجاد یک ناتوی جدید 
است که هدف آن افزایش فشار به چین 

می باشد.
او با اشاره به برگزاری ششمین اجاس 
سران خزر در ژوئن سال جاری در 
ترکمنستان بر ضرورت نهایی سازی 
رژیم دریای خزر برای توسعه همکاری 
ین حوزه و همچنین  5 کشور ا میان 
جلوگیری از حضور نظامی سایر کشورها 
در این منطقه تاکید کرد و گفت: دریای 
ید به منطقه ای نظامی تبدیل  خزر نبا
نورهای  ری ما ین رو برگزا ز ا شود و ا
نظامی با حضور کشورهای ثالث در این 
منطقه به هیچ وجه قابل پذیرش نیست.
فغانستان را  پاتروشف شرایط موجود ا
ند و با  غیر مطلوب و نگران کننده خوا
اشاره به ابتکار جمهوری اسامی ایران 
در پایه گذاری نشست گفتگوی امنیت 
منطقه ای با حضور همسایگان افغانستان 
ز فرصت برگزاری مستمر  فزود: باید ا ا
فزایش  ین نشست ها برای کمک به ا ا
ثبات و امنیت در افغانستان و استقرار 
حکومتی فراگیر در این کشور حداکثر 

بهره برداری به عمل آید.

دبیر شورای عالی امنیت ملی با تبیین تاش غرب 
برای سرگرم سازی روسیه در بحران اوکراین 
برای کاهش تمرکز این کشور در حوزه های دیگر 
به ویژه آسیای مرکزی، قفقاز و سوریه گفت: برخی 
کشورها با سوءاستفاده از بحران اوکراین به دنبال 
اجرای طرح های توسعه طلبانه در منطقه و پیگیری 
اهداف بلند پروازانه خود هستند که باید با آن 

مقابله جدی شود.
به گزارش ایسنا، دریابان علی شمخانی که برای 
شرکت در چهارمین گفت وگوی امنیت منطقه ای 
به تاجیکستان سفر کرده، با نیکای پاتروشف 
دبیر شورای امنیت فدراسیون روسیه دیدار و 
پیرامون مسائل دو جانبه، منطقه ای و بین المللی 

گفتگو کرد.
در این دیدار دریابان شمخانی با ابراز رضایت از 
سطح عالی رایزنی های دو کشور در سطوح مختلف 
بر ضرورت تقویت هر چه بیشتر همکاری های 
ایران و روسیه با توجه به تحولات جدید در عرصه 

بین المللی تاکید کرد.
دبیر شورای عالی امنیت ملی کشورمان با اشاره 
به اعمال تحریم های گسترده غرب علیه روسیه 
خاطرنشان کرد: جمهوری اسامی ایران 43 
سال است که در معرض تحریم قرار دارد و به نماد 
بی اثر بودن تحریم برای تحمیل اراده سیاسی به 
کشورهای مستقل تبدیل شده است.شمخانی 
بر ضرورت پی ریزی همکاری های راهبردی 
تهران - مسکو برای مواجهه با سیاست های 
یک جانبه گرایانه آمریکا تاکید کرد و افزود: به 
نظر می رسد تحریم ها علیه روسیه با پایان جنگ 
لغو نخواهد شد و از این رو باید برای تدوین نظام 
منسجم همکاری بین کشورهای تحریم شده در 

افق راهبردی و بلندمدت برنامه ریزی شود.
او ایجاد جهش اساسی در تعامات و مناسبات 
اقتصادی دو طرف را از مهم ترین ابعاد روابط و عامل 
تسریع در ارتقای ابعاد دیگر همکاری ها دانست و 
گفت: بسترسازی برای زیست مشترک در شرایط 
تحریمی و تبدیل تحریم ها به فرصتی برای تقویت 

اقتصاد مولد و درون زا ضروری است.
شمخانی گفت: توسعه همکاری کشورهای عضو 
سازمان همکاری های شانگهای و پیش بینی 
سازوکارهای مشترک مالی، بانکی و تعرفه ای میان 
اعضاء این سازمان یکی از اقدامات مهمی است 
که می تواند از تاثیرگذاری ابزار غیر قانونی تحریم 
بر مناسبات اقتصادی و تجاری میان کشورها 

جلوگیری کند.
دبیر شورای عالی امنیت ملی با تبیین تاش غرب 
برای سرگرم سازی روسیه در بحران اوکراین برای 
کاهش تمرکز این کشور در حوزه های دیگر به ویژه 
آسیای مرکزی، قفقاز و سوریه اظهار داشت: برخی 

کشورها با سوء استفاده از بحران اوکراین به دنبال 
اجرای طرح های توسعه طلبانه در منطقه و پیگیری 
اهداف بلند پروازانه خود هستند که باید با آن 

مقابله جدی شود.
وضعیت  به  نسبت  نگرانی  ابراز  با  شمخانی 
افغانستان و ادامه حضور ناامن ساز گروه های 
مختلف تروریستی در این کشور افزود: فقدان 
شکل گیری دولت فراگیر در این کشور یکی از 
اصلی ترین دلایل تداوم بی ثباتی و ناامنی و افزایش 

فشارهای اقتصادی و معیشتی به مردم است.
و  نزدیک تر  همکاری  پایان،  در  شمخانی 
برنامه ریزی شده نهادهای امنیت ملی دو کشور 
برای فراهم کردن بسترهای لازم در حوزه 
مناسبات جدید اقتصادی، تجاری، مالی و امنیتی 
دوجانبه به ویژه در شرایط تحریم را از الزامات 
شرایط موجود اعام کرد و گفت: برای تحقق این 
مهم آماده تداوم نشست های مقامات ذیربط دو 

کشور در تهران و مسکو هستیم.

شمخانی: جهان باید در مقابله با سیاست های 
یک جانبه گرایانه آمریکا متحد شود

نیکلای پاتروشف در دیدار با شمخانی:

تلاش غرب برای توسعه حضور نظامی 
در منطقه خطرناك است

مات  قدا رئیس سازمان ثبت اسناد و اماک کشور گفت: ا
لازم نسبت به صدور سند در سواحل کشور که عقب نشینی 
ین ترتیب  نجام است به ا ند در حال ا 60 درصدی داشته ا
ستری  دا د کا سنا ی ا را م سواحل دا ینده نزدیک تما در آ

خواهند شد.
ر کردن  بایی در خصوص سنددا یسنا، حسن با به گزارش ا
سواحل کشور، اظهار کرد: سنددار کردن سواحل کشور آغاز 
شده است و اقدامات لازم نسبت به صدور سند در سواحل 
دریاهای شمال و جنوب که عقب نشینی 60 درصدی داشته 

اند در حال انجام است.
ماک کشور همچنین در  د و ا سنا زمان ثبت ا رئیس سا
خصوص معضل زمین های اوقافی، بیان کرد: این عرصه ها 
قابل خرید و فروش نبوده و تنها قابلیت اجاره دارند اما به 
دلیل عدم نظارت لازم متولیان وقف، زمین ها مورد دخل و 

تصرف قرار گرفته و سند سازی شدند.
او بیان کرد: به محض اینکه سازمان اوقاف اسناد و مدارک 
ئه کند اگر سندی هم صادر شده باشد اقدامات  را لازم را ا

لازم جهت ابطال اسناد صورت خواهد گرفت.
ج و  ا زدو ا تر  دفا مه  نا م  نظا یی در خصوص جزئیات  با با
ز  طاق، اظهار کرد: نظام نامه دفاتر ازدواج و طاق یکی ا
دستاوردهای دوران تحول و تعالی است که در اردیبهشت 

ماه به تصویب رئیس قوه قضاییه رسید.
او افزود: از جمله نوآوری هایی که در این نظام نامه وجود 
دارد این است که تمامی دفاتر ازدواج و طاق به عنوان یک 
نند در هر دو حوزه ازدواج و  واحد تلقی می شوند و می توا

طاق ورود کنند که این امر باعث تسریع در امور می شود.
رئیس سازمان ثبت اسناد و اماک کشور بیان کرد: با توجه 
به اینکه یکی از راهبردها در دوران تحول و تعالی هوشمند 
تر  مات در دفا قدا نیکی شدن است کلیه ا لکترو سازی و ا
لکترونیکی انجام و دفاتر سنتی  ازدواج و طاق به صورت ا

برچیده خواهد شد.
او در ادامه گفت: ظرف مدت یکسال تمام سردفتران، پرونده 
لکترونیکی آرشیو و داده  های سنتی و دفاتر را به صورت ا

آمایی می کنند.
تر  تباطی که بین دفا ر مه گفت: با توجه به ا دا یی در ا با با
ازدواج و طاق و بانک های اطاعاتی سازمان ثبت اسناد و 

اماک وجود دارد صحت اسناد تنظیمی بالا خواهد رفت.
او افزود: طبق ماده 29 نظامنامه دفاتر ازدواج و طاق این 
امکان فراهم شده است که دفتر ازدواج و طاق مختص اهل 
تشیع با رعایت قوانین و مقررات همچنین موازین فقهی به 

ثبت اسناد ازدواج و طاق اهل سنت نیز ورود کنند.

رئیس سازمان ثبت اسناد:

تمام سواحل کشور به زودی دارای 
اسناد کاداستری می شوند

پاسکاری مخالفان 
برجام

رنا
: ای

س
عک

رئیـس قـوه قضائیـه در ادامـه بازدیدهـای میدانـی و 
آسیب شناسـانه خود از مراکـز و مراجع قضایـی، دیروز 
)جمعـه 6 خـرداد( از زنـدان زنـان قرچک بازدیـد کرد.

به گـزارش ایسـنا، به نقـل از مرکز رسـانه قـوه قضائیه، 
حجت الاسام والمسـلمین محسـنی اژه ای در جریان 
ایـن بازدیـد کـه 4 سـاعت بـه طـول انجامیـد، ضمن 
سرکشـی از بخش هـای مختلف زنـدان زنـان قرچک، 
از نزدیک با مسـائل و مشـکات مددجویـان آن و کادر 
ندامتگاه آشنا شـد و دسـتورات مقتضی را به مسئولان 

ذی صـاح صـادر کرد.
سرکشـی بـه تمامـی سـالن هان زنـدان زنـان قرچک 
همچنین بخش قرنطینه، دارالقرآن، مجموعه ورزشـی 
این ندامتگاه، کتابخانه مرکزی، کارگاه های اشتغالزایی، 
فنی وحرفـه ای، صنایع دسـتی و آشـپزخانه ندامتگاه، 

بخش هایـی از بازدیـد امروز رئیـس قوه قضائیـه بود.
رئیس قوه قضائیـه در ابتدای این بازدید، طی نشسـتی 
بـا مسـئولان و کارکنـان زنـدان زنـان قرچـک، ضمن 
تسـلیت شـهادت حضرت امـام جعفـر صـادق)ع(، به 
بیان فضائـل و مناقب آن امـام همام پرداخت و با اشـاره 
به سختی ها و مشقت هایی که ائمه اطهارعلیهم السام 
در راه تربیـت و تحول انسـان ها در عصـر خود، متحمل 
شـده اند، اظهـار کـرد: حضـرت زهـرا سـام الله علیها 
ام الائمـه، علی رغـم سـن کمـی کـه داشـتند، در علم، 
فضـل، تقـوا، ولایتمـداری و هدایت انسـان ها سـرآمد 
بودنـد و در عیـن حـال نمونـه اعـای یک همسـر نیز 
بودند؛ لذا بـرای ما و شـما مسـئولان و کارکنـان زندان 
زنان، زهرای مرضیه)س( باید یک الگـوی تمام و کمال 
باشـد تا با تأسـی بـه آن حضـرت بتوانیـم و بتوانیـد در 
مسـیر تاش برای تحـول انسـان ها و مددجویـان گام 
برداریـم و شـرایط بازگشـت آنها بـه محیط خانـواده و 

جامعـه را فراهم سـازیم.
رئیـس قـوه قضائیـه در ادامـه بـا اشـاره بـه اهمیـت 
بازپـروری و باز اجتماعی کـردن مددجویـان و زندانیان 
و نقـش زندانبانـان در تحقـق ایـن مهـم، خطـاب بـه 
مسـئولان و کارکنان زنـدان زنان قرچک، بیان داشـت: 
نقش و رسـالت شـما در اصاح و بـاز اجتماعـی کردن 
مددجویانی کـه دچار انحراف و لغزش شـده اند بسـیار 
حائز اهمیـت و خطیـر اسـت و ایـن توفیقی اسـت که 
بـه شـما عنایـت شـده و بایـد در ایـن مسـیر از زهرای 

مرضیـه)س( اسـتمداد بطلبید.

رئیـس عدلیـه در ادامـه بـا اشـاره بـه ظرافت هایی که 
امر زندانبانـی دارد، وجود ایـن ظرافت هـا در کارکنان و 
مسـئولان زندان زنـان را ضروری تر دانسـت و گفت: در 
زندان، ما بـا افرادی مواجهیم کـه از جنبه های گوناگون 
فردی و اجتماعی بـا یکدیگر تفاوت هایـی دارند و بعضاً 
ناامید هسـتند، همیـن جهات و جنبه هاسـت کـه کار 
زندانبانی را متفاوت از سـایر مشـاغل می کنـد و ایجاب 
می کند یـک زندانبـان بویـژه زندانبـان زندان زنـان در 
کارش و در نحـوه مواجهـه اش با مددجویـان، مجهز به 
ظرافت هـا و شـگردهایی باشـد که نهایتـاً بـه هدایت، 

اصاح و بـاز اجتماعی شـدن زندانـی بینجامد.
رئیس قوه قضائیه، حلـم و صبـوری را در کنار تخصص 
و تجربـه از ضروریـات شـغل زندانبانـی بویـژه در حوزه 
زندان زنان دانسـت و بیان داشت: مسـئولان و کارکنان 
زندان های مـا بویژه زنـدان زنان بایـد با رفتار حسـنه و 
صبـوری در برابر حتـی بی مهری هـای احتمالی برخی 
زندانیان، به آنها ثابت کنند که دلسـوز و خیرخواه شـان 
هستند و هدفی جز بازگشـت آبرومندانه آنها به آغوش 

خانواده و جامعـه ندارند.
رئیس دسـتگاه قضـا در ادامه بـه مسـئولان و کارکنان 
زنـدان زنـان توصیه کـرد که بـا برگزاری نشسـت های 
هم اندیشی مستمر و مداوم، نسـبت به انتقال تجربیات 
بـه یکدیگـر مبـادرت ورزیـد و بـرای بازپـروری و بـاز 
اجتماعی کردن زندانیان برنامه های منسـجم و مدونی 

را اتخـاذ کنید.
حجت الاسـام والمسـلمین محسـنی اژه ای در پایـان 
ایـن بخـش از سـخنانش، سـوالاتی را در خصـوص 
خدمت رسـانی رفاهـی و بهداشـتی بـه مددجویـان و 
نـوع محکومیت هـای آنهـا از مسـئولان زنـدان زنـان 
قرچک مطـرح کـرد و بر توجـه به وضعیت و معیشـت 
خانواده هـای محکومـان ایـن زنـدان نیـز تاکیـد کرد.

غامعلی محمدی، رئیس سـازمان زندان هـا و اقدامات 
تامینی و تربیتی کشـور نیز در این بخش طی سخنانی 
با قدردانـی از تدابیر و نـگاه ویژه رئیس عدلیـه به مقوله 
ارتقاء و بهبود وضعیـت زندان ها و زندانیـان، اظهار کرد: 
بازدیدها و دسـتوراتی که حجت الاسـام والمسـلمین 
محسـنی اژه ای در مدت تصدی ریاسـت دسـتگاه قضا 
در راسـتای ارتقاء و بهبـود وضعیت زندانیـان و زندان ها 
داشـتند، با هیـچ دوره ای در قـوه قضائیه قابل مقایسـه 

. نیست

او افـزود: ارشـادات، رهنمودهـا و تذکراتـی کـه 
حجت الاسام والمسلمین محسـنی اژه ای در جلسات 
مختلـف از جملـه جلسـات شـورای عالی قـوه قضائیه 
پیرامـون ضـرورت ارتقـاء و بهبـود وضعیـت زندان هـا 
و زندانیـان ارائـه می کننـد، حاکـی از توجـه و التفـات 
ویژه ایشـان به امـر زندانبانـی و ایجاد شـرایط و بسـتر 
مطلوب تر جهـت اصاح، تربیـت و باز اجتماعی شـدن 

زندانیـان اسـت.
رئیـس سـازمان زندان هـا در ادامه سـخنانش بـه ارائه 
آمـاری از وضعیـت زنـدان زنـان قرچـک پرداخـت و از 
اشـتغالزایی حداکثری مددجویان در این زندان و ایجاد 
شـرایط مطلوب رفاهی و بهداشـتی برای آنان خبر داد.
طبق آمار ارائه شـده از سـوی رئیس سـازمان زندان ها، 
تعداد قابـل توجهـی از مددجویان زندان زنـان قرچک، 
دارای رای باز و اشـتغال خارج از زندان هسـتند و تعداد 
قابـل ماحظـه ای از آنـان نیـز بـه موجـب تسـهیات 
و ارفاقـات قانونـی لحـاظ شـده، در مرخصـی بـه سـر 

می برنـد.
خانم خدادادی رئیـس زندان زنـان قرچک نیـز در این 
دیدار با قدردانـی از نگاه ویژه رئیس دسـتگاه قضا بر امر 
بهبود وضعیت زندانیان بـه ویژه مددجویـان زن، اظهار 
کرد: در سـال 1400 بالغ بـر 74 تـن از محکومان مالی 
زندان زنـان قرچک با کمـک خیرین و مسـاعدت های 
قضایی آزاد شدند و بسـته های کمک های معیشتی به 

خانواده هـای محکومـان این زندان تعلـق گرفت.
او همچنیـن بـا ارائـه گزارشـی از نحـوه و وضعیـت 

خدمت رسـانی رفاهی و بهداشـتی به مددجویان زندان 
زنـان قرچک به حضـور گروه جهـادی پزشـکی در این 
زندان برای رسـیدگی به وضعیت سـامت مددجویان 

اشـاره کرد.
اما در جریان بازدید رئیس عدلیه از بخش های مختلف 
زنـدان زنـان قرچـک، وی در گفتگوی چهره بـه چهره 
بـا محکومـان ایـن زنـدان، در خصـوص جـرم ارتکابی 
آنهـا، مـدت زمـان سپری شـده از محکومیت شـان، 
شـرایط بهداشـتی و غذایی زنـدان و نحـوه بهره مندی 
مددجویـان از امکانـات ورزشـی ، رفاهـی و آموزشـی 

کسـب اطاع کـرد.
رئیس قـوه قضائیه خطـاب بـه مددجویان زنـدان زنان 
قرچک تاکیـد کرد کـه طـی نامه ای بـا ذکـر جزئیات، 
درخواسـت های خـود، وضعیـت خانوادگـی، نـوع 
محکومیـت، سـوابق کیفری، میـزان بهره منـدی خود 
از ارفاقـات قانونـی را درج کنیـد؛ قاضی القضـات بـه 
مددجویـان این زنـدان اطمینـان خاطر داد کـه به تک 
تـک نامه هـا و درخواسـت های مددجویـان مبتنـی بر 

اقتضائـات قانونـی، رسـیدگی خواهد شـد.
رئیس عدلیـه همچنین خطاب بـه مددجویـان زندان 
زنـان قرچک گفـت: همچنیـن اشـخاصی را مسـئول 
خواهم کرد تا در صورت لزوم برای پیشـبرد امور شـما، 
وفـق درخواسـت هایی که داریـد با قاضـی صادرکننده 
حکم و قاضـی اجرای احـکام پرونـده در جهـت اعمال 

ارفاقات قانونی، رایزنی داشـته باشـند.

توصیه های مهم اژه ای در خصوص نحوه مواجهه
 با مددجویان زن

 در بازدید از زندان زنان قرچك انجام شد

آگهی تحدید حدود اختصاصی
چون ششدانگ یک باب خانه  دارای پلاک 894- فرعی از 22- 
اصلی به مساحت 305.28  متر مربع واقع در بلوار حافظ حافظ 
آقای  تقاضای  مورد  46 کرمان  بخش  یک  قطعه  کهنوج  شهر   2
عقیل خزائی پور  فرزند صمدالله به شماره ملی 3160224937 نیاز به تحدید 
حدود دارد .لذا حسب درخواست کتبی مالک مورخ 1401/03/01 آگهی تحدید 
حدود اختصاصی پلاک فوق  منتشر و عملیات تحدید آن از ساعت 8 صبح 
روز پنج شنبه مورخه 1401/04/16 در محل شروع و به عمل خواهد آمد، لذا 
به مالک و مالکین مجاور رقبه مذبور اخطار میشود که در موعد مقرر در این 
آگهی در محل وقوع ملک حاضر و چنانچه کسی بر حدود وحقوق ارتفاقی آن 
واخواهی داشته باشد میتواند از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدی لغایت 
30 روز واخواهی خود را به اداره ثبت اسناد واملاک کهنوج تسلیم تا به دادگاه 
انقضای مهلت مذکور هرگونه  از  این صورت پس  غیر  ،در  ارسال شود  صالحه 

ادعایی مسموع نیست
تاریخ انتشار : شنبه 1401/03/07
 علی رحمانی خالص - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج .

آگهی حصر وراثت
فرزند  زاده   مارزی  ابراهیم  وراثت  حصر  رونوشت  خواهان 
کلاسه   به  شده  ثبت  تقدیمی  دادخواست  شرح  به  حسن  
140121920000576806 از این دادگاه درخواست گواهی حصر وراثت 
نموده و چنین توضیح داده که شادروان حمید رضا مارزی زاده  فرزند ابراهیم  در 
اقامتگاه دائمی خود بدرود حیات گفته و ورثه حین الفوت ان منحصر است به :

1- فاطمه مارزی فرزند خدا داد ش م 5869698286 
 ت ت 1355/05/03)مادر متوفی(

2- ابراهیم مارزی زاده فرزند حسن  ش م 3160583848 
ت ت1350/01/22)پدر متوفی(

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور یک نوبت آگهی میگردد تا 
چنانچه شخصی اعتراضی دارد ویا وصیت نامه ای از متوفی نزد او می باشد از 
تاریخ نشر آگهی ظرف مدت یکماه به این دادگاه تقدیم دارد والا گواهی صادر 

خواهد شد .
مسئول دفتر شعبه  شورا حل اختلاف شعبه 1 شورای حل اختلاف شهرستان 
منوجان –عاطفه سالاری.م الف :10

آگهی حصر وراثت
فرزند  زاده   مارزی  ابراهیم  وراثت  حصر  رونوشت  خواهان 
کلاسه   به  شده  ثبت  تقدیمی  دادخواست  شرح  به  حسن  
140121920000576929 از این دادگاه درخواست گواهی حصر وراثت 
نموده و چنین توضیح داده که شادروان امیر رضا مارزی زاده  فرزند ابراهیم  در 
اقامتگاه دائمی خود بدرود حیات گفته و ورثه حین الفوت ان منحصر است به :

1- فاطمه مارزی فرزند خدا داد ش م 5869698286 
 ت ت 1355/05/03)مادر متوفی(

2- ابراهیم مارزی زاده فرزند حسن  ش م 3160583848 
ت ت1350/01/22)پدر متوفی(

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور یک نوبت آگهی میگرددتا 
چنانچه شخصی اعتراضی دارد و یا وصیت نامه ای از متوفی نزد او می باشد از 
تاریخ نشر آگهی ظرف مدت یکماه به این دادگاه تقدیم دارد والا گواهی صادر 

خواهد شد .
مسئول دفتر شعبه  شورا حل اختلاف شعبه 1 شورای حل اختلاف شهرستان 
منوجان –عاطفه سالاری.م الف :9

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
اگهی موضوع ماده 3 و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان 
های فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140160319008000205 هیات دوم  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی خانم سمیه باقری فرزند برات به شماره شناسنامه 135 صادره از زرند در یکباب خانه به مساحت 159.75 
مترمربع از پلاک 1778 اصلی واقع در اکبرآباد خیابان شهید جوکار خریداری از مالک رسمی آقای محمد قلیزاده 
ابراهیمی  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م/الف 28
تاریخ انتشار نوبت اول:1401/3/7
 تاریخ انتشار نوبت دوم:  1401/3/22
حسین توحیدی نیا_ رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند
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مراسم تکریم از خدمات مهندس امیرشکاری و معارفه 
بنیاد مسکن شهرستان  بنام سرپرست  مهندس 
جیرفت با حضور دکتر علی اکبر سلطانی نژاد مدیر 
کل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان،عطاپور 
فرماندار جیرفت، مهندس شیخ شعاعی معاون مسکن 
شهری، مهندس محمدی معاون بازسازی و مسکن 
روستایی،سازمند معاون پشتیبانی اداره کل بنیاد 
مسکن و جمعی از همکاران و مدیران بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی شهرستان های جنوبی استان  برگزار 
ئه  شد. در این مراسم دکتر سلطانی نژاد ضمن ارا
گزارشی از فعالیت های بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
در شهرستان های جنوبی استان،از اقدامات مهندس  
امیرشکاری مدیر سابق تقدیر و تشکر نمود.  در ادامه 
این نشست عطاپور فرماندار جیرفت  از خدمات بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی در شهرستان های جنوبی 
استان و جیرفت به ویژه دکتر سلطانی نژاد مدیرکل 
مهندس  و  استان  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد 
امیرشکاری در شهرستان جیرفت تقدیر و تشکر نمود.

معاون حفاظت و امور اراضی منابع طبیعی کرمان 
نتوس و تشی در سطح  ا رزه با آفت لور مبا گفت:
هزارو۵۰ هکتار محدوده جنگل های شمال استان 

اجرا شده است.
لحسنی گفت: عملیات گیاه پزشکی،  بوا  علیرضا ا
نجام عملیات کنترل و  شامل ۲ مرحله پایش و ا
مبارزه است که عملیات پایش در سطح جنگل ها 
شهرستان ها  حفاظت  کارشناسان  هماهنگی  با 
ه پزشکی استان صورت  و نظارت کارگروه گیا

گرفته است.
به گفته ابوالحسنی پروژه مبارزه با گیاه نیمه انگلی 
لورانتوس و آفت تشی از پارسال تاکنون در سطح 
هزارو۵۰ هکتار محدوده جنگل های شمال استان 
کرمان از محل اعتبارات ملی و استانی اجرا شده اند. 

ابوالحسنی می گوید: عملیات کنترل و مبارزه با گیاه 
نتوس و آفت تشی در جنگل های  نگلی لورا نیمه ا
مناطق بحرانی شهرستان های رفسنجان، سیرجان، 

بردسیر، ارزوئیه و ریگان صورت گرفته است.
معاون حفاظت و امور اراضی اداره کل منابع طبیعی 
کرمان گفت: در بازدید های مکرر از مناطق جنگلی 
ره کل  دا ه پزشکی ا که با کمک کارشناسان گیا
منابع طبیعی و کارشناسان ناظر در حین عملیات 
گیاه پزشکی در جنگل ها صورت گرفت، مشخص 
شد، جنگل های استان از وضعیت رویشی مناسبی 
برخوردار هستند که این موضوع نشان از موثربودن 
نی  ه پزشکی در مناطق بحرا پروژه گیا اجرای 
ین  ز شدت طغیان آفت در ا رد و ا شیوع آفت دا
نتوس با  لورا و گفت: عرصه ها کاسته شده است. ا

نواده  ز خا grewinkii ا .  Loranthus نام علمی
Loranthaceae، گیاهی نیمه انگلی، خسارت زا 
و یکی از مهم ترین آفات جنگل های ارژن و بادام 

کوهی استان کرمان محسوب می شود.
ابوالحسنی با اشاره به کاهش شدید نزولات جوی، 
شرایط حساس و شکننده حاکم بر طبیعت استان 
و احتمال هجوم آفات به مراتع و جنگل های استان 
و بروز حریق های احتمالی با توجه به وجود پدیده 
خشکسالی از مردم و عرصه نشینان درخواست کرد 
در صورت مشاهده هر گونه حریق، آفات و بیماری 
ها، تخریب و تصرف مراتب را از طریق تلفن های 
رایگان ۱۵۰۴ و ۱۳۹ امدادجنگل و مرتع اطلاع 
دهند و اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 

کرمان را در حفظ منابع طبیعی یاری کنند

معاون رئیس جمهور و نماینده مردم کرمان و راور 
در مجلس شورای اسامي از آسایشگاه جانبازان 
بچه های حاج قاسم که به همت شرکت گهرزمین 

راه اندازی شده است، بازدید کرد. 
ز ظهر  سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی پیش ا
پنجم خردادماه طی این بازدید در جریان مشکات 
جانبازان قرار گرفت و به درد و دل های آنان گوش 

داد. 
یثارگران کشور در این  رئیس بنیاد شهید و امور ا
بازدید گفت: بودجه ای برای خرید تجهیزات پزشکی 
و درمانی و رفاه جانبازان سراسر کشور در نظر گرفته 

شده است. 
او در این بازدید از اقدام شایسته گهرزمین در راستای 
رفاه و رسیدگی به جانبازان تقدیر و تشکر کرد و ضمن 
قول مساعدت برای پیگیری و حل مشکات جانبازان 
بر لزوم ارج نهادن هرچه بیشتر به جایگاه جانبازان 

تاکید کرد. 
بر پایه این گزارش، آسایشگاه جانبازان بچه های حاج 
قاسم در زمینی به مساحت 800 متر و در دو فاز به 
بهره برداری رسیده است به طوری که فاز اول آن در 
سال 1399 و در زمینی به مساحت 500 مترمربع 
و فاز دوم آن در زمینی به مساحت 300 مترمربع 
در سال گذشته به بهرداری  رسیده است که 2 هزار 
و 800 مترمربع از این آسایشگاه محوطه سازی و 

گلکاری شده است. 

به گزارش  "کرمان نو" آسایشگاه جانبازان بچه های 
حاج قاسم به همت شرکت گهرزمین و با درایت 
ر دل ها و با هدف خدمت رسانی به  و تدبیر سردا
جانبازان قطع نخاعی و جانبازانی که شرایط ویژه 

دارند احداث شد. 
براساس این گزارش، هم اکنون آسایشگاه بچه های 
حاج قاسم به جانبازان ضایعه نخاعی 70 درصد و 
قامتی  جانبازانی که شرایط ویژه دارند، خدمات ا
و رفاهی ارائه می کند و هم اکنون  8 جانباز در آن 

اقامت دارند. 
گفتنی است این آسایشگاه دارای 16 تخت است و 

خدمات درمانی از طریق درمانگاه شبانه روزی ایثار 
جنب این آسایشگاه به جانبازان داده می شود. 

به گزارش کرمان نو، شرکت گهرزمین برای رفاه 
جانبازان قطع نخاعی تاکنون 30 دستگاه ویلچر برقی 

واگذار کرده است. 
برپایه این گزارش، شرکت گهرزمین در راستای توجه 
به مسیولیت های اجتماعی و به منظور توانمندسازی 
قتصاد مقاومتی، به  قتصاد ملی و تحقق رویکرد ا ا
عنوان معین اقتصادی شهرستان منوجان، به ایجاد و 
توسعه مشاغل خانگی، اقدامات فرهنگی و آموزشی، 
احیای دامداری و ... در این شهرستان پرداخته است.

مدیرستادی شعب بانک کشاورزی در جنوب کرمان  از پرداخت تسهیات 
در راستای اجرای طرح مردمی سازی و توزیع عادلانه یارانه ها خبرداد و 
گفت:همسو با سیاست های دولت باهدف رونق واحدهای تولیدی ، شعب بانک 
کشاورزی در جنوب کرمان در خصوص تامین سرمایه در گردش دامداری ها 
و مرغداری ها ،پرداخت تسهیات سهل الوصول را در دستور کار قرار داده اند. 

بابک کانتری اظهار داشت:این تسهیات در طرح های کوچک مانند 
مرغداری های زیر 30هزار قطعه ،گاوداری های کمتر از 200راس و طرح 
پرورش دام سبک روستایی و عشایری  با نرخ 10درصد ،در طرح های متوسط  
با نرخ تسهیات 12درصد و  در طرح های بزرگ صنعتی با نرخ  15درصد ارایه 
می شوند. مدیر ستادی شعب بانک کشاورزی جنوب کرمان با اشاره به اینکه 
پرداخت این تسهیات بعد از معرفی به بانک باکمترین تشریفات و در کوتاه ترین 
زمان انجام می گیرد،افزود:روند کار به این صورت است که دامداران،مرغداران 
و یا پرورش دهندگان آبزیان  توسط اداره جهاد کشاورزی شهرستان مربوطه 
،از  طریق سامانه سیتا به بانک معرفی شده و تسهیات در قالب کارت های 
الکترونیکی به متقاضیان داده می شود .  کانتری اظهار داشت:دریافت 
کنندگان تسهیات می توانتد مستقیما بوسیله کارت الکترونیکی داده شده 
از درگاه سامانه بازارگاه، اقام مورد نیاز  و مواد اولیه  واحد تولیدی خود را تهیه 
کنند.  او در  ادامه  گفت:سقف تسهیات برای واحدهای روستایی و عشایری و 
مراکز تکثیر و  پرورش آبزیان 2میلیارد ریال است و بقیه واحدهای دامداری و 
مرغداری با توجه به ظرفیت واحد تولیدی جهت دریافت این تسهیات به بانک 
معرفی می شوند.  کانتری در  رابطه با میزان واگذاری تسهیات توضیح داد: در 
این طرح به ازای هر راس گاو شیری، 32میلیون ریال ودر  دام های سنگین غیر 
از شیری به ازای هر راس  21میلیون ریال تسهیات پرداخت می گردد.میزان 
تسهیات ارزان قیمت  در  دام سبک به ازای هر راس 390هزار تومان ، هر قطعه 
مرغ گوشتی 71هزار تومان و مرغ های تخمگذار و مادر به ازای هر قطعه 43هزار 

تومان در نظر گرفته شده است.

طرح آبرسانی به 63 روستای دارای تنش آبی استان کرمان در راستای اجرای نهضت آبرسانی 
مرد میدان سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی در روستای لوگرد دهج واقع در شهرستان 
شهربابک به نمایندگی از کل مناطق استان کرمان افتتاح شد. سردار معروفی فرمانده سپاه 
ثارالله استان کرمان با بیان اینکه کرمان یکی از استان های دچار مشکل آب است گفت: تاکنون 
هزار و 200 روستا در این استان شناسایی شده که دچار تنش آبی هستند. سردار حسین 
معروفی افزود: از فروردین سال 1400 تاکنون به 409 روستا در استان کرمان آبرسانی شده 
است. او با اشاره به اینکه در کل طرح هزار و 25 کیلومتر لوله گذاری انجام شده است، افزود: 
هزینه آبرسانی 409 روستا در مجموع 83 میلیارد تومان است که از طریق واقف، سپاه و دولت 
)فرمانداری، بخشداری و آبفای شهرستان ها( تامین شده است.  عباس سلطانی نژاد معاون 
بهره برداری شرکت آبفا استان کرمان نیز در این مراسم با تشکر از زحمات و تدبیر فرمانده سپاه 
ثارالله استان، اظهار داشت: مدیریت جهادی سردار معروفی و تشخیص اولویت ها و نیازهای 
اصلی استان کرمان باعث شد مسئله تامین آب شرب به عنوان دغدغه اصلی این مجموعه قرار 
گیرد. او با بیان اینکه با پیشنهاد سردار معروفی مقرر شد آبرسانی به روستاها به صورت جهادی 
در قالب طرح قرارگاه آبرسانی مرد میدان، انجام شود گفت: تا کنون هزار کیلومتر لوله گذاری 
در این راستا انجام شده است. معاون بهره برداری شرکت آبفای استان کرمان همچنین از انجام 
آبرسانی به دهستان خبر با مجموعه 15 روستا با برآورد هزینه بالغ بر 30 میلیارد تومان توسط 
قرارگاه پیشرفت وآبادانی خبر داد. محمود مرادی مدیر امور آبفا شهرستان شهربابک نیز در این 
آیین با بیان اینکه امروز افتتاح طرح آبرسانی به 63 روستای استان در قالب طرح نهضت آبرسانی 
مرد میدان سپهبد شهید پاسدار حاج قاسم سلیمانی به همت سپاه ثارالله استان کرمان، قرارگاه 
پیشرفت آبادانی و گروه های جهادی در هشت شهرستان استان کرمان را داریم اظهار داشت: 
با اجرای این طرح مردم 63 روستای استان کرمان در شهرستان های شهربابک، منوجان، 
رفسنجان، جیرفت، نرماشیر و رابر از نعمت آب سالم و پایدار بهره مند می شوند. او با اشاره به 
اینکه در مرحله اول این طرح آبرسانی به 16 روستای هدف در شهرستان شهربابک پیش بینی 
شده بود گفت: تاکنون آبرسانی به 14 روستا شامل 910 خانوار با اعتباری بالغ بر یک میلیارد 
و 800 میلیون تومان انجام شده است. مدیر امور آبفا شهرستان شهربابک با اشاره به اهمیت 
تامین آب شرب به عنوان یکی از نیازهای اولیه مردم افزود: تامین آب شرب دهستان خبر، 
مجتمع پاقلعه و مجتمع مدوارات و میدوک جزو اولویت های آبفای شهرستان شهربابک است 
و همراهی و حمایت مجموعه سپاه ثارالله استان کرمان را برای انجام این پروژه ها خواستار شد.

سرپرست اداره بنیاد مسکن 
شهرستان جیرفت معرفی شد

مبارزه با گیاه انگلی لورانتوس در جنگل های کرمان

 بازدید معاون رئیس جمهور از آسایشگاه جانبازان بچه های حاج قاسم 

مدیرستادی شعب بانک کشاورزی 
در جنوب کرمان  خبرداد:

پرداخت تسهیلات ارزان در راستای توزیع 
عادلانه یارانه ها در جنوب کرمان آغاز شد

طرح آبرسانی به 63 روستای دارای تنش آبی  
استان کرمان در شهربابك افتتاح شد

اداره کل زندانهای استان کرمان 

آگهی تجدید مناقصه عمومی
دستگاه مناقصه گـزار :

اداره کل زندانهای استان کرمان 

نشانی: کرمان ،بزرگراه امام)ره(نرسیده به پل فجر

واگذاری خدمات طبخ،توزیع،حمل غذا اداره کل زندانها استان کرمان )زندان مرکزی ، زندانهای تابعه،بازداشتگاه کرمان ، کانون اصلاح و موضوع مناقصه: 
تربیت و در صورت راه اندازی اردوگاه کبوترخان(

تضمیـن:
نـوع : ضمانتنامه بانکی

مبلغ :4/۹۵3/۰۰۰/۰۰۰ریال

دریافت اسـناد :

محل : اداره کل زندانهای استان کرمان  اداره امور مالی و پشتیبانی-دبیرخانه اداره کل

محل : اداره کل زندانهای استان کرمان اداره امور مالی و پشتیبانی-دبیرخانه اداره کل
 www.kermanprisons.ir )سایت :   اداره کل زندانهای استان کرمان)حضوری 

سامانه تدارکات الکترونیك دولت)ستاد ایران(

مهلت دریافت اسناد : پایان روز دوشنبه مورخ 14۰1/۰3/۰۹

تحویل پیشنـهادها :
محل : دبیرخانه اداره کل زندانهای استان کرمان

مهلت تحویل اسناد تا پایان روز دوشنبه مورخ : 14۰1/۰3/23  

محل : اداره کل زندانهای استان کرمان - زمان :سه شنبه  مورخ 14۰1/۰3/24 ساعت  1۰ صبحگشـایش پیشنهـادها 

شناسه آگهی: 132۵823

روابط عمومی اداره آموزش وپرورش شهرستان کهنوج

نوبت اول

آگهی مزایده )اجاره(
مدیریت آموزش و پرورش شهرستان کهنوج در نظر دارد تعداد: 1 باب واحد مسکونی در بلوار معلم ،یک قطعه زمین 

در بلوار خلیج فارس جنب آموزشگاه شهید علیناز امیرشکاری،دو واحد سوله صنعتی در شهرک صنعتی در بلوار تعاون،یک 
قطعه زمین در شهرک صنعتی بلوار تعاون با جزئیات مندرج در اسناد مزایده را با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی 

دولت ) setadiran.ir( به صورت الکترونیکی به اجاره برساند.

-زمان انتشار درسایت تاریخ 03/07/ 1401 ساعت :8صبح
- مهلت دریافت اسناد مزایده  تاریخ : 03/11/ 1401 ساعت :13

-تاریخ بازدید :  03/08/ 1401
- زمان بازگشایی تاریخ : 03/12/ 1401ساعت : 10صبح   

زمان اعلام به برنده تاریخ : 03/16/ 1401
ضمناً رعایت موارد ذیل الزامی می باشد :

1-برگزاری مزایده صرفاً از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می 
باشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل 

دریافت اسناد مزایده ) در صورت وجود هزینه مربوطه ( پرداخت 
تضمین شرکت در مزایده ) ودیعه ( ارسال پیشنهاد 

قیمت ، بازگشایی پاکت ها ، اعلام برنده ، و واریز وجه مزایده در بستر 
سامانه از این طریق امکان پذیر می باشد

2-شایسته است قبل از ارائه پیشنهاد از موضوع مزایده بازدید به عمل 
آورید

نام  ثبت  جهت  بایست  می  مزایده  در  شرکت  به  علاقمندان   -3
و دریافت گواهی الکترونیکی ) توکن ( با شماره های ذیل تماس 

: نمایند  حاصل 
مرکز پشتیبانی و راهبری سامانه : 41934 – 021

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها ، در سایت سامانه
) www.setadiran.ir( بخش » ثبت نام / پروفایل مزایده گر « موجود است

4- هزینه نشر آگهی و کارشناسی بر عهده برنده مزایده می باشد
5- آموزش و پرورش در رد و پذیرش پیشنهادات مختار می باشد

6- به پیشنهادات مبهم ، مشروط ، مخدوش ، فاقد ضمانت نامه و 
پیشنهاداتی که خارج از مهلت قانونی ارائه شود ترتیب اثر داده نخواهد 

شد.
7- ارائه تضمین معتبر مطابق با اسناد مزایده الزامی می باشد

8- شماره تماس اداره آموزش وپرورش شهرستان کهنوج واحد 
حقوقی: 09133498031

فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای 
انتخاب پیمانکار پروژه مرمت و بازسازی خط لوله آب بند انحرافی اندوهجرد

 فرآیند شماره  9/الف/401

 شرکت آب منطقه ای کرمان

  شرکت آب منطقه ای کرمان در نظر دارد مناقصه عمومی انتخاب پیمانکار پروژه مرمت و بازسازی خط لوله آب بند انحرافی 
اندوهجرد به شماره 9/الف/401 را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت 
اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد ( به آدرس 
www.setadiran.ir  انجام خواهد شد ولازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور 
و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند . تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ 1401/03/07 

میباشد.

مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : ساعت 10 مورخ  1401/3/12
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : ساعت  10 مورخ 1401/3/22

زمان بازگشایی پاکت ها : ساعت 10:10 مورخ  1401/3/22
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گر جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه آدرس: کرمان، خیابان 

پاسداران، شرکت آب منطقه ای کرمان، ساختمان شماره دو، دفتر قراردادها و تلفن 034-32224482
ارائه پاکت های الف به آدرس: کرمان، خیابان پاسداران، شرکت آب منطقه ای کرمان ساختمان شماره یک، طبقه دوم، 

دبیرخانه محرمانه دفتر حراست .
اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : 021-41934

دفترثبت نام : 88969737 و 85193768 

شناسه آگهی: 1325004

نوبت دوم

 شرکت آب  منطقه ای کرمان

تذکر مهم:
تمام اسناد مناقصه از جمله این دعوتنامه باید به مهر و امضاء الکترونیکی صاحبان امضاء مجاز پیشنهاد دهنده برسد و همراه با پیشنهاد قیمت از طریق سامانه ستاد تسلیم شود. صرفا اسناد پاکتهای پیشنهاد 
)ب( و)ج( دارای امضای الکترونیکی مورد پذیرش است. درجلسه بازگشایی پاکتهای )ب( و)ج( اسناد فیزیکی )کاغذی( و اسناد فاقد امضای الکترونیکی ) دارای مهر گرم( به هیچ وجه مورد پذیرش نیست.


